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 03.10.2021מיום  41שמן המניין מס'   18-המועצת העיר 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה 

 משתתפים: •

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר  -  מר ששון מוטי 

o חבר מועצה -  מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה   - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה   - מר בר שי 

o מועצה חברת  - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  -  מר זברלו חיים 

o חבר מועצה  -  מר האס שחר 

o חברת מועצה  - גב' לביא ציון שירלי 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה -  מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה   - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע  - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה   - מר ניסים זאב 

o  חבר מועצה  - ן זכריהמר ניס 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  -  מר סיטון עזרא 

o חברת מועצה וסגן ראה"ע   - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה   - גב' עומרד לוי גליה 

o  חבר מועצה  - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה  - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה   - רו"ח קייקוב ראובן 
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o חבר מועצה  -  מר קינן שי 

o  'חברת מועצה  - בשארי עינב-קפלןגב 

o חבר מועצה   - ד"ר רוק מאיר 

 

 נעדרו: •

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע  -  מר גזית אילן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע  -  מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  -  מר סוטובסקי מיכאל 

  

 כמו כן נכחו: •

o מנכ"ל העירייה  - מר ארז ניסים 

o גזבר העירייה   -  מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה  - גב' נורית בייסקי 

o יועמ"ש העירייה   - עו"ד יונת דיין 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה  -  מר רחמים בינוני 

o עוזר סגן ראש העיר  - מר אילן כהן צדק 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה   - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום: 

 האצל בעיר חולון לרשת "מעיין החינוך התורני".בקשה לתת מבנה בית ספר שנבנה ברח'   .1

 בקשה לכתיבה והפעלת תכנית "חוג לכל ילד". .2

 פתיחת רח' מרבד הקסמים. -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא   -הצעה לסדר  .3

 הנפקת תווי חניה.  -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא   –הצעה לסדר  .4

לצואת כלבים שלא נאסף   D.N.Aבדיקת    –של חבר המועצה שי קינן בנושא    –הצעה לסדר   .5

 ע"י הבעלים.
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בדיקת מים ע"י חבר' אקווה מערכות   –של חבר המועצה שי קינן בנושא    –הצעה לסדר   .6

 ניהול תשתיות בע"מ. 

 גנים פרטיים. – של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .7

 עמדת שמירה.  – של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .8

 תשלום ארנונה.  – של חברת המועצה שני כהן מסילתי בנושא  –שאילתא  .9

 פחי צפרדע ברחבי העיר. – של חברת המועצה שני כהן מסילתי בנושא  –שאילתא  .10

 פיתוח מסלול הריצה "גולדה". –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .11

בנושא    –שאילתא   .12 צופים בשכונת הקמת מתנ  –של חבר המועצה שחר האס  ושבט  "ס 

 קריית איילון.

 סטטוס עיקור החתולים בעיר.  –של חבר המועצה שי בר בנושא  –שאילתא  .13

בנושא    –שאילתא   .14 בר  שי  המועצה  חבר  חוק   –של  לפי  חניה  לשעת  מינימום  מחיר 

 ההסדרים.

 בקשה להארכת התקשרות להפעלת בית קפה בבניין העירייה. .15

 דה ומזנונים בהיכל הטוטו חולון.בקשה להארכת התקשרות להפעלת מסע .16

 קופת חולים כללית: –חוות דעת משפטית הסכם ושמאות  .17

 .6019בגוש  263-264  6017גוש  258חלקה    44שומה ישעיהו 

 . 6021בגוש  683חלקה  2שומה האשל  

 .  7059בגוש  133חלקה  43שומה הפרדס 

 . 7126גוש  156חלקה   25שומה סהנדרין 

 . 7127בגוש  93חלקה  4שומה עין יהב 

 . 7341בגוש  47חלקה  2שומה הר הצופים 

 .  7156גוש  51חלקה  15שומה קפלן 

 חו"ד היועמ"ש לעניין אפשרות העסקת הגב' הילה צדקה כמזכירת בית ספר יסודי,  .18

סוזן נתן וסוזן    –חוזה מכר עיריית חולון    28/2021מכרז פומבי מס'    –חוות דעת משפטית   .19

 . 149חלקה    6874גל, גוש 

 ,  028568830בקשה לאישור לעבודה נוספת בתקופת התמחות הגה' ניסן יעל ת.ז.  .20

 ,  2021תיקון הוספת תבחינים לחלוקת תקציב התמיכות לעמותות ספורט לשנת  .21
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 . 2021אישור חלוקת כספי השגיות  .22

 קה חובות בהסדר פשרה.מחי .23

 חינוך. –מחיקת חובות בהסדרי פשרה  .24

מחיקת חובות שאינם ניתנים לגביה )חובות אבודים( אשר נתקבל לגביהם הפטר בערכאות  .25

 שיפוטיות. 

מתמחה   .26 הסמכת  כתב  ת.ז.    –אישור  צ'ילין  יוליה  עירייה  להתייצב    -032839185עובדת 

 אם לכתב ההסכמה.לתבוע בביהמ"ש לעניינים מקומיים בחולון, בהת

 מורשי חשבונות במוסדות חינוך )גנים ובתי ספר(.  .27

 . 2021יוני לשנת  –אישור דו"ח וועדת השקעות לחודשים אפריל  .28

 .2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .29

 . 2021עדכון תקציב פיתוח לשנת   .30

 בדיקת עמודי תאורה תמרורים ושילטי רחוב. –אישור תב"ר חדש  .31

 . 36,38תכנו תב"ע היתרים לבניינים ברחוב סרלין   –אישור תב"ר חדש  .32

 הרחבת ביה"ס תיכון נבון.  -4421אישור תב"ר  .33

מינוי הגב' עינת דליהו כמורשת זכות חתימה ותוכל למלא את מקומה של הגב' איריס צור  .34

 בהיעדרה.

 עו"ס ועובדת הרשות.   –אישור מינוי לוועד המנהל של "עמותת עליון" של הגב' שני דניאל   .35

 נוי מר שוקי גזית כמועמד לוועד המנהל "עמותת עליון". מי .36

 מנוי חבר מועצה לוועדת שימור במקום חבר המועצה מר זאב ניסים.  .37

הארכת שירות לגב' עירית שריר, פסיכולוגית מומחית, אחראית על ההתמחות הקלינית   .38

 . 30.9.2022בשפ"ח, הארכת שירות עד  

גזברות, לתקופה נוספת  –הארכת שירות של גב' שרה דניאלסקי מנהלת ענף תקציב רגיל  .39

 חודשים.  18של 

ורכזת כימיה בתיכון הרצוג .40 זויה, מורה  יקימוב  , הארכת שירות עד  הארכת שירות לגב' 

31.8.2022 . 

 אישור העסקה של מר ישראל אליקים, מדריך במוזיאון הילדים, )מצ"ב(.  .41

מצטיינים   .42 ש"ס,  סיעת  אמת,  סיעת  הדתית,  למועצה  המקומית  הרשות  נציג  בחירת 

 בחינוך, צעירים.
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מוסיקה  .43 לתיאטרון  בחברה  כדירקטורים  זוהר  ומינה  הרשטט  שאול  של  כהונה  הארכת 

 ומחול בע"מ.

 מינוי של חבר המועצה מר זאב ניסים כחבר בוועדת מכרזים במקום שחר האס.  .44

 535פרוטוקול מס'  41ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 בקשה לתת מבנה בית ספר שנבנה ברח' האצל בעיר חולון לרשת "מעיין החינוך התורני". .1

 בקשה לכתיבה והפעלת תכנית "חוג לכל ילד". .2

  פתיחת רח' מרבד הקסמים. ירד  -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא    - הצעה לסדר   .3

 מסדר היום.

 היום. הנפקת תווי חניה. ירד מסדר  -של חבר המועצה יעקב מזרחי בנושא   –הצעה לסדר   .4

נאסף   לצואת כלבים שלא  D.N.Aבדיקת    –של חבר המועצה שי קינן בנושא    –הצעה לסדר   .5

 ע"י הבעלים.

 בדיקת מים ע"י חבר' אקווה מערכות   –של חבר המועצה שי קינן בנושא    –  הצעה לסדר  .6

 ניהול תשתיות בע"מ. 

 גנים פרטיים. – של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .7

 עמדת שמירה.  – של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  –שאילתא  .8

 תשלום ארנונה.  – של חברת המועצה שני כהן מסילתי בנושא  –שאילתא  .9

 פחי צפרדע ברחבי העיר. – של חברת המועצה שני כהן מסילתי בנושא  –שאילתא  .10

 פיתוח מסלול הריצה "גולדה". –של חבר המועצה שחר האס בנושא  –שאילתא  .11

בנושא    –שאילתא   .12 צופים בשכונת  –של חבר המועצה שחר האס  ושבט   הקמת מתנ"ס 

 קריית איילון.

 סטטוס עיקור החתולים בעיר.  –של חבר המועצה שי בר בנושא  –שאילתא  .13

בנושא    –שאילתא   .14 בר  שי  המועצה  חבר  חוק  –של  לפי  חניה  לשעת  מינימום   מחיר 

 ההסדרים.

קפה  .15 בית  להפעלת  התקשרות  להארכת  הבקשה  את  קולות  ברוב  אישרה  העיר  מועצת 

 ן העירייה. בבניי

מסעדה  .16 להפעלת  התקשרות  להארכת  הבקשה  את  קולות  ברוב  אישרה  העיר  מועצת 

 ומזנונים בהיכל הטוטו חולון.
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קופת חולים   –מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חוות הדעת המשפטית הסכם ושמאות   .17

 כללית: 

 .6019בגוש  263-264  6017גוש  258חלקה    44שומה ישעיהו 

 . 6021בגוש  683חלקה  2שומה האשל  

 .  7059בגוש  133חלקה  43שומה הפרדס 

 . 7126גוש  156חלקה   25שומה סהנדרין 

 . 7127בגוש  93חלקה  4שומה עין יהב 

 . 7341בגוש  47חלקה  2שומה הר הצופים 

 .  7156גוש  51חלקה  15שומה קפלן 

ת הגב' הילה  מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חו"ד היועמ"ש לעניין אפשרות העסק  .18

 צדקה כמזכירת בית ספר יסודי.

  28/2021מכרז פומבי מס'    –מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חוות הדעת המשפטית   .19

 . 149חלקה  6874סוזן נתן וסוזן גל, גוש  –חוזה מכר עיריית חולון 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הבקשה לאישור לעבודה נוספת בתקופת ההתמחות  .20

 ,  028568830ניסן יעל ת.ז. של הגב' 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את תיקון הוספת התבחינים לחלוקת תקציב התמיכות  .21

 , 2021לעמותות ספורט לשנת 

 . 2021מועצת העיר אישרה ברוב קולות את חלוקת כספי ההשגיות  .22

 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מחיקה החובות בהסדר פשרה. .23

 חינוך.  –וב קולות את מחיקת החובות בהסדרי פשרה מועצת העיר אישרה בר .24

)חובות  .25 לגביה  ניתנים  שאינם  החובות  מחיקת  את  קולות  ברוב  אישרה  העיר  מועצת 

 אבודים( אשר נתקבל לגביהם הפטר בערכאות שיפוטיות.

עובדת עירייה יוליה צ'ילין  –מועצת העיר אישרה ברוב קולות את כתב הסמכת המתמחה  .26

לכתב   -032839185ת.ז.   בהתאם  בחולון,  מקומיים  לעניינים  בביהמ"ש  לתבוע  להתייצב 

 ההסכמה.

 מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מורשי החשבונות במוסדות חינוך )גנים ובתי ספר(. .27

יוני לשנת    –קולות את דו"ח וועדת ההשקעות לחודשים אפריל  מועצת העיר אישרה ברוב .28

2021 . 

 .2021מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון התקציב הרגיל לשנת  .29
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 . 2021מועצת העיר אישרה ברוב קולות את עדכון תקציב הפיתוח לשנת  .30

החדש   .31 התב"ר  את  קולות  ברוב  אישרה  העיר  תמרורים   – מועצת  תאורה  עמודי  בדיקת 

 לטי רחוב.ושי

תכנון תב"ע היתרים לבניינים ברחוב   –מועצת העיר אישרה ברוב קולות את התב"ר החדש   .32

 . 36,38סרלין 

 הרחבת ביה"ס תיכון נבון. - 4421מועצת העיר אישרה ברוב קולות את התב"ר  .33

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מינוי הגב' עינת דליהו כמורשת זכות חתימה ושתוכל  .34

 מקומה של הגב' איריס צור בהיעדרה. למלא את 

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את המינוי לוועד המנהל "עמותת עליון" של הגב' שני  .35

 עו"ס ועובדת הרשות. –דניאל 

המנהל   .36 לוועד  כמועמד  גזית  שוקי  מר  של  מינויו  את  קולות  ברוב  אישרה  העיר  מועצת 

 "עמותת עליון". 

נוי חבר המועצה שי קינן לוועדת שימור במקום חבר מועצת העיר אישרה ברוב קולות את מ .37

 המועצה מר זאב ניסים.

פסיכולוגית  .38 שריר,  עירית  לגב'  שירות  הארכת  את  קולות  ברוב  אישרה  העיר  מועצת 

 . 30.9.2022מומחית, אחראית על ההתמחות הקלינית בשפ"ח, הארכת שירות עד 

שרה דניאלסקי מנהלת ענף מועצת העיר אישרה ברוב קולות את הארכת השירות של גב'   .39

 חודשים.  18גזברות, לתקופה נוספת של  –תקציב רגיל 

ורכזת  .40 מורה  זויה,  יקימוב  לגב'  השירות  הארכת  את  קולות  ברוב  אישרה  העיר  מועצת 

 . 31.8.2022כימיה בתיכון הרצוג, הארכת שירות עד 

מדר .41 אליקים,  ישראל  מר  של  העסקה  אישור  את  קולות  ברוב  אישרה  העיר  יך מועצת 

 במוזיאון הילדים.

מועצת העיר אישרה ברוב קולות את בחירת נציג הרשות המקומית למועצה הדתית, סיעת  .42

 אמת, סיעת ש"ס, מצטיינים בחינוך, צעירים.

זוהר  .43 ומינה  הרשטט  שאול  של  הכהונה  הארכת  את  קולות  ברוב  אישרה  העיר  מועצת 

 כדירקטורים בחברה לתיאטרון מוסיקה ומחול בע"מ.

עיר אישרה ברוב קולות את מינויו של חבר המועצה מר זאב ניסים כחבר בוועדת מועצת ה .44

 מכרזים במקום שחר האס.
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 פרוטוקול 

, אני  41חברים אני פותח את הישיבה. ישיבת מועצת העיר שמן המניין מספר   מר מוטי ששון: 

לכתיבת הפעלת תכנית "חוג לכל ילד". בבקשה,   פותח את סדר היום. בקשה

 מי רוצה להציג את זה? 

 

 בקשה לכתיבה והפעלת תכנית "חוג לכל ילד". .2

הזמן   מר בר שי: והגיע  לילדים   ... חוותה  חולון  העיר  בעצם  אז  להציג.  אתחיל  אני 

שבאמת נתחיל לדאוג להם. בעיצומה של מגפה שקורית כאן, בתוכה הגבלות  

מאו פוגעות  חשוב  אשר  והנוער,  הילדים  של  והחברתי  הרגשי  בחוסנם  ד 

להנהיג פתרונות ממשיים לצמצום הפערים. לאור זאת אנו בסיעת הצעירים  

רואים חשיבות אדירה בהעצמת ילדי העיר חולון באופן אשר מאפשר ומנגיש  

את עולם החוגים והחינוך הבלתי פורמאלי לכל אחד מילדי העיר בתחילת  

לנו הצעה יחסית פשוטה, שתוכל לאפשר לכל הילדים  דרכם. בעצם ההצעה ש

בכיתות א' עד ג' לקבל את האפשרות ליהנות מחוג גם למי שידם אינה משגת  

תלמידים בכיתות א' עד    8,000להשיג חוג כזה, אנחנו מדברים על בסביבות  

ג'. זו הצעה שאם אנחנו באמת מאמינים בצורך של העיר לתת את הפתרונות  

לה לילדי העיר, אנחנו צריכים לתמוך בהצעה הזו להצעת  המאוד רחבים הא

לשאר   מימוניים  פתרונות  לתת  יכולים  שאנחנו  כמו  שלה  העלות  החלטה. 

מיליון    8-10-הנושאים שחשובים לנו, אז גם לזה אנחנו יכולים להקצות את ה 

 שקלים. 

 זה לא ... הורים שיש להם הרבה כסף.  מר חיים זברלו: 

 לו חוג.   כל ילד מגיע מר בר שי:

 זה לא מענק קורונה, נותנים לכולם.  מר יעקב מזרחי: 

אני אקריא את הצעת ההחלטה. עיריית חולון תתקצב ותפעיל החל משנת   מר בר שי:

הלימודים תשפ"ב תכנית חוג לכל ילד, אשר במסגרתה כל ילד תושב בעיר  

ר  חולון בכיתות א' עד ג' יקבל שובר אחד בכל שנת לימודים וללא תשלום אש

ו/או   ופנאי  קהילה  רשת  מפעילה  אשר  החוגים  לאחד  מלא  לרישום  ישמש 

בכל   ופנאי  קהילה  רשת  מרכזי  בכל  יפעלו  החוגים  ובידור.  לבילוי  החברה 

רחבי העיר, השימוש בשובר יהיה אישי ולא יהיה ניתן להעבירו לילד אחד.  

הקרובה   הלימודים  בשנת  לפועל  תצא  התכנית  תקציב  אילוצי  שיהיו  ככל 

שנה  כתכ בכל  ותצמח  א'  לכיתות  כפיילוט  תחל  היא  כאשר  צומחת,  נית 

האפשר   ככל  מגוונים  יהיו  והחוגים  החינוכית  התכנית  נוספת.  גיל  לשכבה 

תבחן   העירייה  לעתיד  שתהיינה,  ככל  הבריאות  משרד  להנחיות  וכפופים 

הרחבת התכנית גם לשכבות גיל נוספות, כיתות ד' ומעלה. מנכ"ל העירייה,  

וות המקצועי של מנהל החינוך יציג בפני מועצת העיר והציבור עד  יחד עם הצ
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אוקטובר   ואופן    2021חודש  של התכנית  היעדים החינוכיים חברתיים  את 

 הפעלתה. 

 אנחנו באוקטובר כבר.   מר יעקב מזרחי: 

עד סוף החודש. בישיבת המועצה הבאה שכבר תהיה לנו תכנית. אפשר גם   מר בר שי:

 יה לממש את זה גם במקומות פרטיים.  לשקול באמת שאפשר יה

 מה? לא הבנתי מה זה מקומות פרטיים?  גב' נעה צ'פלינסקי:

למשל   מר בר שי: כמו  אחרים  מוסדות  מיני  בכל  אלא  ופנאי  קהילה  ברשת  רק  שלא 

 מחלקת נוער של ספורט כזה או אחר. 

 ג'? -אתה מדבר על א' גב' נעה צ'פליצקי: 

 כן, א' עד ג'.   מר בר שי:

 א' עד ג' לא רק דרך הרשת.-יש חוגים ל גב' אלינור מטלון:

גם   מר שחר האס:  לאפשר  ופנאי,  קהילה  רשת  של  בזרה  רק  זה  את  להשאיר  לא  כלומר 

חוגים   של  ומסובסד  כזה  בסוג  העירייה  עם  להתקשר  פרטים  לגורמים 

ולאפשר לא רק לרשת קהילה ופנאי שמפעילה את החוגים בעיר לגרום לכך  

 הנו, גם גורמים פרטיים.  שהילדים יי 

 לא רק הרשת מפעילה כי יש תל"ן לכל בתי הספר היסודיים. גב' נעה צ'פליצקי: 

שמנהלים   מר שחר האס:  בעיר  עסקיים  בגורמים  לפגוע  רוצים  לא  גם  חלילה  אנחנו  נכון, 

 חוגים. חוג אחד בשנה.  

 מה ההבדל בין תל"ן לזה? גב' קרן גונן:

 ריים. זה חוג של אחרי צה מר בר שי:

 ואז מה, אתה מבטל את התל"ן?  גב' נעה צ'פליצקי: 

 אני לא מבטל את התל"ן, זה לא קשור לתל"ן.  מר שחר האס: 

לא   גב' נעה צ'פליצקי:  אני  פה,  ספר.  בית  במסגרת  זה  כי  יקבל  ילד  שכל  בטוחה  אני  התל"ן, 

 בטוחה שכל ילד יקבל. כי הורה אחד לא יתאים לו ואז מה?

מור לקבל ואוצ'ר לאחד מעשרות החוגים שאנחנו רוצים להעמיד  כל ילד א מר שחר האס: 

 כאן, בדיוק כמו התל"ן. 

 אתה כאילו מאפשר אבל לא בטוח שזה יקרה.   גב' נעה צ'פליצקי: 

ירצה לממש אותה, גם   מר שי קינן:  תינתן לו הזכות, אם הוא יממש אותה, בסדר. לא 

 בסדר. 

וי מר שחר האס:  יקח  הילד  ירצה  המשפחה,  אנחנו  תרצה  ישתמש.  לא  ירצה,  לא  שתמש. 

כדי   ציבורי, רחב  לעשות קמפיין  זה והמטרה היא כמובן  נעודד את  כמובן 
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להסביר לילדים, א' את המגוון, ב' את התועלות שבחינוך הלא פורמלי. מה  

 רצית לשאול קרן? 

 אני מנסה להבין, אתם רוצים כאילו להשאיר את התל"ן ועוד חוג?  גב' קרן גונן:

חוג לא פורמאלי אחר הצהריים, במיוחד לאור הפגיעה המאוד משמעותית   האס: מר שחר 

שנעשתה בתקופת הקורונה, אני רואה את זה על הילדים שלי איך החוגים  

התפוררו שלהם והקשרים החברתיים, אנחנו חושבים שזו באמת תקופת זמן  

שאנחנו צריכים קצת לילדים ולתת להם את האפשרות. מה גם שיש לא מעט  

ילדיהם   את  לשלוח  יכולים  לא  משגת,  אינה  שידם  חולון  בעיר  משפחות 

לחינוך פורמאלי ואנחנו חושבים שזו הזדמנות נהדרת גם לבוא בתור עירייה  

אחראית וחינוכית ולהגיד למשפחות האלה 'הנה קחו, הנה התרומה שלנו,  

 הנה הצעד שלנו'. 

 אז אולי נבטל את התל"ן?  גב' קרן גונן:

 אז אולי לתת למי שצריך? אם אנחנו כבר מקצים איזשהו משאב כספי.   צקי: גב' נעה צ'פלי

זה, אנחנו חושבים שגם   מר שחר האס:  על  דיברנו  דיברנו על הרעיון הדיפרנציאלי,  אנחנו 

הרעיון הדיפרנציאלי יש זו איזושהי לקות. אנחנו אף פעם לא נוכל למצוא  

 איזשהו משהו שהוא מושלם.

 דבר יש קריטריונים.  לכל גב' נעה צ'פליצקי: 

 יש קריטריונים, אנחנו מכירים את זה מכל מיני.  מר שחר האס: 

 גם למלגה בבית ספר יש קריטריונים, לא כל מי שמבקש מקבל. גב' נעה צ'פליצקי: 

נכון. אבל אנחנו רוצים לעשות את זה באופן גורף לכל ילדי העיר. תראי אנחנו   מר שחר האס: 

 Xים קריטריונים ונגיד אם ההורים משתכרים  גם יכולים, אנחנו עכשיו נש 

כל כך הרבה שינויים בשנה האחרונה של הקורונה שגרמו לכך  Yאו   . היו 

שאנשים פתאום שהרוויחו הרבה מאוד כסף פתאום משתכרים הרבה פחות,  

אנחנו נפספס המון ילדים בסיפור הזה והמטרה היא באמת להנגיש את זה  

חלילה   ירגיש  יותר  לכולם שאף אחד לא  גדול  וירגיש חלק ממשהו  מקופח 

 שהעירייה נותנת לו ומעניקה לו. 

 גם לעיריית בת ים עכשיו אישרו תכנית דומה. מר בר שי:

 טוב חברים, שמענו אותך.   מר מוטי ששון: 

בקורונה היו פה באמת הרבה שקיפחו את פרנסתם והילדים לא קיבלו את   מר מאיר רוק:

השם, אז מה אנחנו ניקח את זה בחזרה    מה שצריך. הקורונה תחלוף בעזרת

 מהם?

 חלילה, לא. אנחנו רוצים להוציא את זה, נראה כי טוב.  מר שחר האס: 
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 לעירייה יש משאבים מוגבלים. מר מאיר רוק:

בסדר, סדר עדיפויות. אנחנו מדברים על סדר עדיפויות. מבחינתנו זה משהו   מר שחר האס: 

 מדברים אחרים. יש לנו לא מעט מקורות תקציבים.  שהוא חשוב יותר

 אוקיי, שחר הבנו מה שאתה אומר.  מר מוטי ששון: 

את   מר ראובן קייקוב:  אבל  ישלם,  אז  לכך  מעבר  שירצה  מי  בסיסיים,  חוגים  להגדיר  אפשר 

 החוגים הבסיסיים אולי כן. 

 ג בסיסי? מה זה נקרא "חוג בסיסי"? ספורט? איך תגדיר מה חו גב' נעה צ'פליצקי: 

 אפשר להקים וועדה שתדון בזה. מר ראובן קייקוב: 

 יהיו אנשים שידונו בזה.   מר שחר האס: 

אני חושב שבסך הכל החשיבה היא חשיבה נכונה, לטפח ולהשקיע בילדים   מר ניסן זכריה:

מה   כשאין  קשה  יותר  קצת  לי  משכונה,  בא  אני  תראו  דוגמה,  אתן  ואני 

יותר החל"ת  על  ההסתכלות  תומך  שנקרא  העקרונית  ברמה  אני  כלומר   ,

בהצעה אבל אני נגד לתת להורים שיש להם ואני אסביר גם למה. חוג ברשת  

בערך   הוא  ופנאי  בקריית שרת    1,300-1,400קהילה  בספורט  וחוג  שקלים, 

פלוס. עכשיו יש לי עם זה בעיה גם. אני הייתי שבוע שעבר   2,000לדוגמה זה 

בנות שרצתה לרשום אותן לחוג ספורט,   בקריית שרת, הגיעה אמא שם שתי

לא משנה איזה חוג, ואמרו לה את המחיר והיא לקחה את הילדות והילדות  

התחילו לבכות כי היא לא יכלה לרשום אותן. אז אם באמת היינו לוקחים  

על זה קטע שהוא יותר אנושי, סוציאלי, ומאחר וזה לא נעשה מוטי אין מנוס  

זה כמו מה שביבי עשה, אני אתן לכולם מענק  מאשר לתת לכולם מה שנקרא.  

קורונה, מי שמגיע ומי שלא מגיע לו. זה דבר שהיה מתבקש עם השנים, היה  

צריך לבנות איזשהו קל ולא קשה להגיע לאותן משפחות נזקקות דרך בתי  

הספר. יש לנו מערכת שיודעת לזהות אותן גם. אם זה היה נעשה אני בטוח  

ים פעמיים ואולי היו מוותרים על ... אבל מאחר  שהצעירים אולי היו חושב

 וזה לא נעשה כל השנים, אין מנוס מאשר לאשר. 

אז מה אתה אומר, לתת לכולם בגלל שזה לא נעשה במהלך השנים אז עכשיו   גב' נעה צ'פליצקי: 

 לתת ככה לכולם? 

 מה לעשות?  מר ניסן זכריה:

של ידידי ניסן. גם אני חושב שהיה נכון יותר לתת   אני רוצה להצטרף לדעתו מר שי קינן: 

יינתן לכולם אני   למי שצריך ולא לכולם, ואם הצעירים יעמדו על זה שזה 

אבל   חושב  אני  בכם.  אתמוך  אני  אומר,  כבר  אני  שלכם.  בהצעה  אתמוך 

שיהיה מידתי יותר אם נדע לאפיין את אותם האנשים ואנחנו היום יודעים  

ים, ופה אני חלוק עליך, יש את הידע הזה לעירייה,  לאפיין את אותם האנש

גובה   הרי  בארנונה.  להנחה  בחוגים  ההנחה  את  להתאים  אפשר  כי  למה? 
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ההנחה הוא על פי מעמד סוציואקונומי, לא ניתנת לכולם הנחה מקסימלית.  

גובה   אז אם נתאים את  לפי המעמד הסוציואקונומי,  יש מדרג של הנחות 

נה לדעתי זה יהיה הרבה יותר מידתי ונכון אבל זה  ההנחה בחוג לגובה הארנו

 לשיקולכם.  

 קרן בבקשה, רצית להגיד משהו?  מר מוטי ששון: 

כן, אני רוצה להגיד שני דברים. אחד, הרעיון עצמו הוא בהחלט מכובד ונכון,   גב' קרן גונן:

יש לי בעיה אחת. יש תקציבים שהולכים לתל"ן ששם אני פחות תומכת, זאת  

אם אחר    אומרת  שחוג  חושבת  כן  אני  בזה,  זה  את  להחליף  יכולים  היינו 

 הצהריים, לא על חשבון שעות הלימוד. 

תל"ן הוא לא על חשבון שעות לימוד. הוא מעבר. שעות התקן ניתנות ואחר   גב' נעה צ'פליצקי: 

 כך ניתנות שעות הצהריים. 

 מודים. לא, זה לא נכון. חלק מהחוגים גם ניתנים בשעות הלי גב' קרן גונן:

 בשעות הלימודים, נכון, אבל זה לא פוגע בשעות התקן.  גב' נעה צ'פליצקי: 

ניכנס לזה. תני לי לדבר ואחר כך תגידי מה שאת רוצה. זה על חשבון   גב' קרן גונן: לא 

שעות התקן, אני יכולה להוכיח לך את זה גם. יש הרבה בתי ספר שעושים  

, אם זה היה החלפה בין התל"ן  את זה, יש לי הוכחות לזה. בשורה התחתונה

זה, לגמרי בעד. עכשיו אני   של התל"ן תמורת  ואז אנחנו מנכים תקציבים 

רוצה להגיד משהו דווקא כמנהלת מרכז מטרה, אפרופו שי לגבי קריטריונים  

סוציאליים, יש בעיה מוטי שאולי צריך לבדוק אותה בכל המרכזים. כמנהל  

ת במצב סוציואקונומי מאוד מאוד  מרכז מטרה שהיו מגיעים אלינו משפחו

לבילוי   חברה  ופנאי,  קהילה  רשת  העירייה,  של  הקריטריונים  לפי  קשה, 

ובידור, שכולנו יישרנו קו עם העירייה, זה אף פעם לא היה מתאים בשום  

במשכורות   באמת  משתכר  שהיה  מישהו  אומרת  זאת  שזקוק.  למי  צורה 

כל לדעתי יש, בלי שום קשר    זוועה, לא היה יכול לקבל את ההנחות. אז קודם

לעניין הזה העליתי את זה, צריך לבדוק בכלל את הקריטריונים נכון להיום  

אם בכלל הם תואמים כי לא יכול להיות, לי אצלי במטרה כמעט אף אחד לא  

במצבים  הם  כן  אם  אלא  בקריטריונים  עמד  לא  אחד  אף  הנחה,  קיבל 

מים את זה לדבר כזה  . בשורה התחתונה אם אנחנו מתאיםקטסטרופאליי

 אז לאף אחד לא מגיע, נתחיל מזה.  

 לא, לא.  מר שי קינן: 

 לא, לפי הקריטריונים.  גב' קרן גונן:

חברים בוועדת הנחות, יגידו לך כל וועדה מקבלים אנשים.    3יש פה בישיבה   מר שי קינן: 

 מי שמגיע לו הוא צריך להמציא מסמכים. זה מסננת, וזו מסננת אמינה. 
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לא, לא, אבל אני אומרת לך כמנהלת מרכז טיפולי שילדים היו צריכים לקבל   גונן:גב' קרן 

טיפול או חוג או משהו כזה, מבחינת רמת הכנסה לדברים האלה לא היה  

 מגיע להם. 

יכול להיות שלא היה סנכרון. לא היה סנכרון בין העירייה למרכז אולי אבל   מר שי קינן: 

 זה אפשר לדבר על זה. 

 לא, לא, היה סנכרון עם הכל.  ן:גב' קרן גונ 

 זה נמוך מדי.  : 1דובר 

בשורה התחתונה ילדים לא יקבלו את מה שהם צריכים. אולי למסגרת של   גב' קרן גונן:

הנחה בארנונה זה משהו אחד, בשורה התחתונה למסגרות של חוגים וכו' זה  

לפי הקריטריונים   לא היה עומד בקריטריונים. אז מי שהיה מקבל את זה 

האלה לא היה מקבל. אז שני דברים, זה מה שאני חושבת. עכשיו את יכולה  

 להתייחס למה שאת רוצה, כן, תל"ן זה על חשבון שעות הלימודים.

 לא, לא. זה יכול להיות באמצע היום, זה יכול להיות בשעה ראשונה.  גב' נעה צ'פליצקי: 

 זה על חשבון שעות לימודים.  גב' קרן גונן:

יכולה   גב' נעה צ'פליצקי:  את  ברור,  מאוד  משהו  זה  תקן  שיעור  פתאום?  מה  לא.  ממש  לא, 

להיכנס לשיעור ולראות מה זה שיעור תקן. מה פתאום? אם מישהו עושה  

 את זה אז הוא עבריין.  

 זה לא דיון ביניכן. מר זאב ניסים קיבל רשות דיבור.  מר מוטי ששון: 

שא מר זאב ניסים: לשאול  רוצה  להיום,  אני  נכון  היום,  העירייה  תקציבית  מבחינה  לה. 

מסוגלת ... אני שואל שאלה אותך, אתה צריך לתת תשובה, אנחנו מסוגלים  

 או לא מסוגלים? 

 אמנון אתה רוצה לענות?  מר מוטי ששון: 

 זה הדבר הכי חשוב. לפני שאנחנו מצביעים אני רוצה לדעת. מר זאב ניסים:

 כאן הגזבר, ובכל מקרה צריכים לקבל את אישור הגזבר.   אתה צודק. נמצא מר מוטי ששון: 

הנושא הזה מחייב בדיקה מעמיקה ויסודית, דיברתם על חלק במגזר פרטי,   מר אמנון ארץ קדושה: 

ורק פרטי, רק רשת, כל הנושא של השלכות תקציביות אנחנו נגע בזה, ניהול  

מדובר שהגשתם  מה  לפי  ראשונית  הערכה  שלי,  ההערכה  אדם.  פה    כוח 

מיליון, זה המספר    20בעשרות מיליוני ש"ח לשנה. עשרות. אתה זרקת פה  

הראשוני ואני אגיד גם למה. אני אגיד גם למה. כי יש פה גם, צריך לדבר על  

תלמידים, יש קצת יותר וכל הזמן זה עולה, מדובר על סדר גודל של    8,000

זה עוד לפני    שקלים בממוצע, עזבו את המספרים לבד,  250-ל  220תחום בין  

שבדקנו אם יש לנו מספיק מתקנים כי ברגע שאת מעמיסה יותר על חוגים  

צריך גם יותר מתקנים, ניקיון, רכזים, אבטחה, חבר'ה זה לא מה שנקרא  
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מיליוני   עשרות  לממן  תקציבי  מקור  אין  עכשיו  הלאה.  ונמשיך  נגיד  בואו 

ת עדיפות,  סדר  ליצור  אחר,  משהו  לבטל  אומר  רק  זה  מה  שקלים,  קציב, 

אפילו   לבטל  אומר  זה  השנה  מדברים  אנחנו  אם  גם  אומר  זה  שנקרא, 

התחייבויות, צריך להסתכל, כי יש לי התחייבויות השנה ואני צריך להמיר  

התחייבויות   גם  עוד  לנו  יש  לבטל,  אומר  זה  אחרות,  להתחייבויות  אותן 

 חוזיות של שנים. זה לא דברים פשוטים.

 ', זה לא התקציב עכשיו.22-ה, זה התקציב לזו הערה חשוב  מר שחר האס: 

 לאוקטובר, חבר'ה זה היה שלשום.   1תשפ"ב,  מר אמנון ארץ קדושה: 

 מיליון שקל. 2זה  250כפול   8,000 מר ראובן קייקוב: 

 זה לחודש. גב' נעה צ'פליצקי: 

שיו אם  שקל לחודש, זה בממוצע. עכ  250זה לחודש. עלות לחוג בממוצע היא   מר אמנון ארץ קדושה: 

ל להגיע  יכול  גם  זה  יקרים  היותר  החוגים  את  שקלים    300- ו  250- ייקחו 

לחודש לחוג, הרי לא ... פה לחוג כזה או אחר. לכן אני אומר חבר'ה זה לא  

שקלים   מיליוני  עשרות  עם  משקל  כבדי  שהם  דברים  זה  מהמותן,  לשלוף 

מיעוטי  לעומת  יכולת  להם  שיש  כאלה  למממן  למה  גם  פה  יש    בבדיקה. 

יכולת? היום, אתם לא מודעים אולי אבל יש הנחות שניתנות היום. גם רשת  

קהילה ופנאי נותנת הנחות, גם החברה לבידור נותנת הנחות, זה לא נכון שלא  

ניתנות הנחות היום וגם אם יש מסכנים לדעתי הם אפילו גם לא משלמים  

 ומגיעים לחוגים.

 בדוק.   30%הנחות  מר יעקב אחדות: 

נותן   ארץ קדושה: מר אמנון  יש מה שנקרא מושג משוק הכלכלה שאתה  נותנים,  אל תשכחו שגם 

העירייה   כבר  אה,  יגידו  הפרטיים  כל  כי  למה?  יעלו,  המחירים  גם  חינם 

יעלה    150-200מסבסדת   יעלה כבר    150-200אז החוג כבר לא  כי    300הוא 

זו לא  העירייה משלמת. אז יש פה המון המון נקודות שצריך לבדוק אותן,  

שליפה מהמותן לכן כרגע אין מקור תקציבי לממן את זה, צריך לחשוב על  

זה, צריך לעשות דיון, לחשוב על כל ההיבטים שאני נתתי פה ובטח אם נעשה  

 דיון יעלו פה עוד נקודות שצריך לחשוב עליהן. זו התשובה שלי. 

 רגע, אתה אומר שאין מקור מימון.  מר מוטי ששון: 

 אין מקור.   שה: מר אמנון ארץ קדו

 לא אמרת שאין מקור מימון.  מר בר שי:

 חבר'ה אני אומר אין מקור מימון כרגע.  מר אמנון ארץ קדושה: 

 לא לשנה הזו.   מר שחר האס: 

 בתקציב הבא.   מר ניסן זכריה:



  03.10.2021 –ליום   41חולון ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18 -מועצת העיר ה 

 535פרוטוקול 

 

15 
 

תכנית מר שחר האס:  יכין  שהמנכ"ל  אוקטובר  סוף  עד  רשמנו  אמרנו    אנחנו  לא  עבודה, 

שאנחנו יוצאים מחר בבוקר. אנחנו נעבוד על הדברים, נשב עליהם. עיריות  

אחרות גם מתחילות לעשות את זה, זה לא שזה בלתי אפשרי, זה לא שאנחנו  

 מנחיתים איזשהו משהו שלא נעשה. 

ר  שחר הוא עונה לך בעברית הכי פשוטה, אין מקור מימון. על פי חוק הגזב  מר מוטי ששון: 

יש מקור מימון. הוא אמר את דעתו שאין מקור   צריך לתת את דעתו אם 

 מימון. הוא אמר דברים ברורים. 

החינוך   מר אמנון ארץ קדושה:  את   ... כמעט  מסבסדים  אנחנו  אחד,  דבר  ים.  בת  על  דיברת  אתה 

כל   נותנים  ... שאנחנו  יודע, במקום להגיד  ים. אז אתה  בחולון לעומת בת 

מיליון שקל בחינוך    184מיליון שקל, יותר,    180ולון הוא  הזמן. הסבסוד בח

מיליון שקל באפורמלי. את זה בת ים לא נותנים. אז אם    80הפורמלי ועוד  

אתם משווים, תשוו במה אנחנו מסבסדים. זה אומר שזה יבוא על דברים  

 אחרים. זה המספרים. 

הילדים מקבלים כשההורים  שקלים לשנה, לשעתיים וחצי ש  350תל"ן זה   גב' נעה צ'פלצקי: 

תחשבו    ... את  בוחרים  שלמה    350בעצם  לשנה  משלם  כשההורה  שקל 

לשעתיים וחצי. אז למה לבטל את התל"ן? תל"ן אני יודעת שכל ילד יקבל  

 ואם יש בעיה כלכלית אז יש למי לפנות.  

ין  שמעתם את הגזבר, הוא צריך על פי חוק לתת את דעתו. אמר את דעתו, א מר מוטי ששון: 

 מקור מימון. נקודה. בבקשה, היועצת המשפטית.  

עכשיו להבין, הכוונה היא לעכשיו או הכוונה היא   גב' יונת דיין:  רוצה  בר ושחר אני רק 

 ? 2022לתקציב 

אוקטובר22תקציב   מר בר שי: סוף  עד  הולך    '.  זה  איך  של  התכנית  את  להגיש  צריך 

 להתבצע. 

 למה סוף אוקטובר? למה בחודש אחד כזה פרויקט גדול?  גב' נעה צ'פליצקי: 

לפקודת העיריות את תקציב העירייה מכין הגזבר לפי הנחיות    206לפי סעיף   גב' יונת דיין: 

  ראש העירייה, התקציב הזה מובא למועצת העיר לדיון ואם במסגרתו לחבר 

מועצה יש הצעה אחרת הוא צריך להראות מה יורד לעומת מה נוסף, הכנסות  

מול הוצאות. תקציב עירייה חייב להיות מאוזן ובסופו של דבר שני הצדדים  

. מאחר ואנחנו רשות איתנה, כל שינוי תקציבי גם בישיבת מועצת  0-מגיעים ל

ע ושהתקציב  תקציב, נדרש בין היתר לחוות דעת גזבר שהשינוי הוא בר ביצו

כי   ביצוע  בר  לא  זה  שכרגע  למעשה  הגזבר  לכם  שאומר  מה  מאוזן.  נשאר 

ההתחייבויות שהוא מדבר עליהן, לא ההתחייבויות של השנה, ההתחייבויות  

שלנו הן רק שנתיות ונמשכות, אנחנו לא יכולים לצאת מהסכמים עם קבלנים  

אנחנו עבודה,  מהסכמי  לצאת  יכולים  לא  אנחנו  בעיר,  יכולים    לביצוע  לא 

לצאת מהמון. לכן כמו שאני קוראת את זה משפטית כרגע, זו החלטה שהיא  
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של   התקציב  את  לבנות  איך  לגזבר  הוראות  לתת  המועצה  בסמכות  לא 

 העירייה.  

יש לי כמה שאלות. הצעת ההחלטה, אז אי אפשר לקבל שום הצעת החלטה   מר בר שי:

 ..?  כי כל הצעת החלטה קשורה לתקציב ותקציב צריך .

 ברור, כל מה שקשור לכסף.  מר מוטי ששון: 

 בשביל מה יש הצעות החלטה? אין תפקיד למועצה?  מר בר שי:

יש הצעות לסדר ויש דברים שהם בסמכות מועצה ויש דברים שהם בסמכות   גב' יונת דיין: 

ראש העיר. פקודת העיריות מייצרת ברירת מחדל, ברירת המחדל של פקודת  

תוב "עירייה" זו סמכות ראש העירייה אלא אם נכתב  העיריות שכל מקום שכ

מפורשות סמכות מועצת העיר. במקרה של תקציב לא רק שלא נכתב סמכות  

מועצת העיר, נכתב מפורשות שראש העירייה ינחה את הגזבר להכין תקציב  

שנתי. כשהתקציב בא לדיון במועצת העיר זו ההזדמנות של חברי מועצה גם  

אליו וגם לעלות הצעות חלופיות ככל שאומר בסופו של    לדון בו, גם להתייחס

 יום הגזבר שזה בר ביצוע ומאוזן. 

אפשר להעיר הערה? ההחלטה המרכזית היא ראש העירייה ינהל את העיר   מר ניסן זכריה:

על פי החלטות המועצה, זו הנגזרת החוקתית של פקודת העירייה. עכשיו,  

עולה כסף, היא לא עושה אותה  אם המועצה מחליטה לעשות פעולה כלשהי ש 

מעכשיו לעכשיו 'תביא לי כסף', זה לא עובד ככה, זה לא שוק. הכוונה שלהם  

מיליון,    30מיליון,    20הייתה ברורה, שהגזבר יערך לקראת אומדן המחיר,  

כמה שזה עולה ויבוא למועצה ויגיד להם 'חבר'ה תחליטו, או לתת לילדים  

 ו ההחלטה לדעתי. או לתת לקשישים', לא משנה מה, ז

 כנס את המועצה ותחליט.  מר שחר האס: 

אולי אתה תביא אחד מול השני ונגיד 'לא, אנחנו לא מוכנים לזה', אני לא   מר ניסן זכריה:

 יודע, לכן ההחלטה היא חוקית לחלוטין. 

לפקודת העיריות נוקט לשון    206תודה על הדעה ניסן, אבל מה לעשות וסעיף   גב' יונת דיין: 

 רורה. מאוד ב

 לא נכון, את טועה. את מטעה את המועצה גם דרך אגב.  מר ניסן זכריה:

 אני לא טועה ולא מטעה את המועצה.  גב' יונת דיין: 

את מטעה את המועצה וזה לא בסדר, כי הבסיס לפקודה שראש העיר ינהל   מר ניסן זכריה:

 את המועצה על פי החלטות המועצה.  

 אומר שהעירייה פועלת באמצעות ראש העירייה.  לפקודה  126סעיף  גב' יונת דיין: 

מוטי זה לא בסדר שאתה עושה בה שימוש פוליטי. היא כרגע משחקת משחק   מר ניסן זכריה:

 פוליטי, זה לא בסדר. 
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 אני לא משחקת משחק פוליטי ניסן.  גב' יונת דיין: 

 את משחקת משחק פוליטי גברת. מר ניסן זכריה:

 חקת משחק פוליטי. אני ממש לא מש גב' יונת דיין: 

 את בדיוק משחקת.  מר ניסן זכריה:

 זה לא במנדט שלי.  גב' יונת דיין: 

 אז מה התפקיד שלנו יונת? אם אנחנו פה יושבים )מדברים ביחד(  : 2דובר 

היא מגזימה, היא מדברת לא לעניין. היא מדברת לא לעניין. אם היא אומרת   מר ניסן זכריה:

ע הגזבר,  את  מנחה  העירייה  סמך  שראש  על  אותו?  מנחה  הוא  מה  סמך  ל 

 החלטות המועצה. מה זה הדבר הזה? 

חבר'ה יש פקודת העיריות, אומרת לך היועצת המשפטית, אומרת לך ואתה   מר מוטי ששון: 

 אומר פרשנות אחרת. היא היועצת המשפטית. 

מוטי איזו פרשנות? אתה שואב את הכוח שלך מהמועצה, אתה לא שואב את   מר ניסן זכריה:

 כוח שלך משום דבר אחר. ה

סליחה, ראש העיר שואב את הכוח שלו מהתושבים שבחרו בו ישירות. לכן   מר מוטי ששון: 

בעיניכם, אבל פקודת העיריות ברורה, ברורה,   אני אומר, זה לא מוצא חן 

 אומרת במה כן המועצה יש לה סמכויות.  

המועצה לא מאשרת אותו. על מה אתה  מוטי הבאת תקציב, מחר לא עובר,   מר ניסן זכריה:

 מדבר בכלל? איך אתה יכול לנהל את העיר?  

 אם המועצה לא מאשרת את התקציב, פועלים לפי ... מתקציב שנה שעברה.  גב' יונת דיין: 

 אבל היא אומרת משהו הפוך. מר ניסן זכריה:

 ניסן זה לא מה שאני אומרת. גב' יונת דיין: 

 ם את אותו הדבר.ניסן אתם אומרי מר שחר האס: 

לא, אנחנו לא אומרים את אותו הדבר. היא מטעה את המועצה וזו לא פעם   מר ניסן זכריה:

 ראשונה דרך אגב. 

 ניסן אני לא מטעה את המועצה, אני לא משחקת משחק פוליטי.   גב' יונת דיין: 

 . את עושה את זה כל הזמן בצורה שיטתית, ואת מתנהגת בצורה פוליטית מר ניסן זכריה:

 זה לא המנדט שלי.   גב' יונת דיין: 

 את לא יועצת משפטית בכלל.  מר ניסן זכריה:

 אני יועצת משפטית לעירייה. אני לא משחקת משחק פוליטי. גב' יונת דיין: 

 את משחקת משחק פוליטי.   מר ניסן זכריה:
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 ואומרת פקודת העירייה. זה לא המנדט שלי. אני מבהירה גב' יונת דיין: 

את משחקת משחק פוליטי, את עושה את זה כל הזמן בצורה שיטתית וזה   מר ניסן זכריה:

 אני שמעתי מתוך הקואליציה גם.

 ניסן אני מבקש ממך לחזור בך, לכבד אותה. מר מוטי ששון: 

טי,  שתתנהג יפה. לא, היא תכבד את המועצה. לא יושבים פה סמרטוטים מו מר ניסן זכריה:

 בסדר?

 אני מכבדת כל אחד ואחד.  גב' יונת דיין: 

מה היא אמרה? היא אמרה שיש פה סמרטוטים, זה מה שהיא אמרה 'כולכם   מר ניסן זכריה:

 סמרטוטים, כולם סמרטוטים פה', בסדר? זה מה שהיא אמרה.  

 ניסן אני לא אמרתי מילים כאלה.  גב' יונת דיין: 

 זה מה שאמרת.   מר ניסן זכריה:

 אני לא כיוונתי לזה. יונת דיין: גב' 

 זה מה שאמרת.  מר ניסן זכריה:

 לא נכון ניסן.  גב' יונת דיין: 

 אל תכבסי את המילים שלך, תעמדי אחרי המילים שלך.  מר ניסן זכריה:

 אני לא מכבסת אף מילים, תוציא את הפרוטוקול. אני לא מכבסת מילים.  גב' יונת דיין: 

 מילים את, וכל פעם שאת תדברי אני אפריע לך גם.את מכבסת  מר ניסן זכריה:

 ניסן לא מכובד.   מר מוטי ששון: 

תשאל את השותף שלך לסיעה, אני מנחה במשהו? אני הנחיתי אותך במשהו   גב' יונת דיין: 

 מהיום שנכנסת למועצה? 

 את, כן, כן, כן, כן.  מר ניסן זכריה:

 יות ואמרתי מה ... לא. אני פרסתי בפניו את כל האפשרו גב' יונת דיין: 

 את נוהגת בצורה לא נכונה וזה לא בסדר.  מר ניסן זכריה:

היועצת   מר מוטי ששון:  את  תכבד  מבקש  אני  מספיק,  דיברת  להפסיק.  מבקש  אני  ניסן 

 המשפטית. 

 גם היא דיברה מספיק אדוני.  מר ניסן זכריה:

ת הקודמת בעודף של  אני רציתי גם להגיד משהו. סיימנו את השנה הקודמ מר ראובן קייקוב: 

מיליון שקל,   60מיליון שקל, את השנה הקודמת סיימנו אותה בעודף של  40

התעשייה   אזור  כל  כבר  העיר, מה שהוא אמר,  ובמילתו ראש  השם  וברוך 
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ארנונה   להכנסות  הצפי  מה  אומדן  שם  יש  בניינים.  שם  וצומחים  מתפתח 

 מתוך אותם בניינים?

 אלף מטר תקוע?  300ם ראית את עזריאלי ע מר מוטי ששון: 

 ראיתי שם עוד כמה בניינים שקמים. מר ראובן קייקוב: 

 אלף. אתה יודע איזו משמעות זה?  300 מר מוטי ששון: 

, כל ילד בגן יודע שיש  100זה    60-ו  40מיליון מוטי? הוא מדבר    100-איפה ה  מר יעקב אחדות: 

 מיליון.  100

 ? מה חשבת, שלא משתמשים בכסף הזה מר מוטי ששון: 

 לא יודע, אולי עושים עוד תב"ר על תב"ר של התב"ר.  מר יעקב אחדות: 

 תב"ר זה מה שלטובת התושבים.  מר מוטי ששון: 

בהכרח   מר בר שי: לא  אחרים,  חוגים  לסכומי  להגיע  רק שאלה אחת אחרונה, אפשר 

 החוגים שעולים כמו שהם עולים היום, אפשר לעשות תכנית.

כמו שאמרתי קודם, זה נושא מספיק חשוב כדי שיהיה דיון מסודר    זה בדיוק מר אמנון ארץ קדושה: 

איזה חוגים, מי מקבל את החוגים, האם זה חוג שעלה נמוך או חוגים יותר  

 יקרים.  

 למתי? לשנה הבאה?  גב' נעה צ'פליצקי: 

נושא   מר מוטי ששון:  מקרה  בכל  כי  מתעלמים  מתעלמים,  ואתם  מאחר  הצעה.  זו  חברים 

את ההסכמה של הגזבר שאכן יש מקור מימון. אומר    התקציב צריך לקבל

הגזבר בנתונים האלה אין לי מקור מימון ואתם רוצים בכל זאת לעלות את  

זה להצבעה. אז ההצבעה היא, איך אמרה היועצת המשפטית, היא הצבעה  

אתם   מימון.  מקור  אין  אמר  הגזבר  לכם,  ואומר  חוזר  אני  אז  תיאורטית 

זה להצבעה?  יכולים להחליט מה שאתם ר רוצים להעמיד את  וצים. אתם 

 תעמידו את זה להצבעה.  

, תוכל להביא לנו חלופות? הסביר הגזבר,  2022- אמרת אין מקורות מימון ל מר שחר האס: 

לפרוטוקול, הסביר הגזבר כי ניתן יהיה לבוא למועצה, להציג חלופות, תתקן  

את התכנית עליה  אותי אם אני טועה, להציג חלופות ובמידת הצורך להכניס  

 מדובר.  

 אבל ההצעה שלך שכולם יקבלו.  מר מאיר רוק:

 מה שרשום בהצעת ההחלטה. מר שחר האס: 

אני לא מבין, אמר דבר פשוט הגזבר, הוא צריך לתת את המילה שלו והוא   מר מוטי ששון: 

 אומר אין מקור מימון. 

 זה לא מה שאמר הגזבר מוטי. מר שחר האס: 
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 בקשה תחזור על מה שאמרת.אמנון ב מר מוטי ששון: 

אמרה לכם היועצת המשפטית, ברגע שיוגש תקציב אתם יכולים להציע לו   מר אמנון ארץ קדושה: 

מיליון שקל, במקום    20-30ולהגיד 'אנחנו רוצים את זה למרות שהעלות שלו  

 אחרים'. אתם יכולים להציע, אמרה לכם יונת כרגע.  דברים

להקים קבוצה של חברי מועצת עיר שישבו מול הגזבר, אנחנו עברנו על כל   : 3דובר 

 התקציב ואנחנו נסביר איפה להוריד ואיפה לעלות.  

 אבל בכל מקרה אפשר עד סוף השנה להביא תכנית.  מר אמנון ארץ קדושה: 

נותנת הוראות לא למנכ"ל ולא לגזבר. שיהיה ברור שזה התקציב  המועצה לא   מר מוטי ששון: 

רוצה   אתה  מחליטה.  המועצה   ... לגזבר  להגיד  לבוא  יכולים  לא  ואתם 

בעד. מי נגד?    15להעמיד את זה להצבעה? בבקשה, מי בעד ההצעה של שחר?  

נגד. בניגוד לעמדה של הגזבר, בניגוד להוראות, אישרתם את ההחלטה.    9

 בלבד, נקודה. אני עובר לסעיף הבא.   היא תאורטית

בקשה לתת מבנה בית ספר שנבנה ברח' האצל בעיר חולון לרשת "מעיין החינוך   .1

 התורני".

אני רוצה לחברי המועצה, להסביר לכם כמה דברים בקשר לבית הספר של   מר חיים זברלו: 

ל קרוב  יש  שנבנה.  החינוך  החינוך,    1,800-מעיין  במעיין  שלומדים  ילדים 

שת הזו שאין להם מענה בעיר חולון, בנים ובנות מכיתה א' עד כיתה ח'.  בר

שנה בערך בנינו בית ספר אחד לבנים גם של מעיין החינוך, הוא נמצא    16לפני  

בג'סי כהן, אותו הדבר בדיוק אחד על אחד. לפני כמה שנים הבטיח לי ראש  

ואם צריך עוד  העיר שהוא לא יבנה רק, לא, זה בית הספר הראשון גם לבנות,  

לבנים, מה שיתמלא נבנה. אני שנים רודף אחרי ראש העיר, אומר לי לאט  

לאט מחפש מקום, מחפש מקום, אחרי כמה שנים הלכתי עם המנכ"ל חנה  

הרצמן ופנינה כהן, האדריכלית דאז שהייתה, לחפש מגרש, הציעו לי איזה  

תעשו. זה מגרש    מגרש בתל גיבורים. איפה ... בזמנו גם המליץ עליו ... שם,

מאוד קטן אבל מה? לא רציתי אותו בהתחלה, חנה הרצמן ופנינה כהן אמרו  

לי תשמע, תיקח את זה, רוב האנשים שלכם, הציבור הדתי הוא נמצא בתל  

התלבטתי,   אני  לכם.  יהיה  קל  יותר  מבחוץ,  הסעות  יבואו  למה  גיבורים, 

ת בית הספר.  התלבטתי, בסוף לקחנו, הסכמתי לקחת את המגרש ובנינו א 

דעתו,   את  שינה  לא  כמובן,  הסכים  העיר  ראש  הספר,  בית  את  בניתי  אני 

הסכים לבנות את בית הספר ובנו את בית הספר הזה. והייתי כל יום שנתיים,  

אני כל בוקר נוסע לשם, הייתי אומר לו לפעמים בוא תראה, מר מוטי ששון  

ה הסגן שלי, אני  בוא תראה בית ספר, היה אומר לי ראש העיר 'זברלו את

סומך עליך', ואני מה שאני אומר זה הכל אמת וגם הוא לא יכחיש את זה,  

מילה במילה. אחרי שבית הספר היה אמור ... מוטי ששון ראש העיר אומר  

לי 'לא, אני רוצה להפוך אותו לממ"ח', ממח זה דבר שנבנה עם משרד החינוך  
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ב2014-ב טועה,  לא  אני  אם  כבר  2014-,  נמצאות  שנה    30,  האלה  הילדות 

במרתפים. אני הראיתי לכם פה תמונות, מי שירצה לראות עוד תמונות. ממח  

ובית הספר הזה, ההבטחה של ראש    2014זה ממלכתי חרדי. זה נבנה בשנת  

העיר הייתה עוד מזמן, לפני כן עוד, לפני שהוא עוד הוקם בכלל. אני, שראיתי  

שלומדות בנות  לנו  יש  היום  הספר,  בית  מזעזע.    את  משהו   ... במרתפים, 

הבטיח לי גם חנה הרצמן בזמנו 'אני אשיג לך מקום באזור התעשייה', בסוף  

 שנים.   5-6היא אמרה לי 'מבטיחה תוך שנה אני בונה לך' עברו 

 היא לא בונה לך חיים, היא בונה לילדים של העיר.  : 4דובר 

עזע. מי שיראה את זה יהיו לו  יש פה ילדים שלומדים בתת תנאים, משהו מז  מר חיים זברלו: 

 דמעות בעיניים. 

 זה לא מהיום, זה לאורך שנים. למה אפשרתם בכלל? איך אפשרתם? גב' נעה צ'פליצקי: 

לצערי הייתי עלה תאנה שלהם, היום עם כמה שהיה לי הערכה לראש העיר,   מר חיים זברלו: 

הגעתי  אבל  אני  שלי,  בדם  חבר  היה  האמת  את  אומר  אני  ששון,    למוטי 

למסקנות שחבר ... גם, אבל הגעתי למסקנה שאני אישית לא אמכור את ... 

לא בעד משכורת ולא בעד שום עול שבעולם ... של להחליף את השיטה שהוא  

חינך אותה במעיין החינוך להפוך לממ"ח. ממ"ח זו לא השיטה שלנו, אנחנו  

דאגו להם  שנה לא    30-שנה אנחנו בחולון, ו  30מוכרים על ידי המדינה, כבר  

לי   כואב  אני  אולי,  בזה  גם אשם  אני  בכלל.  דאגו להם  לא  האלה,  לילדים 

היום, אני היום הייתי בבית הספר הזה של הבנות, הזדעזעתי, זה תמונות  

וכך כך שהייתי   לי  מהיום. אני אומר לכם דבר אחד, אם אני כל כך כואב 

הילדים האלה,  בקשרים עם ראש העיר, והיום אני מוכן לוותר על הכל בשביל  

יודע אם יש עוד מישהו במועצה פה שהיה מוכן לוותר   תדעו לכם, אני לא 

 ככה על המשכורת, אף אחד. 

 הוא לא אמר שהוא מפטר אותך אבל אדוני.  מר יוסי זיידה: 

זה. אבל דבר   מר חיים זברלו:  יכול לקחת, אני מבין את  ... משכורת  יפטר אותי,  עזוב, אז 

ם אני מסכים לוותר, כמה זה כואב שאני רואה את  אחד, זה לא עניין של הא

הילדים האלה, תאמינו לי, מזעזע. אני רק חושב הצעה לסדר, החלטה. אנחנו  

את   הצגת  אתה  מוטי,  לך,  אגיד  אני  מוטי  סחטנים.  לא  אנחנו  רוצים,  לא 

אני   אותך?  סחטתי  פעם  אני  כסחטנים,  שלנו  אני    16הזהות  איתך,  שנה 

מקופחים בעיר אנחנו, הציבור הדתי הכי מקופח    סחטתי אותך? אנחנו הכי 

 בעיר. 

 בארץ. מר יעקב אחדות: 

 כי שתקתם כל השנים.   גב' נעה צ'פליצקי: 

 נגמר השתיקה.  מר יעקב אחדות: 
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אנחנו הכי מקופחים מכל חברי המועצה. כל חברי המועצה איתי ואני רוצה   מר חיים זברלו: 

מר את זה, איך אנחנו נותנים  להראות לכם בושה וחרפה, גם על עצמי אני או

יעקב   את  הכרתי  אני  וחרפה.  בושה  כאלה,  בתנאים  ללמוד  ישראל  לילדי 

וידבסקי.   שלו הפרטי,  כסף, לתת מהכיס  להוציא  רצה  וידבסקי  וידבסקי, 

הוא הזדעזע, הזדעזע, ואני לא יודע, מוטי אתה מימך לא היית בבית ספר  

ת. אני אגיד לך משהו מוטי,  כזה, מימך לא היית בבית יוסף. מימך לא היי 

ואנחנו   בתור סחטנים  אותנו  רוצה את    26שמייצגים  לא  אני  מיליון לתת, 

הבית ספר בכסף, לא רוצה כסף ולא רוצה את בית הספר. ההצעה שלי היא  

להשכיר את בית הספר מהעירייה, כמו שיש אורט חולון שמקבלים. אני אגיד  

אני התנ  חודשים  כמה  לפני  עוד משהו,  להגיד,  לכם  לא מתבייש  אני  גדתי, 

אנחנו   פחות,  אנחנו  נתנו,  לרפורמים  לפורמים,  בקשר    20%התנגדתי 

מהתושבים בעיר הזו חולון, לנו לא נותנים, אנחנו בקרוואנים ומרתפים, לא  

יתנו. מזעזע. אני אגיד לך עוד דבר מוטי לפני שאני מסיים, אני ההחלטה שלי,  

צה שיהיה בבעלות העירייה, בעלות על  באופן אישי ההחלטה שלי אני לא רו

מעיין החינוך בית הספר. אנחנו רוצים, ההצעה שלי, אנחנו רוצים לסגור את  

אפילו   מסודרת,  הקצאה  שתהיה  עד  המשפט,  שבית  עד  סמלי  במחיר  זה 

שיהיה בלי הקצאה, כמו שיש ... אנחנו רוצים להביא החלטה פשוט להשכיר  

זה שיהיה לבנות איפה ללמוד. יש לנו  את בית הספר למעיין החינוך מטעם  

בנות שלא חזרו למקום כי סגרו להן את המקום, הן עד עכשיו בבית, לא חזרו  

ח'   כיתות  שתי  ח',  כיתה  של  בנות  זה?  על  הדין  את  ייתן  מי  הספר.  לבית 

יושבות בבית. אף אחד לא נותן את הדין, לא מעיין החינוך, לא העירייה פה  

. לא יתכן דבר כזה. אני, ההחלטה שלי, אני רוצה  ולא אכפת לה מאף אחד פה

היועצת   את  ששאלתי  כמו  תשכיר,  שהעירייה  בקשר  הצבעה  שתהיה 

המשפטית והיא אמרה שאני יכול לעשות את זה ואמרתי שיש לי חוות דעת  

משפטית שמותר לנו לדון בזה גם. דבר אחד, אני אגיד לך מוטי, אני כואב לי  

י תקופה מאוד קשה עברה עליי. אבל אני אגיד  הסיפור איתך מאוד מאוד, אנ

  40מלקות, קיבל עונש    40לך משהו, היה איזה אדם שקיבל עונש פעם, עונש, 

מלקות. אבל אם הוא היה מקבל היה לא נשאר. באו המשפחה שלו ואמרו לו  

תנו לו ... אמרו לו תשמע, תציל אותו, תעשה כאילו, שילמו לו כסף, שוחד,  

ר, אלוף, הוא לא מת, את המכה האחרונה נתן חזק על  באווי  39נתן להם  

באמת, ההוא התעלף, לא מת. אמרו לו תגיד לי נכון שהצלת אותו אבל למה  

נתת את האחרון ככה חזק? אמר שתעריכו על מה ששילמתם. לפעמים אדם  

לא יודע להעריך, אני איתך, אתה אולי לא הערכת אותי מספיק, אתה יכול  

איתי היום, אתה לא הערכת אותי מספיק. הציבור    לעשות מה שאתה רוצה

לצערי,   מאוכזב  ממני  גם  מאוכזב,  זה  מה  האמת,  את  לך  אגיד  אני  שלי, 

הציבור שלי מאוכזב ממני אולי יותר ממך. אבל אני חייב לתקן משהו, אני  

כואב לי כל הסיפור הזה עם הילדים האלה ואני חושב שאתה ראש עיר של  

הילדים    2021-ל הילדים האלה, לא ייתכן שבשנות ה חולון צריך להיות גם ש
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בתת רמה חיים, בתת, בתת תנאים, אז אני מבקש מכולם להצביע שישכירו  

 את בית הספר הזה במחיר סמלי למעיין החינוך. 

 מי רוצה להתייחס?  מר מוטי ששון: 

קודם כל אתה צריך להבהיר את ההצעה, אם ההצעה היא רק לשכור את   מר ניסן זכריה:

 מבנה, זה מה שאתם רוצים?ה

 לשכור את המבנה הזה עד שידון בית המשפט.  מר חיים זברלו: 

 מה זה ידון, זה עוד שבוע יגמר.  מר ניסן זכריה:

 בניהול, זה בניהול מעיין החינוך.  מר חיים זברלו: 

 רגע, אבל בית משפט זה ביום ראשון הבא.   גב' נעה צ'פליצקי: 

 זה עוד פעם. זה לא, דחו את  מר חיים זברלו: 

 ימים ותוציא אותן?   10-אז מה תכניס בנות ל  גב' נעה צ'פליצקי: 

כמו שאורט חולון מנהלת, יש עוד הרבה בתי ספר, בית    הצעת ההחלטה, ... מר חיים זברלו: 

שנה קיים בעיר הזו ולא    30דוד גם יש לו בית ספר. מעיין החינוך הוא כבר  

 ייתכן שלא יתנו לו את בית הספר הזה שהוא נבנה בשבילם.

בית   מר יוסי זיידה:  יכול להשפיע על החלטה של  זה  לי שאלה, אם תעבור פה ההצעה  יש 

 עבור פה ההצעה להשכיר להם את המקום?המשפט? אם ת

 בית המשפט שיהיה אחראי להחליט.  מר מוטי ששון: 

 אני מבין שבית הספר מיועד לתנועת חב"ד, נכון?  מר ניסן זכריה:

 לא, לא שייך חב"ד.   מר חיים זברלו: 

 אז מה כל הוויכוח? אני לא מבין.  מר ניסן זכריה:

מבנה שייך לעירייה ומופעל על ידי העירייה, על  בית הספר שייך לעירייה, ה  מר מוטי ששון: 

 ידי מנהל החינוך.  

 אין פה חב"ד.   : 5דובר 

 זה לא חב"ד ולא ש"ס?  מר ניסן זכריה:

בינתיים הוא העביר את זה לחב"ד כי אני אגיד לך עוד דבר, היה פה תרגיל,   מר חיים זברלו: 

לא נתנו לו כי אמרו לו יש פה של מעיין  מוטי ששון ביקש סמל של הממ"ח,  

החינוך, אתה לא רצית ... אז הוא השתמש בחב"ד שיש להם סמל של ממ"ח  

ואז יקבל את זה. למעשה זה נבנה לילדות האלה, וגם עד שקיבלנו הן באו  

חברי   כל  את  אקח  אני  במרתפים,  אותן  וראו  ספר  הבית  את  שם  לבדוק 

ותו לסיור, תאמינו לי אתם תזדעזעו  המועצה לראות, מי שירצה אני אקח א

 איך בעיר שלכם, איך אנחנו נותנים יד לדבר כזה. 
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 נתתם. גב' נעה צ'פליצקי: 

 נכון. אני אומר לך.   מר חיים זברלו: 

 אף אחד לא היה שם את הילד שלו שנייה, שנייה,   גב' נעה צ'פליצקי: 

 נוך שלו כן שמים. ושמים, אף על פי בשביל הרב עובדיה בשביל החי מר חיים זברלו: 

 אבל ילדים, זה לילדים. ... לא מעניין אותם.  גב' נעה צ'פליצקי: 

יש עוד החלטה. יש פה החלטה, יש פה הוראה של מוטי ששון שהוא מורה,   מר חיים זברלו: 

שהוא מורה לתת את בית הספר הזה, חילקתי לכם פה, הוא מורה לתת את  

זו החלטה שלו. אנ  י דיברתי איתו, הוא אמר לי  זה לרשת החינוך המעיין. 

 'לא, לא, אל תדאג, זה יהיה לאיפה שאתה רוצה', במילים האלה. 

 מה זה?  מר מוטי ששון: 

 אתה אמרת, אני לא משקר מרדכי. תסתכל. אתה אמרת את זה.  מר חיים זברלו: 

 מי בעד?  מר מוטי ששון: 

 אתה אמרת את זה. אני גם לא משקר, אתה אמרת לי.   מר חיים זברלו: 

 תקרא את הכל.   מוטי ששון:  מר

 אני קראתי את הכל. בכל המסמכים, בכל המסמכים זהה. מר חיים זברלו: 

 לפי ההנחיה, היועצת המשפטית היא לא נתנה הנחיה.  מר מוטי ששון: 

 הנחיה? הם פנו אליה בכלל? הם לא פנו אליה. הנחיה?  מר חיים זברלו: 

 בבקשה ניסן.  מר מוטי ששון: 

עניין שיהיה קרע בקואליציה אבל אני   זכריה:מר ניסן  לנו  יש  למרות שאנחנו באופוזיציה 

באמת לא מבין למה אי אפשר לפתור את העניין אתה וזברלו, וחבל שזה מגיע  

לרמה הזו. זה אחד. שתיים, בהצבעה שלנו, מאחר וזה יימסר בסופו של דבר  

זה את  תיקח  חב"ד  מבין,  אני  ככה  חב"ד,  תנועת  של  חב"ד    להפעלה  אבל 

יפעילו שם בית ספר, אני רוצה להבהיר למרות שאנחנו תומכים בהצעה של  

 זברלו, אנחנו לא נגד תנועת חב"ד, אנחנו חושבים שתנועת חב"ד. 

 אני גם לא נגד.   מר חיים זברלו: 

אתה הצעת הצעה. אנחנו תומכים בך אבל אני אומר עוד פעם, מבהיר שאנחנו   מר ניסן זכריה:

ת חב"ד היא תנועה חשובה והיא תנועה ערכית, ואנחנו לא  חושבים שתנוע 

שרציתי   מה  זה  זברלו.  עם  כרגע  מצביעים  אנחנו  אם  גם  חב"ד  תנועת  נגד 

 להבהיר. 

למעשה מה שחיים אומר פה, חיים אמר פה עכשיו מה שנקרא 'את חטאיי   מר שי קינן: 

נכנ סים  אני מזכיר היום', הוא דיבר בצורה כנה ודברים שיוצאים מן הלב 
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ללב. אני הייתי במקום מספר פעמים, לא רק במקום הזה, מדי פעם חיים  

שלנו   הילדים  איך  תראה  'נו,  לי  להראות  כדי  בעיר  לסיבוב  אותי  לוקח 

לומדים', כשהגענו לרב קוק, יש שם מאחורה ילדים שלומדים, אם אפשר  

לקרוא לזה ככה, אז הם נמצאים במקום קטן מאוד, מטרים ספורים, בלי  

ן אפילו, חלון פלסטיק שם כזה, אין מזגן כמובן. קודם כל היו לי דמעות  חלו

לא   אני  שלישי,  עולם  במדינת  שאני  חושב  אני  'חיים,  לו  אמרתי  בעיניים. 

האמנתי שדבר כזה נמצא בחולון, שככה ילדים לומדים בחולון'. אני אגיד  

ם  משהו קשה אבל הוא אמת, אני אמרתי את זה לחיים, שההורים שלי טסי

לחו"ל, זה לא הרבה אבל מדי פעם, אז הם שמים את הכלב בפנסיון. אמרתי  

לו 'הפנסיון הרבה יותר טוב מאשר המקום הזה' ומי שביקר במקום הזה גם  

יכול לאשר את הדברים. אפילו חלון אין. עכשיו אם המקום הזה, כפי שאנחנו  

שיהיה.    מבינים, במהלך השנים הובטח לרשת החינוך, אני חושב שכך ראוי

בסך הכל מה הם מבקשים? את מה שנקרא, "את מה שביקש חל זכאי את  

יבנה וחכמיה", לא ביקשו יותר מזה, זה לא שבעיר פזורים בתי ספר לטובת  

הציבור החרדי. את הסיפא של הדברים, אני מצטרף לחברי ניסן, בכלל כל  

ול  הסיטואציה שבן הפטיש לסדן, הנושא הזה עם חב"ד, והילדים האלה מ 

הילדים האלה, זה קורע את הלב כי גם הם צריכים, אז נכון שאנחנו בעד  

ההצעה של חיים אבל זה חשוב שייאמר לפרוטוקול, כי אני מבין שאולי גם  

ילדי   של  זכותם  תקופח  שגם  רוצים  לא  אנחנו  בדברים,  יעיין  משפט  בית 

ולון  חב"ד, שיינתן להם מקום ראוי אחר. הם זקוקים וזכאים כמו כל ילד בח

 למקום ראוי. תודה רבה.  

מוטי יש לי שאלה. הבנות האלה של ש"ס בעצם ילמדו בבית הספר החדש   מר יעקב מזרחי: 

 אבל תחת השרביט של העירייה? 

 לא, רשת. רשת החינוך. מר שי קינן: 

לא, אני ביקשתי שרשת מעיין החינוך היא תנהל את זה. שהמבנה יישאר של   מר חיים זברלו: 

 לי בעיה.    העירייה, אין

 אני לא מדבר על המבנה, זה לא מכירת מבנה.   מר יעקב מזרחי: 

 אנחנו רוצים את החינוך.  מר שי קינן: 

רוצים את החינוך שהוא קיים כבר   מר חיים זברלו:  ורוצים    30אנחנו  חולון,  בעיריית  שנה 

 למחוק אותו. 

ליהם הם שייכים  רשת חינוך המעיין, רשת של ש"ס, בתי הספר שמדברים ע  מר מוטי ששון: 

לרשת, הם לא שייכים לעירייה ולכן זה נראה כמו שזה נראה, ולכן באתי  

 והצעתי שנבנה בית ספר. 

 אני הצעתי מרדכי, אתה לא הצעת. אני הצעתי. מר חיים זברלו: 



  03.10.2021 –ליום   41חולון ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18 -מועצת העיר ה 

 535פרוטוקול 

 

26 
 

גם   מר מוטי ששון:  שלומדות  לבנות  האלה,  לילדים  ספר  בית  קיבלתי.  אני  הציע,  זברלו 

בית הספר נבנה על ידי העירייה, בית הספר הזה    במקום הזה וגם במקום ...

 מנוהל על ידי העירייה, מנוהל על ידי העירייה. 

הוא לא מנוהל על ידי העירייה. הוא לא התחיל מרדכי, הוא לא התחיל בכלל.   מר חיים זברלו: 

 הוא לא יכול כי הוא לא סמל, אין לו סמל. 

שלי? אני לא הפרעתי לך חיים. עכשיו  אתה רוצה לתת לי לסיים את הדברים   מר מוטי ששון: 

מה שקורה, שני בתי הספר האלה, אני לא אכנס עכשיו להיסטוריה שאני  

הבאתי לפה את חבר הכנסת נהרי, אמרתי לו 'תעזור לי לבטל את כל בתי  

הספר שכל רב ורב הקים לו בית ספר לידו', ואמרתי 'תן לי לבטל את כולם,  

בי לבנים,  אחד  ספר  בית  להם  כמה  נעשה  היה  חיים  לבנות',  אחד  ספר  ת 

 פעמים עד ותמך בעמדה שלי לבטל את כולם ולהקים בית ספר אחד. 

 מקובל עליי גם היום, אני לא אמרתי שלא.   מר חיים זברלו: 

חיים אני לא הפרעתי לך, תו לי לדבר. כיבדתי אותך, שמעתי אותך ואני רוצה   מר מוטי ששון: 

חב"דניקים זה לא בית ספר של חב"ד, זו   שתבינו דבר פשוט. בנינו בית ספר,

הטעיה, זה בית ספר של עיריית חולון שמתנהל בהוראת משרד החינוך, על  

פי הכללים של משרד החינוך, שקוראים לזה חרדי ממלכתי. ממלכתי חרדי.  

 מתוקצב על ידי משרד החינוך ולא מתוקצב על ידי הרשת. 

 ה. מה הבעיה? מה זה משנה? זה מוכר במדינ מר חיים זברלו: 

תן לי לסיים את דבריי. לכן בית הספר הזה ואנשי חב"ד קיבלו ומוכנים היו   מר מוטי ששון: 

 להכניס את הבנות שלהן לבית הספר. 

 איזה בנות יש להם מוטי?  מר יעקב אחדות: 

 יש להם יותר בנות.  מר מוטי ששון: 

, חב"ד, אם תיקח את  סליחה שאני מפריע לך אדוני ראש העיר, אבל חב"ד מר יעקב אחדות: 

הילדים שלהם, חב"ד לומדים הילדים שלהם בכפר חב"ד. חב"ד מקוששים  

ילדים, באים בגלל שאתה מפנק אותם. אני רוצה לדבר עכשיו. לקחת לנו גם  

בנות של   12ילדים בקריית שרת עם סיפורי סבתות, הגעת עד חב"ד, שם היו 

'יעקב ליד    חב"ד, איזה חב"ד? היא באה, היא אומרת לי  גן  תשמע, אין לי 

הבית, הוא נתן להם את הגן', אני יוצא מהגנים, אותו הדבר, כל הסיפורים  

 האלה. די.  

 אתה לא יכול להכתיב להורים באיזה מוסד )מדברים ביחד( גב' נעה צ'פליצקי: 

הפרד   מר יעקב אחדות:  עושה  הוא  פשוט  חב"ד,  ילד  לא  אני  שתבינו  חב"ד.  של  ילד  לא  אני 

עושה את המלחמות בינינו, הוא עשה את המלחמות בינינו, זה    ומשול. הוא

 לא נגד חב"ד. חב"ד הם מצוינים, הם ... לא על חשבון הילדים שלנו. 
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 לא על חשבון אף ילד.  גב' נעה צ'פליצקי: 

יופי, לא על שום חשבון ילד. זהו. אני אוהב את חב"ד, מכבד חב"ד, חב"ד ...   מר יעקב אחדות: 

ילדים עם פאות ייסעו מחוץ לעיר    1,800-יכול להיות ש  והכל טוב, אבל לא

ואין להם פה מקום בעיר, זה לא יכול להיות, לא בנים ולא בנות, מספיק.  

עליו, הילדים   זה באופן אישי  זה, חיים אמר את  נגמר. חיים לא לקח את 

באים צועקים פה ואם לא יהיה להם מקום, הם יבואו ללמוד בעירייה, זהו.  

 ות. יהיה פה חינוך טוב, יש להם מחנכים מצוינים.  אין מה לעש 

 חברים אני הבהרתי לכם מה ההבדל.   מר מוטי ששון: 

 מה אתה רוצה לבטל את מעיין החינוך?  מר חיים זברלו: 

במשפט, אני    אני מציע הצעת פשרה, שלא נסתבך עם כל זה. חיים כרגע נמצא מר זאב ניסים:

מציע למועצה לתת, בתנאי שתסכים לזה כמובן, לתת שנתיים להם לנהל את  

 העניינים כמו שצריך. ועוד שנתיים תביא את זה למועצה ונשב ונחליט. 

 לא עובד ככה. היועצת המשפטית, בבקשה.  מר מוטי ששון: 

לפני   גב' יונת דיין:  רגע  הוגשה,  לעדכן אתכם שבתחילת ספטמבר  צריכה  חגי תשרי,  אני 

הוגשה עתירה על ידי רשת החינוך הארצית של ש"ס נגד ההחלטה העירונית  

ויתקיים בבית ספר ממלכתי חרדי. במסגרת העתירה הזו,   ינוהל  שהמבנה 

קודם כל דבר ראשון שנעשה ניתן צו מניעה שאוסר על העירייה לאכלס את  

ה פה  המבנה. אוסר על העירייה לאכלס את המבנה. זאת אומרת כל החלט

שאומרת שהמבנה הולך ימינה או שמאלה היא החלטה שחורגת מצו של בית  

 משפט.

חוזר   מר מוטי ששון:  רק  אני  המועצה.  של  החלטה  עם  המשפט  לבית  לבוא  רוצים  אתם 

 ואומר, שמעתם מה שאומרת היועצת המשפטית. 

 יש לי חוות דעת שכן מותר.   מר חיים זברלו: 

 עירייה.  יש יועצת משפטית ל מר מוטי ששון: 

חוות הדעת שמחייבת את מועצת העיר היא חוות הדעת של היועץ המשפטי   גב' יונת דיין: 

 של העירייה ולא חוות דעת חיצונית. 

 לא, את אמרת לי אישית, את אמרת לי.  מר חיים זברלו: 

אני לא אמרתי לך שמותר להביא חוות דעת חיצונית. אתה שאלת אותי מה   גב' יונת דיין: 

 לעשות.  

מוטי מה אתה אומר על כל זה? אני רוצה לשמוע. קשה לי להאמין שמוטי,   ' נעה צ'פליצקי: גב

באמת עם כל הכבוד, שהוא נגד ילדים. אני רוצה לשמוע. ואני רוצה לשמוע,  

כל הילדים, כל ילד, ואני לא צריכה להגיד לכם שיש לי בן חרדי ויש לי בן  
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, מכירה וחיה בשלום עם שני  חילוני לגמרי. אז אני מכירה את שני העולמות

 העולמות. 

 את יודעת טוב מאוד שהילדים האלה חיים,   מר חיים זברלו: 

 הייתי שם. אני הייתי שם. גב' נעה צ'פליצקי: 

 אז מה, מה יש לך לשאול?  מר חיים זברלו: 

 חשוב לי לשמוע מה דעתו של מוטי.   גב' נעה צ'פליצקי: 

 א?אבל את ראית את המקום, ל  מר חיים זברלו: 

בוועדה ... חשוב לי לשמוע את ראש    2017-בוודאי שאני ראיתי. אני העליתי ב גב' נעה צ'פליצקי: 

 העיר. אם הוא מתנגד או לא, אני רוצה לשמוע. 

ידי זה שהרשת של   מר מוטי ששון:  אני חוזר ואומר, הנושא עומד ותלוי בבית המשפט על 

עתירה והוציאו צו    ש"ס הגישה עתירה נגד העניין הזה. ברגע שהיא הגישה

ולא   המשפט  לבית  שומעים  אנחנו  אז  המבנה,  את  לאכלס  לא  מניעה 

מאכלסים את המבנה ונקבע דיון בבית המשפט. מה שבית המשפט יפסוק,  

 זה מה שיהיה. 

 נכון, אבל זה לא קשור לעניין ההצבעה מוטי.  מר שי קינן: 

המש  מר חיים זברלו:  שבית  מה  הצבעה.  נעשה  בואו  באמת  מקובל  חברים,  זה  מחליט  פט 

 עלינו, אנחנו אנשי חוק. אם לא מגיע לנו אנחנו גם לא רוצים. 

 לפני שהם הגישו את העתירה, מה מוטי חשב?  דוברת:

 מה מוטי עשה עם זה?   גב' אלינור מטלון:

 יש לו יועצת משפטית.  גב' נעה צ'פליצקי: 

להעביר את ההצעה שלו  מי בעד לתת את המבנה על פי ההצעה של זברלו או  מר מוטי ששון: 

 למעיין החינוך של ש"ס? 

 תמורת סכום סמלי. לא לתת מבנה.  מר יעקב אחדות: 

זברלו, בבלי, אחדות, ראובן קייקוב, שחר, בר שי, שני, אלינור מטלון, יעקב   מר מוטי ששון: 

ועינב ושירלי. מי נגד לאור   מזרחי, ניסן זכריה, קרן גונן, זאב ניסים, שי קינן

ואין   המשפט  בבית  ותלוי  עומד  שהנושא  המשפטית  היועצת  שאמרה  מה 

 משמעות להחלטת המועצה? 

 למה אין משמעות? זו החלטת מועצה.   מר יעקב אחדות: 

כי אין סמכות למועצה לקבל החלטה כי יש צו מניעה בבית המשפט. אז מי   מר מוטי ששון: 

 זה עומד ותלוי בבית המשפט? נגד לאור זה מה שנאמר, ש

 מוטי החברים פה החליטו להימנע בהצבעה הזו.  מר עזרא סיטון: 
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להימנע ממה? יש פה החלטה. אין לך מה להביע את העמדה שלך לגבי בית   מר מוטי ששון: 

 המשפט? 

 אני מחכה לבית משפט.  גב' נעה צ'פליצקי: 

   זה מה שאני אומר, בואו נחכה לבית המשפט. מר מוטי ששון: 

 הוא צריך לשאול מי נגד עכשיו.   : 6דובר 

 אנחנו אמורים לחכות לבית המשפט, מה שאת אומרת.   מר מוטי ששון: 

 אנחנו לא מחכים לבית משפט מרדכי, אנחנו מחכים ... מר חיים זברלו: 

סיטון אני חוזר ואומר לך שאנחנו מתנגדים, אנחנו נגד זה שמתערבים בנושא   מר מוטי ששון: 

 בבית המשפט.   שעומד ותלוי

אפשר לדבר? היות ואני מבין את הסיטואציה מוטי, החברים היות והנושא   מר עזרא סיטון: 

שלהם   האישי  המצפון  עם  החברים  המשפט,  בבית  ותלוי  עומד  נידון, 

מחליטים בינתיים להימנע ולא להתערב, ולא להצביע לא נגד ולא בעד אלא  

 להימנע. 

 אני לא מסוגלת ...   גב' נעה צ'פליצקי: 

 מה זה קשור? זה בית ספר שיינתן לילדים בלאו הכי.  מר מוטי ששון: 

 זה משהו אחר, כי זה לא שוויוני. זה לא שוויוני.  גב' נעה צ'פליצקי: 

 אז תצביעי בעד השוויון לילדים שם. גב' אלינור מטלון:

 מה קשור לשוויון?  גב' נעה צ'פליצקי: 

 ת לא מצביעה בעד?אז למה א גב' אלינור מטלון:

 אני מצביעה בעד ילדים כאלה ... גב' נעה צ'פליצקי: 

אני חוזר ואומר, מי נגד? מי נגד לאור זה שישנה החלטה שלא ניתן להעביר   מר מוטי ששון: 

ויש מעורבות של בית המשפט ולמרות שאנחנו אומרים שיש מעורבות של  

להו המשפט  בית  של  מהחלטה  מתעלמים  החברים  המשפט,  צו  בית  ציא 

 מניעה.  

 אם בית המשפט יחליט בניגוד למועצה זה בסדר, אבל זה לא קשור.   מר שי קינן: 

מי נגד? רבקה, מוטי ששון, רבקה עדן, דוקטור רוק, קובי, קובי מכלוף, וגליה   מר מוטי ששון: 

נמנעים.    3עומרד לוי, נגד לאור זה שזה עומד ותלוי בבית המשפט. מי נמנע?  

 ה נמנעים. תודה רבה. אני עובר לסעיף הבא. סיטון, נעה, וצדק

 ההחלטה התקבלה.   מר יעקב אחדות: 

  3שחר אין שום קורלציה בין ההצעה שלכם ... אין שום קורלציה. מי שנוסע  גב' נעה צ'פלצקי: 

 פעמים לחו"ל ומי שלא ... 
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 בעד.   13 מר יוסי זיידה: 

 . 13- יותר מ מר חיים זברלו: 

 אוקיי. לא אנחנו כותבים, זה מתומלל ומוקלט. , 15 מר יוסי זיידה: 

 נמנעים.   3נגד,   4בעד, יש לך  15 גב' אלינור מטלון:

יעקב אמר מה שהוא    ירד מסדר היום.בעד. אני עובר לסעיף הבא,    15או    14 מר מוטי ששון: 

 אמר. אני עובר להצעה לסדר של שי קינן. 

 

לצואת כלבים    D.N.Aבדיקת    –של חבר המועצה שי קינן בנושא    –הצעה לסדר   .5

 שלא נאסף ע"י הבעלים. 

לצואת כלבים שבעליהם לא אספו   D.N.Aההצעה לסדר מדברת על בדיקות   מר שי קינן: 

אותה ושליחת הקנס בדואר. אני רואה פה בתשובה שחילקתם אותה לשני  

חלקים, החלק הראשון מדבר על חוות דעת של משרד החקלאות, החלק השני  

ולכן אני אגע בשתי הנקודות גם יחד, גם בנוגע לחוקיות של    מדבר על העלות 

ההצעה וגם בנוגע לעלות של ההצעה. אז קודם כל בנוגע לעלות של ההצעה,  

את   הציעה  אלינור  ידידתי  להזכיר,  הזמן  גם  זה  אביב,  לתל  העזר  בחוק 

את   מבין  אני  גם  ולכן  משפטית  היתכנות  הייתה  לא  בשעתו  בעבר  ההצעה 

היום העניין הזה נפתר ולכן אני מציע את ההצעה. אני לא    חוות הדעת אבל

משער שעיריית תל אביב היא עירייה עבריינית שפועלת בניגוד לחוות דעת  

משפטית של משרד החקלאות, אז חוק העזר הזה אמר בתל אביב, זה א', זה  

.ב' אני רוצה להקריא את הסעיף וזה ייתן מענה  1נוגע לדבר החוקיות ובסעיף  

ניין הכספי, סעיף ב' אומר ... הראשי לבקשת בעל הכלב להתיר לבעל  גם לע

כלב למסור דגימה ביולוגית של הכלב ולבצע, על חשבון בעל הכלב, את הפקת  

פרטי הזיהוי הגנטיים בעצמו או על ידי מי מטעמו. אז גם הנושא החוקי וגם  

של    הנושא הכספי באו על פתרונם. עכשיו בדברי ההסבר, מתוך הפרוטוקול

ישיבת המועצה של עיריית תל אביב אני לא אלאה את חברי המועצה, אבל  

הם למעשה מסבירים פה את ההיגיון שעומד מאחורי ההצעה. הם ניסו בכל  

דרך על ידי קנסות ועל ידי אכיפה לפתור את הבעיה והעלו בידם חרס, הם  

  אומרים שהם לא הצליחו בשום דרך אחרת לפתור את בעיית צואת הכלבים

שהיא מטרד משמעותי של מפגע, של ריח, לכלוך, מפגע להולכי הרגל ועל כן  

הם החליטו להציע את ההצעה. שוב, כאמור, בשל העברת ההצעה בתל אביב  

עכשיו   ההצעה  את  לעלות  החוקיות,  הבעיות  ונפתרו  מאחר  לנכון,  ראיתי 

יוע  משנפתרה, שוב, הבעיה החוקית, ואני גם רוצה להודות לאלינור על כל הס 

וההיגיון   ההצעה  פירוט  לטובת  מהזמן  חלק  לה  לתת  וגם  ההצעה  בגיבוש 

 העומד מאחוריה. 
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אז כמו שגם שי אמר וגם דיברנו על זה בפברואר בתחילת הישיבה, גם אז   גב' אלינור מטלון:

העלינו את זה ודיברנו על זה רבות שאמרתם שיש בעיה חוקתית ושאי אפשר  

עובדה שגם תל אביב עדיין מנסה את זה    לעקוף את זה, והנה אנחנו רואים

אמרה   התהדרה  חולון  עיריית  בזמנו  אז  וכן,  קורה.  זה  את  רואים  ואנחנו 

קנסות לכלבים משוטטים וכדומה, ועדיין העיר מפוצצת    200שיחולקו מעל  

בקקי ובצואה, ובכלבים משוטטים והמצב גרוע. לא היה שום שיפור בחצי  

בנוס ועוד  ההפך,  האחרונה,  הוציאה  השנה  גם  אביב  תל  עיריית  לכך  ף 

קולנועיות מיוחדות כאלה, טוסטוסים שאוספים את הזבל, בעצם את החרא  

של הכלבים. אין מה לעשות, התושבים עדיין לא מחונכים, לא יודעים לאכוף  

ולא מחלקים מספיק קנסות ודווקא נותנים קנסות על דברים אחרים ולא על  

יום אתה הולך בחולון בכל חור יש לך  מה שחשוב באמת. אין מה לעשות, ה 

להיות שהעיר הזו מלאה   יכול  לא  נעים, אי אפשר,  ולא  יפה  לא  זה  צואה, 

בצואות של כלבים, באמת, והמצב לא יכול להימשך ככה. צריכים לעשות  

פיקוח שאוכפים את הדברים האלה,   יותר  זה  ואכיפה טובה  אכיפה טובה 

שקל עליו    750גע שמישהו יקבל קנס  כי בר  D.N.A-ובנוסף אנחנו נבדוק את ה

ואת הבדיקה עליו, זה ירע בכיס ואין מה לעשות ככה אנחנו ישראלים וככה  

 אנחנו חיים ומחונכים.  

 כמה עולה הבדיקה הזו?  מר זאב ניסים:

 שקל.  250בדיקת דגימה עולה   מר שחר האס: 

 זה לא מהתקציב של העירייה. מר שי קינן: 

 העירייה, זה על חשבון בעל הכלב.  זה לא מתקציב מר שחר האס: 

 שקל קנס לבן אדם.  750ותחשוב עוד  גב' אלינור מטלון:

דבר   מר שחר האס:  של  בסופו  עניין  גם  הוא  הזה  העניין  כל  להוסיף,  בבקשה  רוצה  אני 

היום   מסדר  ירד  הנושא  שבה  בפברואר  בישיבה  לנו  שנאמר  כמו  משפטי, 

גם אז שמסתכלים על המארג  בעקבות, כמו ששי ציין, הנושא החוקתי אבל  

החוקתי   המארג  מתוך  להוציא  קל  מאוד  מאוד  דבר  של  בסופו  החוקתי, 

ולהגיד אין את הסעיף המדויק בחוק שמאפשר את הדבר הזה, אבל זה מאוד  

תלוי מי רוצה להעביר את ההחלטה הזו כי אני בטוח מוטי שאם אתה היית  

.א'  3ת הטענה שבסעיף  רוצה להעביר את ההחלטה אז כנראה כן היית נותן א

להוסיף   ביותר  רחבה  סמכות  העירוני  לווטרינר  מקנה  הווטרינריה,  לחוק 

תנאים לרישיון הכלב או לבטלו, אין כלל התייחסות לסוגיית הסיבה בגינה  

החליט הווטרינר לשנות את תנאי הרישיון. מה זה אומר? שאם אתה היית  

חבר'ה אין לזה עיגון  רוצה להעביר את ההחלטה הזו אתה לא היית אומר ' 

חוקתי או משהו כזה', היית מוציא את הסעיף הזה והיית אומר חבר'ה יש  

 לווטרינר סמכויות נרחבות שהוא יכול באמצעותם', 
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 אבל שחר הסוגיה הזו כבר נפתרה.   מר שי קינן: 

וברגע שתל אביב רצתה באמת להעביר את הנושא הזה אז וואלה, אז יש את   מר שחר האס: 

המ האפשרויות  הסעיף  אז  זה.  את  ולעשות  להוציא  פתאום  שאפשר  שפטי 

כשאנחנו   וכנראה  היום  לסדר  ההצעה  את  מעלה  מי  תלוי  רק  זה  קיימות, 

מעלים את זה או כששי מעלה את זה אז זה פחות בעין הטובה של אנשים  

מסוימים, וחבל שכך כי תכניות טובות, משמעותיות שיכולות לעזור באופן  

את הרחובות, שהתושבים ירגישו במרחב איכות סביבה  משמעותי לנקות פה  

טוב ונוח יותר, יורדות מסדר היום רק בגלל עניינים פוליטיים וחבל שככה.  

מניעים   בגלל  לא  וטובה  נכונה  היא  כי  הזו  בהצעה  נתמוך  כמובן  אנחנו 

 פוליטיים כאלה ואחרים. 

ה. יש חוות משפטית של  יש חוות דעת משפטית של משרד החקלאות, אני עונ מר מוטי ששון: 

בלקיחת   רישיון  מתן  להתנות  ניתן  שלא  שתדעו,  כדאי  החקלאות,  משרד 

דגימה ולא ניתן לבטל רישיון למי שלא מסכים לתת דגימה. מדובר בעלויות  

 לא מבוטלות המוערכות בכמה מיליוני שקלים רק להקמת המאגר.  

עבירה את זה במועצת העיר אבל  אני אוסיף שאני יודעת שעיריית תל אביב ה  גב' יונת דיין: 

זו רק תחילת הדרך. עזר כזה צריך לקבל אישור, חוק עזר כזה צריך לקבל  

גם של   עולם הווטרינריה,  על  גם של משרד החקלאות שאחראי גם  אישור 

משרד הפנים ואחרי זה גם של וועדה של הכנסת כי משמעו הלכה למעשה  

ת גובה הקנס, גובה הקנס  כשמטילים את עלות הבדיקה על בעל הכלב, הגדל

נקבע בוועדת הכנסת גם לקנסות של חוקי עזר. בנוסף לכך, אומר מפורשות  

משרד החקלאות באותה חוות דעת משפטית מטעמם, שלהם, שחתומה על  

ידי עורכת דין מהמחלקה המשפטית של משרד החקלאות, אומרת מפורשת  

. קיימנו  D.N.Aת  שאי אפשר להתנות לא רישיון ולא חיסון כלבת במתן דגימ 

גם יוסי ואני עם הווטרינר העירוני גם לשאול, לפי מה שהבנו ממנו ואני מודה  

של כלבים היום היא לא    D.N.Aשאני ממש לא אשת מקצוע בתחום, בדיקת  

ברמת וודאות חד חד ערכית, ושני כלבים מאותו השגר, מה שנקרא מאותה  

ה  שכז  D.N.A-המלצה  במצב  ביניהם.  להפריד  ידע  לנו את הסף  לא  אין  ה 

  D.N.Aהנדרש כדי להרשיע בפליליים ובן אדם שיקבל קנס על בסיס בדיקת  

וכל   יבוטל  הזה  הקנס  המשפט,  לבית  זה  את  ויראה  עליה  להישפט  ויבקש 

 הקנסות האחרים שמבוססים על אותו הדבר.  

א נכון על פי אנשי מקצוע, ואני לא יודע מה הווטרינר  אז זה חד משמעית ל מר שחר האס: 

הביא לך את זה, לא יודע, לא מבין את חוות הדעת. אני רק רוצה לומר שגם  

את הנושא הזה שקיבלנו בישיבת המועצה הקודמת, בדקתי לעומק, אין כל  

 בעיה. 

 אתה רוצה להצביע?  מר מוטי ששון: 
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 דקות.  10 סליחה, רגע, אני מגיב לה. יש מר שחר האס: 

 הדקות נגמרו.   10אתה לא צריך להגיב לה.  מר מוטי ששון: 

 הדקות. אין כל בעיה של גורים מאותו השגר, אין בעיה.  10לא נגמרו  מר שחר האס: 

של מר מוטי ששון:  הדעת  חוות  של    סליחה,  דעתו  על  מבוססת  היא  המשפטית  היועצת 

 הווטרינר. 

זה משהו, זה קשור להיריון של תאומים. שגר משול להיריון של תאומים לא   מר שחר האס: 

זהים, כלומר אחים רגילים כמו בבני אדם, כל עוד לא מדובר בתאומים זהים  

לדוגמה   נולדו  ובשגר  ייחודי  גנטי  פרופיל  עובר  גור    4לכל  כל  הוא  גורים, 

תוצאה של הפרית ביצה אחת על ידי תא זרע אחד ולכן לכל גור יש פרופיל  

גנטי, חבר'ה אני עושה שיעורי בית, יש פרופיל גנטי ייחודי. בכלבים, מצב של  

תאומים זהים הוא אחד למעלה ממיליארד, אוקיי? ההסתברות של כלבים  

 תאומים זהים הוא למעלה מאחד למיליארד.  

 מיליארד יגיע לבית משפט לעניינים מקומיים. בוא נקיים הצבעה.  אחד ל מר שי קינן: 

 אמרתי שלא אני אשת המקצוע, וזה מה שאמר לי הווטרינר העירוני.   גב' יונת דיין: 

חברים, כל מה שאומרת היועצת המשפטית מבוסס על העמדה המקצועית   מר מוטי ששון: 

למוד מהם אחרי  של הווטרינר העירוני. כל מה שנעשה בתל אביב, נשמח ל

 שהם יתגברו על כל הבעיות. כרגע אתה מציע את זה על סדר היום, בבקשה.  

 העלות היא על התושב.   מר שחר האס: 

 מוטי תעלה להצבעה.   מר שי קינן: 

  9בעד. מי נגד לאור מה שאמרה היועצת המשפטית?    14מי בעד ההצבעה?   מר מוטי ששון: 

 בבקשה שי קינן. נגד. ההצעה עברה. אני עובר לסעיף הבא.

בעקבות שני דברים, בעקבות תכנית תחקירים   מר שי קינן:  נולדה למעשה  הזו  ההצעה 

 טלוויזיונית.  

יש   מר שחר האס:  עכשיו.  דיון  לקיים  אמורים  אנחנו  לדיון.  עלה  זה  ההפרעה,  על  סליחה 

 .D.N.A-הצעת החלטה שי על ה

 ה? אבל עשינו הצבעה וההצעה התקבלה. מה הבעי מר שי קינן: 

 ההצעה התקבלה במלואה?  מר שחר האס: 

 כן. מר שי קינן: 

 יונת?  מר שחר האס: 

 מה יונת? מה יונת?  מר שי קינן: 

 לא, אין בעיה. ההצעה התקבלה.  מר שחר האס: 
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 כן שחר, קשה להאמין אה? שחר שמפניה עליי.   מר שי קינן: 

לכלול את הנושא  משמעות ההצבעה על בקשה לסדר היום, או שיש רוב שלא   גב' יונת דיין: 

בסדר היום או להוסיף נושא לסדר היום ולקיים דיון באותה הישיבה, או  

לכלול את הנושא בסדר יום של ישיבת מועצה אחרת, או להעביר את ההצעה  

 לדיון בוועדה וועדות המועצה. 

 יונת התקבלה החלטה.   מר שי קינן: 

החליט אם היא נכנסת או לא,  הגשת הצעה לסדר היום. השלב הראשון זה ל גב' יונת דיין: 

אוקיי? אז או שיש רוב שלא לכלול את זה בסדר היום או שיש רוב להוסיף  

נושא לסדר היום ואז זה לקיים דיון באותה הישיבה, או לקיים דיון בישיבת  

 מועצה אחרת או להעביר את ההצעה לדיון בוועדה לוועדות המועצה.

 לקיים דיון ולקבל החלטה עכשיו. לא, לא, עכשיו. עכשיו  מר ראובן קייקוב: 

 אז מה שהיה בהצעה לסדר זה גם הדיון לגופו של עניין?  גב' יונת דיין: 

 כן.  מר ראובן קייקוב: 

 זה הדיון וזו ההצבעה?  גב' יונת דיין: 

 כן. כן.  מר שי קינן: 

 בבקשה, שי קינן.  מר מוטי ששון: 

 ההחלטה? אני לא הבנתי. יונת צריך להצביע עוד הפעם על  מר שי קינן: 

 אמרנו תמשיך להצעה לסדר שלך. מר מוטי ששון: 

אמרתם שהדיון שהיה מבחינתכם הוא גם הדיון בסעיף על סדר היום, אז לא   גב' יונת דיין: 

 צריך להצביע שוב.  

 ? D.N.Aאבל מה המשמעות של זה? מה המשמעות? יוקם מאגר   מר ראובן קייקוב: 

בשביל שיוקם מאגר צריך עכשיו לקדם חוק עזר כמו תל אביב, צריך לראות   גב' יונת דיין: 

 שיש לו בסיס כספי, צריך להביא אותו למועצה. 

 שי קינן בבקשה.  מר מוטי ששון: 

 
בדיקת מים ע"י חב' אקווה   –של חבר המועצה של שי קינן בנושא    –הצעה לסדר   .6

 מערכות ניהול תשתיות בע"מ. 

הז מר שי קינן:  טלוויזיה,  ההצעה  תכנית  הראשון  הדבר  דברים,  שני  בעקבות  נולדה  ו 

כבר   המים.  במדי  יתר  גביית  ערים  במספר  שהוכיחה  תחקירים  תכנית 

על   ביקורת  ביקשתי  הביקורת  ועדת  ליו"ר  שנכנסתי  הקדנציה  בתחילת 

תאגיד המים אבל ביקורת כזו לא יכולה להיעשות מאחר ותאגיד המים הוא  
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ר על ידי העירייה, גוף לא מבוקר על ידי, על ידי יו"ר  גוף לא מבוקר. לא מבוק

 ועדת ביקורת. אני לא אמרתי שהם לא עושים ביקורות, חלילה.  

 כי זו ישות משפטית נפרדת.  : 7דובר 

 אין לי שום טענה.   מר שי קינן: 

 ישות משפטית ויש חוק התאגידים.  מר זוהר נוימרק:

 ר זוהר. והיא כפופה לחוק התאגידים כמו שאמ : 7דובר 

ידי   מר שי קינן:  ידי בעבר, גם על  גונן, גם על  גם הוצג על ידי חברתי קרן  הנושא בעבר 

חברי שכבר מאז פרש, מייקל, אבל עכשיו הדבר השני שקרה בעקבות אותו  

את   שכרה  שהעירייה  וראיתי  מכרזים  לוועדת  הגעתי  טלוויזיוני,  תחקיר 

ות בשעונים שלנו, של  שירותיה של חברת אקווה בדיקות מים שתבצע בדיק 

בזה   נפגם  טעם  כבר  רואה  שאני  המכרזים  בוועדת  כבר  ואני  העירייה. 

שהבדיקות תיעשנה רק בשעונים של העירייה ולא בשעונים של כלל תושבי  

חולון. מדוע? בגלל שאם העירייה לקחה חברת בדיקה אז מן הסתם העירייה  

שכנראה בדיקה    אין לה איזה חשק עז להוציא כסף סתם, העירייה מבינה

גם שבהסכם מול אקווה אתה רואה שהעירייה מבינה גם   כזו נדרשת. מה 

שבדיקה כזו תחזיר לה כסף, למה? כי אופי ההתקשרות עם אקווה מראה  

גם   אומרת  זאת  הצלחה".  בסיס  "על  שנקרא  מה  זה  אומרת  זאת  זה,  את 

יודעת שהיא הולכת לגזור פה קופות כי היא בטוח תזהה מדי מי ם  אקווה 

הם   והתאגיד  שהעירייה  ונכון  זה.  את  יודעת  העירייה  וגם  ביתר,  שגובים 

על   יש אחריות  חושב שכשם שלעירייה  נפרדות אבל אני  ישויות משפטיות 

שלי   פנייה  בעקבות  ונכנסתי  התושב  על  אחריות  גם  לה  יש  שלה,  הברזים 

לתאגיד ומכתב תשובה של התאגיד, שאני גם לא כל כך הבנתי אותו. במכתב  

תשובה הם אמרו לי דבר שקצת הכעיס אותי, הם אומרים תבקש להציע כי  ה

העירייה תשכור שירותי חברות לבדיקת חשבונות כבלים, לוויין, אינטרנט,  

טלפונים ניידים ונייחים, לא יודע היכן הגבול. אני רוצה להגיד כמה דברים  

גיד  בנושא הזה, אנחנו בחברת חשמל, לא אנחנו הקמנו את החברה אבל תא 

 המים אנחנו הקמנו על פי חוק, העירייה הסמיכה אותנו. 

 יש חוק, צייתת לחוק.  מר זוהר נוימרק:

זוהר אני רואה שהדברים נוגעים בך אישית, לא צריך להתעצבן. אבל אני רק   מר שי קינן: 

מזכיר לך, אני מזכיר לך שאתה לא הגשת קורות חיים כדי להתקבל להיות  

מי שיקמה אתה נבחרת והענקת את הסמכות הזו  יו"ר דירקטוריון תאגידי  

ואת   המים  תאגיד  את  להשוות  אפשר  אי  מועצה,  חבר  שאתה  זה  מתוקף 

לא חברה   זה  לחברת חשמל או לקוקה קולה.  לנו שם כמו  האחריות שיש 

 פרטית זוהר, זה אתה יודע את זה.

 גם חברת חשמל זו לא חברה פרטית.  מר זוהר נוימרק:
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ל בניגוד לתאגיד מי שיקמה שם אין לנו גם נגיעה, אוקיי? אנחנו לא  נכון, אב מר שי קינן: 

עכשיו   זוהר?  התאגיד  מנכ"ל  זה  מי  נכון?  חשמל,  חברת  מנכ"ל  את  מינינו 

המקומית    61בסעיף   הרשות  מועצת  בידי  ימונו  בחברה  דירקטורים  כתוב 

שהיא בעלת המניות בחברה, זאת אומרת אנחנו גם יש לנו מניות בתאגיד מי  

בסעיף  שיק לזה  מעבר  אוקיי?  ביטול  139מה,  של  הסעיף  תחת  כתוב  .א' 

סמכויות הרשות המקומית, כתוב "החל מיום תחילת פעילות החברה, למעט  

החברה   שבתחום  המקומיות  מהרשויות  אחת  כל  תהיה  ביוב,  חברת 

משוחררת מחובותיה לאספקת שירותי מים", בסיפא של אותו הסעיף כתוב  

ל כדי  בכך  אין  מניות  "ואולם  כבעלת  המקומית  הרשות  מחובות  גרוע 

בחברה", זאת אומרת הניסיון לנתק בכלל את העירייה מהתאגיד לדעתי הוא  

ניסיון לא צודק ולא נכון. עכשיו, אני מודע לזה שיש להצעה שלי איזושהי  

ולהגיד לא משנה   פופוליסט  עלות כספית, אוקיי? והמטרה היא לא להיות 

על מיליון זה לא מעניין אותי, לא, זו לא המטרה.  כמה זה עולה, שזה יעלה מ

המטרה היא לגלות אחריות כלפי הציבור כפי שגילינו אנחנו אחריות כלפי  

המים העירוניים ולכן אין לי שום בעיה, אין לי שום בעיה שחברת אקווה  

 תישכר על ידי העירייה לטובת פיילוט. 

 בדיגום אפילו שי, אפילו דיגום. גב' קרן גונן:

מבנים עירוניים, לעשות איזה סקר כמו    1,000בדיוק, לטובת פיילוט שיכלול   ר שי קינן: מ

סקר מבנים שאני רוצה שיקרה, אותו הדבר שנעשה איזה סקר. לדעתי היה  

שיהיה   אקווה  הסכם  עם  גם  להגיע  אפשר  העיר,  בכל  לעשות  ונכון  חשוב 

גם עני  יש לה פה  כי לדעתי אקווה  ולא נשלם עליו  ין, אבל לא  משתלם לה 

משנה. אותו הסכם שאנחנו עשינו עם אקווה, אני חושב שראוי שיעשה על  

לנו   יש  התושבים,  כלפי  אחריות  לנו  יש  חולון,  תושבי  לכלל  העירייה  ידי 

יש   אם  העלויות,  כלפי  אחריות  לנו  יש  שמקבלים,  השירות  כלפי  אחריות 

 חיובים ביתר יש לנו אחריות כלפי התושבים בעניין הזה.  

יש מנגנון לטפל בזה. כל מי שפנה קיבל תשובות מסודרות. קיבלו תשובות   מר זוהר נוימרק:

מסודרות, זה גוף שהוא מפוקח, יש נוהל מסודר שאתה לא יכול לחרוג ממנו.  

 זה פופוליזם.

בנוסף בגלל שזוהר צועק פופוליזם אז אני רוצה לתת דוגמה, יש דוגמאות   מר שי קינן: 

דוגמה מהעיר אשקלון, "על רקע תלונות התושבים    מערים אחרות. בחרתי

כאלה   טענות  מעלים  בעיר  תושבים  רב  זמן  המים,  שעוני  אמינות  תיבדק 

ואחרות בנוגע למדי צריכת מים ביתיים, לאור זאת הוחלט היום בישיבה של  

"זהו   המים.  מדי  את  תבדוק  חיצונית  חברה  כי  המים  תאגיד  דירקטוריון 

י" אמר ראש העירייה". זה לא מלפני שנתיים,  מהלך מתבקש, נכון, והכרח 

 חודשים התקבלה החלטה זהה.    3חודשים. לפני  3זה מלפני 

 כולם עובדים בתקן.  מר זוהר נוימרק:
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 התקבלה החלטה זהה. אני ראיתי את התקן הזה, ראיתי אותו.  מר שי קינן: 

 על פי חוק בצורה מסודרת. מחליפים אותם מר זוהר נוימרק:

 עדיין, זוהר זה לא וויכוח ביני לבינך. אני אסיים, תדבר.  מר שי קינן: 

 כל מה שיש בעיה נשלח לבדיקה במקום חיצוני, במקום חציוני.  מר זוהר נוימרק:

אני רוצה לסיים. אם כל מה שזוהר אומר היה נכון העירייה לא הייתה רואה   מר שי קינן: 

חברת אקווה ולבצע את הבדיקות האלה לעצמה. אם היא  לנכון לשכור את  

 סומכת על תאגיד המים היא לא הייתה בודקת בעצמה. 

  1,000-תודה רבה לך. כמו כל צרכן אחראי, ודאי בארגון שיש לו למעלה מ מר מוטי ששון: 

לביצוע   חיצונית  בחברה  להיעזר  הוחלט  העירייה,  על  מדבר  אני  מים,  מדי 

ת הצריכה של העירייה. העירייה, כמו כל אדם פרטי,  בקרה עצמית על חשבונו 

שאתה רוצה להגיש ערעור על מד המים שלך אתה פונה, יש מנגנון שאתה  

פונה ובודקים את זה, ואם מגיע לך החזר יחזירו לך את זה בחזרה, כמו כל  

דבר אחר. בקרה כזו היא יכולה לגלות נזילות סמויות או חיבורים פיראטיים  

וכן הלאה, ממש כמו בצריכה ביתית. בנוסף, זהו כלי טוב לניהול  וגניבות מים  

הארגוני של פיקוח ובקרה של צריכת המים העירונית. לדוגמה, האם גינות  

נזילות? האם העירייה חורגת   יש  ציבור  בעודף מים? האם במבני  מושקות 

של   כספית  משמעות  לכך  ויש  מגוננים?  לשטחים  המים  הקצבת  ממכסת 

בתעריף   לעירייה,  תשלום  שנקבעה  חורג מהמכסה  ככל שאתה  יותר.  גבוה 

 אתה משלם קנסות בתעריף גבוה יותר.  

 אבל הוא לא אומר אם המד תקין או לא תקין.  מר זוהר נוימרק:

משתמש   מר מוטי ששון:  כל  להצעתך,  באשר  זה.  את  לבדוק  החברה,  את  שלקחנו  מה  זה 

התשלומ אחרי  לעקוב  אחראי  מסוים  שירות  עבור  למשל  שמשלם  שלו,  ים 

שאתה משלם לחברת הכבלים, שאתה משלם לחברת החשמל, שאתה משלם  

על   מים. אדם אחראי  משלם  וכמובן כאשר אתה  גז,  לבזק, שאתה משלם 

 ההתנהלות שלו.  

 זוהר אתה רוצה להוסיף?  מר שי קינן: 

ר כל  אני אומר עוד פעם, יש לך מדים, יש לך תקנון מאוד מאוד מפורט שאומ מר זוהר נוימרק:

כמה זמן צריך להחליף, התאגיד עומד במכסות בצורה הכי ברורה, מחליף  

את זה במועד, כל מה שיש לו בעיה יש תקנון איך עושים את זה, כל אחד  

יכול להגיש בקשה, המד נשלח למעבדה חיצונית, כולם על פי תקן, כל המדים  

גו ולא  הם על פי תקן. עוד פעם, כל אחד שפנה, אין מישהו שפנה שלא דא

גונן פנית, קיבלנו תשובות, גם אתה פנית   בדקו נקודתית, גם דוקטור קרן 

 לתאגיד, קיבלת תשובות. 
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אני אשמח אבל להציג את הממצאים שלי כי אני אף פעם עוד לא הצגתי. אני   גב' קרן גונן:

 התכוונתי לעשות את זה בצורה אחרת. 

, כל מי שפנה הדבר נבדק. יש תקנון  אבל אני אומר, הדברים האלה נבדקים מר זוהר נוימרק:

מה   לעשות,  איך  בדיוק  שאומרות  המים  רשות  של  הנחיות  מסודר,  מאוד 

לעשות, והתאגיד מחויב לעבוד לפי ההנחיות האלה והוא עובד לפי ההנחיות  

 האלה. אי אפשר לעשות בצורה אחרת. 

לקיים דיון על    אתם רוצים לקיים על זה דיון, כל מה שזוהר אמר? מי בעד מר מוטי ששון: 

 נגד לקיים את הדיון.    10בעד לקיים דיון. מי נגד לאור מה שאמרו?  14זה? 

 אז עכשיו אתם רוצים לקיים דיון.  גב' יונת דיין: 

היות וזה נושא שכבר העלינו בדבר, אני רוצה לחזק את דבריו של שי ודווקא   גב' קרן גונן:

ניסיון שעשיתי בכוונה כדי לבדוק מה קורה. תעריפי    להציג מניסיון אישי, 

ככה   הרבה  לנו  היו  חולון,  תושבי  כל  כמו  גבוהים  היו  בדירה  אצלי  המים 

עניינים, יח"צ, כתבות שהוצאנו וכו'. עכשיו אני עשיתי בדיקה עם שעון המים  

לי, שילמתי   וביקשתי כמובן ממנכ"ל תאגיד דמי שקמה להחליף    200שלי 

החשבונות שלי שנה אחורה,    שקלים, החלפנו והפלא ופלא, אתה תראה את 

שתדע,  רק  שנשלחה,  הבדיקה  מדהים.  היום,  שלי  החשבונות  את  תראה 

הייתה תקינה, כלומר השעון שלי היה תקין. אבל קרה נס, קרה נס או שאני  

 מתקלחת פחות, אני לא יודעת. אחד מהשניים. 

 את רוצה להגיד לי שמשתלם להיות חברת מועצה?  מר שי קינן: 

אני   גב' קרן גונן: מעניין.  משהו  להיות  הולך  בכלל  זה  כי  זה  את  פרסמנו  לא  עוד  חכה, 

משתמשת בזה כי זה נורא נכון, קודם כל מי שיקמה יודעים שיש בעיה, אני  

לא היחידה, גם השכנים שלי, חלק מהשכנים החליפו וכל מי שהחליף שעון  

ל  למרות שהבדיקה של השעון הייתה תקינה, אני אראה לך את התקינה, הכ

, אתה יכול  8דירה    11תקין. תבדוק, תיקח את החשבון שלי, אני גרה במעלות  

כבר לקחת לעשות בדיקה, לעשות בדיקה של חשבון המים שלי שנה אחורה,  

את   תבדוק  שעון.  שהחלפתי  מהרגע  עכשיו  לעומת  אחורה,  וחצי  שנה 

 ההבדלים. 

היית יותר בבית ועכשיו את  בדקת מה היה לפני זה? אולי זה היה קורונה ו  מר זוהר נוימרק:

פחות בבית? אולי יש גם גורמים אחרים שמשפיעים על הבדיקה? אולי היית  

 לפני זה הרבה יותר בבית בתקופה שהיא קורונה ועכשיו את פחות בבית? 

לא, לא, דווקא כל הבדיקה הייתה בתקופת קורונה שעבדתי מהבית שזה היה   גב' קרן גונן:

 אבסורד. 

 קת אם יש נזילה סמויה? בד מר מוטי ששון: 

 אולי הייתה נזילה? אולי הייתה נזילה ועכשיו אין נזילה?  מר זוהר נוימרק:
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בדקנו הכל. בדקנו הכל, תאמין לי אני ומי שיקמה חברים טובים. רק דוגמה   גב' קרן גונן:

 אחת מחברת מועצה, אז ממליצה לכל תושבי חולון להחליף שעונים. 

 . עדיף להחליף עוד פעם.  700חלפתי את השעון משלם  , מהרגע שה 250 מר יפת צדקה: 

 אולי החליפו לך עם השעון שלי.  גב' קרן גונן:

 אני מבינה שאתה בעד ההצעה? גב' אלינור מטלון:

רוצה להוסיף. מה קורה כאשר השעון באמת מתגלה שהוא תקול?    אני גם מר ראובן קייקוב: 

 שולחים אותו למעבדה, מתגלה תקול? 

 זה לא קרה אף פעם.  גב' קרן גונן:

לנו את הכסף. יכולים   מר ראובן קייקוב:  אצלנו זה כן קרה, השעון תקול. אוקיי, אז תחזירו 

ה שעברה. יש  להחזיר עד שתי תקופות אחורה, אבל התלונות שלנו הן כבר שנ

 כבר שנה שלמה של מתלוננים בנושא הזה 

שום   מר זוהר נוימרק: לך  אין  קובעת,  המים  רשות  המים.  רשות  של  הוראות  יש  חוק,  יש 

שהיא   המים  רשות  של  תקנות  יש  להחזיר.  סמכות  אין  לתאגיד  סמכות, 

 קובעת בדיוק איך אפשר להחזיר.  

 אבל הוא התלונן שנה שלמה.  מר שי קינן: 

אתה לא יכול לעשות מה שאתה רוצה. יש לך, אתה פועל תחת הוראות של   ר נוימרק:מר זוה

 רשות מים.  

 שמענו אותך. אתה רוצה להצביע, תצביע. חברים אני מעמיד את זה להצבעה. מר מוטי ששון: 

אני הייתי בסיור בחברת מקורות. חברת מקורות מבצעת את הבדיקה של   מר ניסן זכריה:

חולון. עכשיו החברה היא חברה אמינה, אין לי ספק    מדי המים של תושבי

שחברת מקורות לא תזייף מדי מים. העניין הוא שבבתים משותפים יש בעיה  

אחרת, הבדיקה של מדי המים היא במעבדה ומי שביקר במקורות יודע זו  

מעבדה מיוחדת, השעונים מחוברים, אבל בבתים משותפים מה קורה? יש  

ון מסתובב לבד. אז הפתרון הוא מי שרוצה קודם  חזרה תמיד של מים והשע

כל באמת להתלונן, מי שרוצה להתלונן ישים אל חזור כזה, קובי יודע על מה  

אני מדבר, ואז זה יכול קצת לאזן את הזה. בגדול אני אומר לכם שי, אני  

 אומר לך שחברת מקורות היא חברה אמינה ביותר.

 לא הם עושים את הבדיקה.  גב' קרן גונן:

 הם עושים את הבדיקה.  מר ניסן זכריה:

 ממש לא.  גב' קרן גונן:

 במקורות.  מר ניסן זכריה:

 אני קיבלתי, אתה רוצה לראות את הזה? זה לא מהחברה. גב' קרן גונן:
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 מעבדה חיצונית.  מר זוהר נוימרק:

 זה לא של מקורות אבל.  גב' קרן גונן:

 לא, זה קבלן.  מר ניסן זכריה:

 ה קבלן חיצוני. זו מעבדה שהיא לא תלויה במי שמספק את המדים. ז מר זוהר נוימרק:

 מעבדה חיצונית.  גב' קרן גונן:

ניסן סיימת? שמעתם את יושב ראש התאגיד, הם עובדים לפי הנהלים, על פי   מר מוטי ששון: 

להבין, עיריית חולון    חוק וכל מה שהם עושים מקובל עליי ואני חושב שצריך

בודקת את השעונים שלה. אותו הדבר אדם פרטי   פי חוק, היא  על  עובדת 

צריך לבדוק את השעון שלו ואם הוא רואה חריגה, זכותו לפנות לתאגיד,  

לא   הוא  בסדר,  לא  היה  והשעון  שעון  לו  מחליף  הוא  ואם  בודק,  התאגיד 

 משלם, נכון?

אים שהשעון לא היה בסדר, אתה לא משלם שקל.  הוא לא משלם. אם מוצ מר זוהר נוימרק:

 מה פתאום?  

 לאור מה שעניתי וכל מה שאמר זוהר נוימרק, יושב ראש התאגיד,   מר מוטי ששון: 

 מוטי מה ההצעה? מה ההצעה? אני לא מבין מה ההצעה.  מר ניסן זכריה:

 לקחת חברה שתעשה לתושבים את הבדיקה.  מר מוטי ששון: 

 בל על הכסף. באמת ח מר חיים זברלו: 

 זה לא התפקיד של העירייה, יש את התאגיד.  מר מוטי ששון: 

 נכון, כל מי שפנו אליו הוא עושה, בודק.   מר זוהר נוימרק:

של   מר מוטי ששון:  מים  מונה  של  בדיקה  תעשה  שהעירייה  להחליט  יכולים  לא  אנחנו 

 התושבים. 

כן מר שי קינן:  שנעשה    אתה  מה  גם  זה  אגב  דרך  להחליט.  יכול  אתה  להחליט.  יכול 

 בעיריות אחרות ובהצעה פירטתי את זה.  

 גמרנו. יש הצעה לסדר, נכון?  מר מוטי ששון: 

שקל    400שקל וחודש אחד    1,000אם החשבון של חברת חשמל לחודש אחד   מר שחר האס: 

 אז היינו מציעים לבדוק גם את חברת חשמל.

אבל זה לא על חשבון העירייה. אל תהיה פופוליסט. אנחנו לא נעשה מדגם   מר מוטי ששון: 

על חשבון העירייה. חבר'ה יש לכל חברה, תאגיד המים יש לה את ההוראות  

את   לבדוק  כדי  המים.  תאגיד  את  לבדוק  הולכים  לא  אנחנו  המפורשות, 

תאגיד המים יש ועדת ביקורת אצלם ואם היא יכולה לבדוק את רשות המים,  

היא יכולה לבדוק את הדברים האלה, לא שעיריית חולון תממן בדיקה של  

 מוני המים בחולון.  
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 אני בהצעתי לא אמרתי את זה מוטי. מר שי קינן: 

 זה מה שכתוב.  מר מוטי ששון: 

 אז מה ההצעה?  מר ניסן זכריה:

 לבצע את אותן הבדיקות על בתי התושבים.   גב' קרן גונן:

 ההצעה.   הוא מתקן את מר שחר האס: 

 לא תיקנתי, בהצעתי אני אמרתי את זה.  מר שי קינן: 

ההצעה הכתובה שמונחת בפניכם בסדר היום נאמר, כתוב לבדוק, הבדיקות   גב' יונת דיין: 

 עבור כלל בתי האב בעיר. 

 את טועה.  מר שי קינן: 

ככה כתוב, שי תפתח בדף ותקרא. אני אתחיל מההתחלה תתנו לי ברצף כי   גב' יונת דיין: 

אותן  ק לבצע  על  מדברת  הכתובה  ההצעה  בצעקות.  טובה  לא  אני  לי,  שה 

הבדיקות עבור כללי בתי האב בעיר, שי מתקן כאן ועכשיו שאתה אומר כלל  

 בתי האב, אלא? 

 דיגום.  גב' קרן גונן:

בדיוק, בהצעתי אני אמרתי וזה לפרוטוקול, זה מוקלט, אמרתי מאחר והדבר   מר שי קינן: 

לעלו עשוי  עלול,  של  הזה  לפיילוט  מוכן  אני  כסף,  הרבה  שעונים    1,000ת 

 ברחבי העיר כדי שזה יהווה איזה מן מדגם מייצג, פיילוט.

 זה לא התפקיד של העירייה.  מר מוטי ששון: 

 שאתה אומר "דיגום" על מה? על כמה בתי אב אתה מדבר? גב' נעה צ'פלינסקי:

 בתי אב.  1,000אני אמרתי עכשיו בהצעה,  מר שי קינן: 

 ומה עם השאר?  ' נעה צ'פלינסקי:גב

 אבל אנחנו נראה, אם החברה תחליט שלפי הבדיקות שלה יש חיוב ביתר.  מר שי קינן: 

 שי שמענו אותך, מי בעד ההצעה של שי?  מר מוטי ששון: 

עוד משפט אחד שאתם צריכים לדעת, ונניח רגע בצד את השאלה שדעתי בה   גב' יונת דיין: 

היכולת   ברורה מבחינת  פעולות  מאוד  פרטיים  לאנשים  העירייה לממן  של 

ובדיקות, ואין לנו את זה, יש פה גם השלכה תקציבית למיטב ידעתי גם אין  

 כרגע סעיף תקציבי שתומך בזה.

מוטי אני מציע באמת, זה כבר מתחיל להיראות קרקס פה, קקי של כלבים,   מר ניסן זכריה:

חושב ש, תראו המדגם   נו באמת חבר'ה. יש דברים שאני גם כן כאופוזיציה

הזה לא ייתן שום דבר. אולי אפשר לחשוב שי, ברצינות עכשיו, מתוך כוונה  

טובה, אני לא אוהב את תאגיד המים זוהר, אתה יודע את זה, אולי אפשר  
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תמסור   התאגיד  של  הביקורת  שוועדת  החלטה  איזושהי  תקבל  שהמועצה 

 דו"ח למועצה על שעונים, משהו שנוכל לראות. 

 יש לך אמון שם בוועדת הביקורת הזו?  שי קינן: מר 

 למה אתה משמיץ סתם?   מר זוהר נוימרק:

 אני שאלתי אותו. שאלתי אותו. מר שי קינן: 

 אני לא יודע, אני לא מכיר.   מר ניסן זכריה:

 שי זו השמצה.  מר זוהר נוימרק:

שאלתי אותו,  זו לא השמצה, אני שאלתי אותו אם יש לו אמון בוועדה. אני   מר שי קינן: 

 השאלה ברורה, הוא לא ענה בצורה ברורה.  

 אני לא יודע, אני לא מכיר.   מר ניסן זכריה:

 אה אתה לא מכיר, אז בשביל מה אתה מציע?  מר שי קינן: 

 אתה מכיר את מנכ"ל התאגיד. מר זוהר נוימרק:

 אני חושב שבדיקה חיצונית בלתי תלויה לא יכולה להזיק.  מר שי קינן: 

ניסן זכריה, חבר'ה יש גבול,   מוטי ששון: מר  חברים אתם עושים פה דבר, אמר את זה גם 

אתם מטילים את הרשות, הרשות לא תבצע את זה. אין דבר כזה כשאתה  

מוציא כסף ואתה עושה בדיקות לתושבים, אין דבר כזה. והתקציב הוא לא  

 הפקר. מי בעד ההצעה של שי קינן שאמר, 

 ולי אל תעשה הצבעה, שי בוא נחשוב משהו קצת יותר רציני. מוטי א  מר ניסן זכריה:

 זו ההצעה שלי. אם יש לך הצעה יותר טובה, אני מוכן נשקול.  מר שי קינן: 

 ? הוא תיקן.  1,000מי בעד ההצעה של שי קינן שמדברת על  מר מוטי ששון: 

 כל בית שיבדוק לעצמו.  מר יפת צדקה: 

את מר מוטי ששון:  לראות  רוצה  אתה  וועדת    ניסן  את  לך  נביא  שלו?  הביקורת  וועדת 

מונים בעיר    1,000הביקורת. מי בעד ההצעה של שי קינן לבצע בדיקה של  

בעד. מי נגד לאור זה שזה בכלל לא במנדט של    11חולון על חשבון העירייה?  

 נגד.   10העירייה לבדוק את התושבים, את המונים שלהם?  

 עבר. גב' קרן גונן:

 י מקור תקציבי.בל גב' יונת דיין: 

 בלי שיש מקור תקציבי.   מר מוטי ששון: 

 אין מקור תקציבי לשום דבר. מר שי קינן: 

 אבל הגזבר לא אמר את זה.  : 2דוברת 
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 תהיו קצת הגיוניים.   גב' נעה צ'פלינסקי:

 הגזבר פה, שיגיד את זה שאין מקור תקציבי.  : 2דוברת 

לו מקור תקציבי הוא אומר לכם את    אמנון יש לך מקור תקציבי לזה? אין מר מוטי ששון: 

 זה.

 הוא לא אומר את זה מוטי.  גב' אלינור מטלון:

 בבקשה, תגיד את זה עוד פעם.  מר מוטי ששון: 

 הוא אמר צריך לבדוק ולהביא את זה לישיבה הבאה.   גב' אלינור מטלון:

 אמנון תגיד בדיוק.  מר מוטי ששון: 

 מונים, כמה עולה כל בדיקה אתה יודע?  1,000 מר אמנון ארץ קדושה: 

 שקלים.  220 גב' קרן גונן:

 אלף שקל.   220זה  מר ניסן זכריה:

 זה לתושב, אבל לעירייה זה יהיה יותר זול.  : 8דובר 

 אמנון יש לך מקור מימון או לא? מר מוטי ששון: 

 כרגע אין לי.  מר אמנון ארץ קדושה: 

 אין, שמעת, נקודה.   מר מוטי ששון: 

אמרתי שכרגע אין לי מקור. אמרתי כרגע אין לי מקור, נביא את זה לישיבה   ר אמנון ארץ קדושה: מ

 הבאה. 

 גמרנו. זה לא כרגע. כרגע אין מקור מימון. אין לו מקור מימון, נקודה.  מר מוטי ששון: 

 מוטי מאחר וההצעה התקבלה הוא יפנה מקום. מר שי קינן: 

הבא,  מר מוטי ששון:  לסעיף  עובר  אלינור.   אני  בבקשה  אלינור.  של   שאילתא 

 

 גנים פרטיים. – של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .7

, כמה גנים פרטיים בעיר פועלים ללא היתר לשימוש חורג ובכל זאת  שאילתא גב' אלינור מטלון:

 משלמים ארנונה? לתשובתכם המנומקת אודה. 

ארנונה משולמת לפי שימוש בפועל ואין זה משנה באם השימוש הוא חוקי   מר מוטי ששון: 

או לא חוקי. רוצה לתת להם פרס למי שנמצא במבנה לא חוקי ולא ישלם  

נכסים    90הם צריכים לשלם ארנונה בכל מקרה, יש  ארנונה? החוק אומר ש

גני ילדים פרטיים פועלים ללא    70- מחויבים בארנונה לפי סיווג גני ילדים. כ

 היתר לשימוש חורג. 

 ומה עושים עם זה?  גב' אלינור מטלון:
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 אנחנו לא סוגרים אותם אבל כן לוקחים להם את הכסף.  מר שחר האס: 

 תה משתמש, אתה משלם ארנונה.  מה זאת אומרת? א מר מוטי ששון: 

אבל אין להם היתר. אין להם היתר, אז אתה לא אוכף את זה אבל לוקח את   מר שחר האס: 

 הכסף כאילו הם משלמים על הכל.  

נכסים מחויבים בארנונה לפי סיווג של גני ילדים, אני    90אני חוזר ואומר,   מר מוטי ששון: 

 היתר לשימוש חורג.  גני ילדים פרטיים פועלים ללא  70-אומר כ

אוקיי. אני שואל, האם הכסף שאנחנו גובים עליהם הוא עבור המבנה כולו   מר שחר האס: 

 יחד על כל השטח? 

 מה זאת אומרת? הוא משלם ארנונה כמו כל אחד אחר.  מר מוטי ששון: 

יפה, אז אין לו היתר מצד אחד, אנחנו לא אוכפים את זה, אנחנו לא סוגרים   מר שחר האס: 

 גן. מצד שני אנחנו גובים מהם כסף. את ה

 אנחנו בתהליך של הסדרה.  מר יוסי זיידה: 

 ואיך אתה יודע באיזה שלב הוא?  מר מוטי ששון: 

 אנחנו בתהליכים של הסדרה בחלק.  מר יוסי זיידה: 

קודם כל אלה שני מישורים של דינים נפרדים, לא מחוברים, לא מחברים   גב' יונת דיין: 

את    ביניהם שתיים.  ולא  אחת  לא  העליון  המשפט  בית  זה  את  אמר  וגם 

הארנונה גובים לפי השימוש בפועל כי השימוש בפועל הוא זה שמשפיע על  

היקף התשתיות, על השחיקה שלהם, הניצול שלהם, על כמות פינוי האשפה,  

על כמה מים, ביוב וכן הלאה וכו'. אוקיי? מהמישור הנפרד, האחר השני של  

בנייה, אגף, יחידה, מערך הפיקוח על הבנייה מודע לאותם שינויים  התכנון ו

נכסיים שכנראה בשימוש חורג, חלקם כנראה בתהליך של הסדרה, חלקם  

בתהליך של אכיפה פלילית, הם לא אנחנו נותנים לכם לעשות כדי לגבות מכם  

כסף, אין, הקשר הזה הוא לא קשר סיבתי. גם פולש לנכס ישלם ארנונה על  

 אפילו שהוא ... בבית משפט. הנכס

 שאילתא הבאה.   מר מוטי ששון: 

 

 עמדת שמירה.  – של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .8

זה נושא מעניין. מדוע העירייה החליטה להוציא את עמדת השמירה במתחם   גב' אלינור מטלון:

 גני הילדים ברחוב ביאליק? 

תקצוב לשמירה בגני הילדים להבדיל מבתי ספר. בעבר,  ככלל אין שומרים או   מר מוטי ששון: 

ששר  ובתקופה  ילדים  גן  בכל  שומר  היה  היה,  מה  לכם  אספר  אני  אולי 

אבטחה   או  לשמירה  לעבור  המשטרה  החליטה  שחל,  משה  היה  המשטרה 
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נעשה   זה,  נייחת. זאת אומרת באו ואמרו שבמקום שנשים את  ולא  ניידת 

הילדי גני  בין  למעלה מסיירות שמסתובבות  יש  בחולון  כמה  300-ם.  והיו   .

של   מקבץ  שם  שהיו  הכמות    6גנים  לפי  הסכימו  כן  ועליהם  ילדים  גני 

התלמידים. עכשיו לאורך הזמן הם הפסיקו לממן את זה יותר, השאירו את  

המשרד   תקציב.  התירה  לא  המשטרה  התוספות,  לגבי  נשאר.  שהיה,  מה 

ה, באו חברי אגף הביטחון  לביטחון הפנים לא מעבירים תקציב. ממה שהי

שלנו ובדקו איפה זה הכי אפקטיבי לשים את האבטחה והם העבירו ממקום  

מה   זה  לביטחון.  האגף  של  מקצועיים  שיקולים  פי  על  שני  למקום  אחד 

שכתבתי לכם, אני חושב שעניתי על הכל. יחד עם זאת, מאחר והיסטורית  

ם אנשי המקצוע. כשיש  ישנם מספר תקנים לנושא, בחנתי את ניצולם היעיל ע

גנים שלכל אחד מהם שער בשביל כניסה נפרד אין תועלת בשומר, כל גן בעיר  

נעול בשער עם פעמון משלו, כל גן. עכשיו צוותי כל הגנים בעיר אמונים על  

ניהול כניסה ויציאה משטח הגן של הורים, של ילדים ואורחים לרבות מתי  

ום בתקני האבטחה לגני הילדים  לפתוח את השער ומתי לא. לכן השימוש הי 

הוא באבטחה מרחבית ובתנועה וזה מה שקבע משרד ביטחון הפנים. למעט  

מקרים של מקבץ גני ילדים בהם יש כניסה אחת לכל הגנים וריכוז ילדים  

כזה   לטובת מקבץ  ביאליק הועבר  בגנים ברחוב  דוגמה השומר  גבוה, לשם 

ניידות עם אנשי ביטחון ואבטחה    4-ילדים. כמובן כל זאת בנוסף ל  220הכולל  

 שמסתובבים סביב גני הילדים.

נותנת   גב' אלינור מטלון: חולון  בעיריית  המקצועי  הביטחוני  האגף  איך  שאלה,  לי  יש  אבל 

ילדים,   100  גנים, ויש שם מעל  4להוציא את השומר מרחוב ביאליק שיש שם  

 שיש שם פדופיל בבניין ליד שהגיע לשם משטרה ושיודעים על המקרה הזה. 

 אני מניח שהיא הייתה עוצרת אותו.  מר מוטי ששון: 

 והיא עצרה אותו כבר פעם אחת, מספר פעמים.  גב' אלינור מטלון:

 היא עצרה אותו ושחררה אותו. מר שחר האס: 

 לכך יד? ואיך העירייה נותנת  גב' אלינור מטלון:

 את שאלת אותי שאלה, זו שאלת הבהרה.  מר מוטי ששון: 

אתם מכירים את זה והקב"ט של העיר מכיר את הבעיה עם הפדופיל באותו   מר שחר האס: 

 האזור. 

 אני עונה לך לשאלת ההבהרה. זה מה שהחליטו אנשי המקצוע בביטחון.  מר מוטי ששון: 

 ירים את הילדים. אז מאיפה אנשי המקצוע מפק גב' אלינור מטלון:

 פדופיל ביצע מעשים מגונים לעצמו מול הגדרות של הגן הזה. מר שחר האס: 

 אבל יש משטרה, זה התפקיד שלה, לא?  מר יוסי זיידה: 
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חבר'ה יש שם שומר, למה להזיז אז אתם אומרים משיקולים ביטחוניים, זה   מר שחר האס: 

 שיקולים בטחוני לגיטימי? 

 ת לגעת באיש הזה, אתה מבין? אבל אין להם סמכו : 3דוברת 

 אלינור קיבלת תשובה לשאלת הבהרה.   מר מוטי ששון: 

אתם יודעים שיש שם ילד שבא מישהו ואמר שזה סבא שלו וזה לא סבא שלו   גב' אלינור מטלון:

בשנה   שם  יש  מקרים  כמה  יודעים  אתם  בזמן?  זה  את  תפסה  והשומרת 

 האחרונה? 

 אני מבקש אלינור, בלי פופוליזם. מר מוטי ששון: 

 בלי פופוליזם? בוא תדבר עם ההורים שם. גב' אלינור מטלון:

 מה את מבינה באבטחה בכלל? מה את מבינה?  מר מוטי ששון: 

מה אתה מבין בחינוך בכלל? מה זה קשור לאבטחה? יש שם פדופיל, יש שם   גב' אלינור מטלון:

 אנסים. 

מעשים   מר שחר האס:  עשה  פופוליזם?  פדופיל  לזה  קורא  ואתה  הילדים  מול  מגונים 

 תתבייש, תתבייש, זה לא פופוליזם. אתה פופוליסט. 

 יש משטרה לדברים האלה.   מר יוסי זיידה: 

 שחר אבל כשפונים לקב"ט תמיד הוא נותן תגבור.  גב' נעה צ'פלינסקי:

יכול להס  מר שחר האס:  נותן תגבור? יש שם שומר. איזה שיקול בטחוני  יר שומר  מה זה 

 משם? איזה? 

אבל אנחנו אומרים יש שם השנה מצוקה. יש שם השנה מצוקה. מסבירים   גב' אלינור מטלון:

 את זה, אומרים להם, ... פינו שם את העמדה. 

חבר'ה על מה אתם מדברים? פדופיל מענג את עצמו מול הילדים ומזיזים את   מר שחר האס: 

 רא לי פופוליסט על זה? עמדת השמירה? מי שמע על כזה דבר? והוא קו

 אני שואלת מה אמר הקב"ט העירוני?  גב' נעה צ'פלינסקי:

כלום, הוא אמר צרכים ביטחוניים. צרכים ביטחוניים. את היית שמה את   גב' אלינור מטלון: 

 ילדים, יש שם פדופיל ממול.  100הנכדים שלך שם או את הילדים שלך שם? 

 רובוקציה? בסדר. אלינור את רוצה לעשות פ מר מוטי ששון: 

 לא, אני רוצה שתיתן לי תשובה ... שאומר לי שזה מקצועי וזה לא מקצועי.  גב' אלינור מטלון:

 קיבלת תשובה מאנשי המקצוע בעיריית חולון. מר מוטי ששון: 

 זה לא מקצועי התשובה הזו.  גב' אלינור מטלון:

 גני ילדים.  300שהם מתעסקים עם  מר מוטי ששון: 
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 )מדברים ביחד(.   200יש  ון:גב' אלינור מטל

אז אם השיקולים המקצועיים זה לאפשר לפדופיל לעשות את הדברים האלה   מר שחר האס: 

 ליד בית ספר בלי שמירה? אז צריך להחליף את אנשי המקצוע, סליחה. 

 שני בבקשה.  מר מוטי ששון: 

 

 תשלום ארנונה.   –של חברת המועצה שני כהן מסילתי בנושא    -   שאילתא  .9

השאילתא שלי זה בנושא תשלום ארנונה, מדוע קיימים מקרים בהם פיגור   גב' שני כהן מסילתי:

 חד פעמי בתשלום הארנונה גורר את התושב לתשלום שנתי מלא? 

 תושבי העיר מחויבים בתשלום הארנונה.  מר מוטי ששון: 

 כבר ענינו על זה, את יודעת כמה פעמים זה עלה? זה כבר אולי פעם חמישית. גב' נעה צ'פלינסקי:

כן אבל הם רוצים עוד פעם. תושבי העיר מחויבים בתשלום הארנונה כמס   מר מוטי ששון: 

חובה בתשלום שנתי מראש, אם לא ידעתם, וזאת בהתאם לפקודת העיריות  

.ג'  274יריות. בתוקף סמכותה לפי סעיף  נוסח חדש, אז תקראו את פקודת הע

מועד תשלום הארנונה   כי  לקבוע  העיר  מועצת  העיריות, החליטה  לפקודת 

לשנת   ה21במלואה  ביום  יחול  לעיל  01.01.21-'  שצוין  במועד  לפגוע  בלי   .

ולנוחות התושבים הוחלט על ידי מועצת העיר לאשר לבצע הסדר תשלומים  

לאפשר    6-ל ובכך  שנתיים  כל  תשלומים  בארנונה  הכולל  החיוב  את  לשלם 

  01.03.2021- תקופה א', ה  01.01.21-השנה בתשלומים דו חודשיים שווים. ה

-תקופה רביעית, ה   01.07.2021-תקופה שלישית, ה  01.05.2021- תקופה ב', ה

ה   01.09 חמישית,  כל    2021לנובמבר    01- תקופה  כאשר  שישית,  תקופה 

פי   על  לצרכן  צמוד למדד המחיר  ישולם  תשלום  ובתנאי שכל תשלום  חוק 

במועד. זה החוק. במידה ולא פרע מחזיק במועד שני תשלומים או יותר על  

פי ההסדר, כלומר התושב פיגר בתשלום שתי תקופות חיוב או יותר, יתבטל  

והכל כפוף    01.01.21- ההסדר ומועד התשלום של מלוא הארנונה יהיה לפי ה

)ריבית   והפרשי הצמדה על תשלומי חובה  להוראות חוק רשויות מקומיות 

 (. 1980התשמ"א 

יש לי שאלת הבהרה. אני רוצה לדעת איך התושבים אמורים להתנהל מול   גב' שני כהן מסילתי:

אגף ארנונה אם בעצם הם מגיעים ישר למוקד חיצוני שלא נותן להם שום  

 מענה וגם לא חוזרים אליהם בעצם? אין שום מענה מהעירייה. 

 ני לא מקבל את הדבר הזה. בבקשה אמנון, אתה רוצה לענות? א מר מוטי ששון: 

קודם כל יש מוקד חיצוני, יש להם אפשרויות גם אחרות לפנות, גם מכתב   מר אמנון ארץ קדושה: 

מכתבים   כדין,  גם  זה  את  מקבל  לא  אני  פנייה,  טופס  יש  גם  ואימיילים, 

אף אחד  והתראות על זה שלא משלמים. אי אפשר לבוא ולהגיד הם פונים,  
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לא ענה להם. יכולים בסוף גם להגיע למשרדים. נניח שאף אחד לא ענה להם,  

 יכולים גם להגיע לפה, המשרדים פתוחים, יש קבלת קהל.

 בתקופת הקורונה הייתם סגורים.   גב' שני כהן מסילתי:

עם  מר אמנון ארץ קדושה:  כך  אחר  פתחנו  חודש.  אולי  אולי.  חודש,  אולי  סגורים  היו  כל    קודם 

מגבלות, בינתיים אנחנו פתוחים ויש קבלת קהל, היו טלפונים, כולל עובדים  

 שלנו שענו מהבית. 

אני בעצמי הייתה לי בעיה בארנונה, אבא שלי נפטר, היינו צריכים לעשות   גב' שני כהן מסילתי:

איזשהו שינוי בארנונה ואף אחד לא ענה, והשארנו מלא הודעות ואף אחד  

הו שקורה גם לא רק בזה, זה גם קורה בהיסעים ויוסי  לא חזר אלינו, וזה מש

יכול גם להעיד על זה שאנחנו מנסים להשיג כאן גופים שאין להם מענה. יש  

 גרם חיצוני שעונה ולא חוזר. 

 היסעים זה נכון כי היסעים הם עמוסים וזה בלגן אחד גדול.  גב' נעה צ'פלינסקי:

 אבל זה לא קשור לתושבים? אותו הדבר על הארנונה  גב' שני כהן מסילתי:

 אל תשווי ארנונה להיסעים. גב' נעה צ'פלינסקי:

 זה מענה. גב' שני כהן מסילתי:

בארנונה הייתה נפילה בשירות עד שהתרגלו אנשים לעבוד מהבית, גם אנחנו   מר אמנון ארץ קדושה: 

מ כל    0-ל   100-עברנו  את  מכירים  אתם  רוצים  הייתם  אם  אחת.  במכה 

יודעים לפנות, תפנו אליי ישירות שיש בעיה כזו או אחרת,    הערוצים, גם אתם

 מטפלים טיפול במידי ואתם יודעים את זה. 

 נכון אבל זה לא צריך להיות ככה. מר שחר האס: 

עוד פעם, מדברים על מקרה חריג. אם היה פה מקרה חריג יכולתם לפנות.   מר אמנון ארץ קדושה: 

 לבוא ולהגיד אמירה בסוף, 

 אני מדברת על עצמי אבל יש גם הרבה תושבים שלא מקבלים מענה.  סילתי:גב' שני כהן מ

בסוף תושבי חולון קיבלו שירות, קיבלו שירות. נכון, הייתה נפילה כמו כל   מר אמנון ארץ קדושה: 

מוקד אחר. דרך אגב כמעט כל המוקדים בארץ קרסו כולל המוקד שלנו ואני  

נו כמה שיותר ותשמעי, מוטי  אומר, אבל תוך כדי תנועה למדו לעבוד ופתח 

פה דגל בלפתוח כמה שיותר מהר את הקהל למרות שהייתה פה גם סכנה  

בריאותית, ופתחנו ונתנו גם שירות פרונטלית. הפקידים שלנו יצאו החוצה,  

 אפילו נתנו שירות בחוץ. אז לבוא ולהגיד שלא היה מענה, שכלום לא נעשה. 

 י. עברתי בדיוק דירה, קיבלתי שירות בשנייה.נכון, את, אני הגעת גב' נעה צ'פליצקי: 

 הלאה שני.  מר מוטי ששון: 

 אגב זה קורה לתושבים אחרי אחד, כמו שרשמתי, לא אחרי שתיים.  מר שחר האס: 
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 אני לא מקבל את זה, לא מקבל. אם יש מקרה ספציפי אני אשמח לדעת.  מר אמנון ארץ קדושה: 

 בקשה שני. אז תביא אותו נבדוק אותו. ב מר מוטי ששון: 

העסק הזה הוא ממוחשב שהוא בודק שתי תקופות, אם יש משהו ספציפי   מר אמנון ארץ קדושה: 

 תביא נבדוק את זה.

 
בנושא    -שאילתא   .10 מסילתי  כהן  שני  המועצה  חברת  צפרדע   –של  פחי 

 ברחבי העיר. 

בכוונת העירייה  היינו רוצים לדעת היכן יש פחי צפרדע ברחבי העיר ומתי   גב' שני כהן מסילתי:

 להחליף אותם בטמוני קרקע?

לבניינים   מר מוטי ששון:  בסמיכות  ברחובות  מוצבות  הצפרדע  פחי  אשפה,  מכולות  ככלל 

לפי תכנון למענה של מכולת אשפה, בשנות ה , לא  80או    70-שנבנו במקור 

פועלת   העירייה  לפחים.  מוסדרים  אשפה  חדרי  אין  שבהם  בניינים  זוכר, 

ת, אפילו יותר, במלוא המרץ לצמצם את כמות המכולות  בשנתיים האחרונו

 המוצבות במרחב הציבורי. 

 אבל זו לא השאלה שלי מוטי. גב' שני כהן מסילתי:

מהמרחב   מר מוטי ששון:  סילקה  העירייה  הקורונה  נציגות  עם  יחד  זו  תקופה  במהלך 

הציבורי עשרות רבות של מכולות, חלקן מכולות שנותנות מענה למספר של  

ועדי  בני מול  מורכב  הליך  אשפה,  חדרי  והקמת  בפתיחה  שנדרשו  ינים 

חשבון   על  תמורתה  לנתק  הינה  העירייה  מדיניות  והתושבים.  הבניינים 

העירייה פחי אשפה שיהיו באחריות התושבים ולא באמצעות הסדרת טמוני  

אשר   רבים  תשתית  באילוצי  המותנה  יקר  פתרון  הם  קרקע  טמוני  קרקע. 

פסולת במרחב הציבורי. לא בכל מקום ניתן לבנות טמוני  עדיין משאיר את ה

טמוני   סיפור  כלל  ובדרך  טוב  זה  תמיד  ולא  למטה,  תשתיות  יש  כי  קרקע 

 קרקע שאנשים לא פותחים ושמים את הדברים על יד.  

 אז מלמדים את התושבים איך לעשות את זה.  גב' שני כהן מסילתי:

 אבל זו לא הייתה שאלה.   גב' אלינור מטלון:

 עכשיו שאלת הבהרה.  מר מוטי ששון: 

אני   גב' שני כהן מסילתי: שלי,  השאילתא  על  בעצם  לי  ענית  לא  אתה  כי  הבהרה  שאלת  לא  זו 

שאלתי כמה יש ומתי מחליפים? מי שענה ענה תשובה מאוד יפה אבל זו לא  

 השאילתא שלי, השאילתא שלי היא היכן יש פחי צפרדע ומתי מחליפים? 

 י העיר השונים.ברחב מר מוטי ששון: 

 אין ברחבי העיר השונים. ביקשתי תשובה מנומקת, זה אומר היכן, איפה.   גב' שני כהן מסילתי:
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 את רוצה בכל רחוב ורחוב להגיד לך? לא הבנתי את זה ככה. מר מוטי ששון: 

 זה מה שאני שאלתי בשאילתא. גב' שני כהן מסילתי:

א. אני עובר לשאילתא הבאה, שחר האס.  אני אשלח לך תשובה איפה זה נמצ מר מוטי ששון: 

 שחר איננו, אני עובר לשאילתא הבאה. בר שי. 

 

בנושא    -שאילתא   .13 בר שי  עיקור החתולים    –של חבר המועצה  סטטוס 

 בעיר.

אלף ש"ח לסעיף עיקור    480  בישיבת המועצה מועצת העיר אישרה תקציב של מר בר שי:

שכונה   בכל  כה  עד  עוקרו  חתולים  כמה  לדעת  רוצה  אני  וכלבים,  חתולים 

 והאם יש ...? 

- קיבלת פה תשובה ארוכה. כמות החתולים שעוקרו עד היום עומדת על כ  מר מוטי ששון: 

1,600   ( ש"ח    16ועלות התקציבית שנוצלה לכמות של החתולים עומדת על 

  1,600ש"ח כפול    172עלות עיקור/סירוס, שווה    160ס  עלות חיסון כלבת פלו 

ניתוחי עיקור/סירוס בוצעו    150-אלף ש"ח(. יש לציין שהשנה כ  275חתולים,  

הנותן פתרון   אצלנו במרפאה שהקמנו במשרד השירות הווטרינרי העירוני 

יצאנו במבצע לעידוד    2021לתושבים שפונים ישירות. כמו כן מחודש מאי  

בוצעו כוסבסוד עיקור/   100- סירוס כלבים בבעלות תושבי חולון במסגרתו 

של   בעלות  לכלבים  יסתיים    40ניתוחים  הנ"ל  המבצע  היום  עד  אלף שקל, 

בסוף חודש אוקטובר. החוזה לעיקור חתולים עם העמותה תל"ל מסתיים  

בסוף ספטמבר ומתפרסם כבר מכרז חדש בנושא כך שאינני יודע האם הם  

א  עיקורים  לבצע  השנה  ימשיכו  סוף  עד  התקווה  יזכה.  חדש  שקבלן  ו 

כעוד   של  של    400עיקור/סירוס  בעלות  של    87חתולים  עיקור/סירוס  אלף, 

  417- אלף, הצפי שניצול התקציב יגיע ל  10-כלבים בעלות של כ  40לפחות עוד  

' החל למעשה באמצע חודש פברואר  21-'20אלף ש"ח. מבצע העיקורים לשנת  

הנוכחי ניתנה עדיפות לשכונות קריית שרת, נאות  ועדיין נמשך. במבצע    2020

יהודית, נוה ארזים, רסקו א', רסקו ב', ... נאות שושנים, קריית אילון, קריית  

ו א'  התעשייה  אזור  גוריון,  בן  קריית  לפניות  -רבין,  מענה  ניתן  כן  כמו  ב', 

ציבור בשכונות אחרות בעיר. לצערנו קצב העיקורים איננו כמו שנים קודמות  

גם  מס פנינו  כבר  הקורונה.  למחלת  ובעקיפין  במישרין  הקשורות  יבות 

הווטרינריים   לשירותים   ... הווטרינריים  לגופים   ... בארגון  וגם  בעירייה 

בבקשה לדחות את מועד הסיום בשל משבר הקורונה שגרם לצמצום צוותי  

עבודה, הן בשל עבודת עובדים בקפסולות, הן בשל סגירת צוותי עבודה בשל  

דים ומחלה, קושי בהתקשרות עם בעלי מקצוע ... קבלני ביצוע מאחר  בידו

והקבלנים עובדים עם מספר רשויות במקביל ולא עומדים בקצב העיקורים.  

 יש לנו תקציב, אנחנו נעשה כמיטב יכולתנו. 
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 אז הפנייה היא אלינו לאשר את התקציב לשנה הבאה?  מר בר שי:

 עדיין לא.  גב' יונת דיין: 

 ז מה הייתה הפנייה שלהם?א מר בר שי:

 למשרד החקלאות, להשתתפות שלו.   גב' יונת דיין: 

 אני עובר לשאילתא הבאה.   מר מוטי ששון: 

 
מחיר מינימום לשעת חניה לפי חוק    –של חבר המועצה בר שי בנושא    -שאילתא   .14

 ההסדרים.

הכנסת צפויה להוציא את חוק ההסדרים על קיום ישיבת המועצה ... הובא   מר בר שי:

אלף תושבים.    20סעיף הקובע מחיר מינימלי לחניה ברחבי העיר לערים מעל  

 האם קיימת לעירייה תכנית להפעלת חניה בתשלום לרחבי האורחים? 

יילוט באזור  אין שום תכנית להסדרת חניה בתשלום למרות שניסינו לעשות פ מר מוטי ששון: 

אמרתי   ניסוי,  לעשות  רצו  האלה,  הדברים  וכל  הקורונה  ובגלל  התעשייה 

 תעשו ניסוי. 

 באזור תעשייה אולי לא כדאי, בשכונות אולי כן כדאי.  מר חיים זברלו: 

 זה היה ניסוי ראשוני.  מר מוטי ששון: 

 אני אומר, כל הרכבים בראשון משלמים.   מר חיים זברלו: 

רלו הוא לא סיים את המשפט, רשום פה איננו מזהים בעיית חנייה בשכונת  זב גב' אלינור מטלון:

 מגורים. הם לא חושבים שיש בעיה בשכונות מגורים. 

 אבל זה בכל הארץ.  מר חיים זברלו: 

 מה זה "מזדמנת"? אורחים.  מר מוטי ששון:  

 ? ואתה חושב שאין בעיה של אורחים בשכונות מגורים ששמים רכבים גב' אלינור מטלון:

מה זאת אומרת? אני לא רואה בעיה כזו כמו שאת מנסה להציג. יש היום   מר מוטי ששון: 

כלי רכב, יש בעיית    2-3מצוקה בכל הארץ, בכל העולם. כל משפחה יש לה  

 חניה. 

 כי בחולון אין לך לא כחול לבן, ואנשים שמים את הרכבים שלהם.  גב' אלינור מטלון:

יש לי שאלת הבהרה, אם באמת הממשלה תחייב אותנו בדבר הזה אנחנו   מר בר שי:

 נהיה ערוכים להציג תכנית? 

 אני לא רואה שהיא מחייבת אותנו.  מר מוטי ששון: 

 זה הכיוון.   מר בר שי:
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 ככל שזה יהיה, נתייחס לזה.  מר מוטי ששון: 

 כרגע היא לא מחייבת. מר ניסן זכריה:

 
פיתוח מסלול הריצה    –של חבר המועצה שחר האס בנושא    -   שאילתא  .11

 "גולדה". 

רציתי לדעת מה עם התכניות ולוחות הזמנים לביצוע עבודות פיתוח ותשתית   מר שחר האס: 

 במסלול הריצה "גולדה" בעיר?

קיימתי   מר מוטי ששון:  תכנון.  בתהליכי  כבר  מצוי  בגולדה  הריצה  מסלול  פיתוח  פרויקט 

התשתיות, כמה סיורים עם אגף התשתיות במסלול גולדה,  סיורים עם אגף  

ובחנו מספר אפשרויות בשווה ובאופן משמעותי את גולדה, את המסלול של  

גולדה. אנחנו נמצאים כרגע בשלבי תכנון. בחודשים הקרובים יושלם תכנון  

המסלול על בסיס הרחבת המדרכות, מיסוד שביל האופניים, אנחנו עושים  

ם בגולדה, עבודות בטון ותשתית מותאמות וביצוע שצ"פים  שם שביל אופניי

 והתחברות לרחובות משניים. 

 יש איזשהו תהליך שיתוף ציבור בנושא הזה?  מר שחר האס: 

זה כבר אחרי שפנו אלינו תושבים, ויצאתי בעקבות הפנייה שלהם, עשיתי   מר מוטי ששון: 

ע  וזה הדברים שאני אומר. אני  ובר לשאילתא  סיבובים עם אנשי המקצוע 

 שלך.

 
הקמת מתנ"ס ושבט צופים בשכונת   –של חבר המועצה שחר בנושא    -שאילתא   .12

 קריית איילון.

אני אבקש לקבל את לוחות הזמנים המלאים והמפורטים להקמת שבט עתיד   מר שחר האס: 

 וכן מתנ"ס בשכונת קריית איילון.  

סיף קומה נוספת לטובת "כנפיים  הנושא בתכנון וכרגע נבחנת האפשרות להו מר מוטי ששון: 

של קרמבו" וזאת עקב מחסור בשטחי ציבור לבנייה וניסיון לניצול מקסימלי  

 ומיטבי עבור כל ילדי העיר. 

 אבל זה לא עונה על השאילתא. ביקשתי לוחות זמנים.  מר שחר האס: 

שהחלט מר מוטי ששון:  לך  להגיד  יכול  רק  אני  זמנים,  ללוח  הערכה  לי  אין  אמרתי,  נו  אז 

 להוסיף קומה וזה מעכב את העניין. 

 קומה איפה?  מר שחר האס: 

 במתנ"ס.  מר מוטי ששון: 

 אתה אומר שיהיה גם שבט צופים, גם מתנ"ס וגם כנפיים של קרמבו?  גב' אלינור מטלון:



  03.10.2021 –ליום   41חולון ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18 -מועצת העיר ה 

 535פרוטוקול 

 

53 
 

, ושם החלטנו במחשבה נוספת  300ח/ -עתיד שמתוכנן ב  אני מדבר על שבט מר מוטי ששון: 

 להוסיף קומה. לבחון את הנושא להוסיף קומה לטובת כנפיים של קרמבו.  

 שבט העתיד והמתנ"ס ישכנו באותו המקום?  מר שחר האס: 

אני מנסה להבין, אז איפה הכנפיים של קרמבו? גם צופים, גם מתנ"ס וגם   גב' אלינור מטלון:

 בו? כנפיים של קרמ

לנו מחסור בשטחים,   מר מוטי ששון:  יש  כי  נוספת  הצופים, מעליו קומה  התכוונתי שמעל 

 נבנה שם את הכנפיים של קרמבו.

 אז לא יהיה שם מתנ"ס?  גב' אלינור מטלון:

 אז אין מתנ"ס?  מר שחר האס: 

 הצופים. אני מדבר כרגע על הצופים. שאלת על הצופים, אז אני עונה לך על  מר מוטי ששון: 

 חודשים.   3נכון, אבל הייתה ישיבה לפני  גב' אלינור מטלון:

 אני לא מבין, קיבלת תשובה על הצופים.  מר מוטי ששון: 

 לא, תסתכל על השאילתא מוטי.  מר שחר האס: 

הצופים והמתנ"ס. הייתה ישיבה לפני כמה חודשים אצלך במשרד, שדובר   גב' אלינור מטלון:

הצופ מעל  גם  מתנ"ס  צופים  לבנות  מתנ"ס,  להבין,  מנסים  אנחנו  אז  ים. 

 וכנפיים של קרמבו? 

 לא, לא, לא היה דבר מתנ"ס מעל הצופים, זה בלתי אפשרי. מר יוסי זיידה: 

 אז השאילתא מתייחסת גם לצופים.  מר שחר האס: 

 בדיוק מה שאנחנו מנסים להבין, מה קורה עם זה.  גב' אלינור מטלון:

לגב מר מוטי ששון:  התכניות  ח/כל  מקורות    300י  הם  מה  ורואים  לתכנן  ומנסים  יושבים 

 המימון שיש לנו, אם יש לנו בכלל. לכן כל הדברים האלה הם בתכנון. 

 וצפי?  גב' אלינור מטלון:

 צפי? אין לי צפי. הכל תלוי בהכנסות שיהיו.   מר מוטי ששון: 

 אם יהיו.  מר ניסן זכריה:

ילדים ולא    700ילדים או    600זה כבר יביא    תראה, אם תבנה שבט חדש אז גב' אלינור מטלון:

 ילדים.   400רק 

אמרתי לך, הצופים, אמרתי לך, החלטנו להוסיף עוד קומה וזה יעלה הרבה   מר מוטי ששון: 

 כסף אבל העירייה לא יכולה לעשות הכל. 

אז אין בעיה, אז אם אתם מצרפים כנפיים של קרמבו ואם אנחנו מגדילים   גב' אלינור מטלון:

מטר רבוע אז אם    30ילדים שיושבים בתוך מקלט על    400בט ואם יש  את הש

 יגדלו אז יהיו עוד הכנסות. 



  03.10.2021 –ליום   41חולון ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18 -מועצת העיר ה 

 535פרוטוקול 

 

54 
 

אבל שמעת מה שאמרתי לך? אלה התכניות. הכנסות ממה? מה זה השטויות   מר מוטי ששון: 

 האלה? 

 אם הילדים יגדלו יהיו עוד הכנסות, יהיו עוד דברים.  גב' אלינור מטלון:

 מה? הכנסות מ מר מוטי ששון: 

מה זאת אומרת? אתה יכול לגבות עוד כסף גם מכנפיים של קרמבו וגם לגדול   גב' אלינור מטלון:

 בתקציב, הרי גם ככה הם שותפים לזה, לא? 

 . 15-אני עובר לסעיף  זה לא הכנסות, מתנועת נוער יש הכנסות? מר מוטי ששון: 

 
 העירייה.בקשה להארכת התקשרות להפעלת בית קפה בבניין  .15

אני אציג בשם החברה. החברה לבינוי ומיגור ביקשה שאני אציג בשמם את   גב' יונת דיין: 

זה מכוח   כידוע  העירייה,  בבניין  בית הקפה  שני הסעיפים הבאים, הפעלת 

שנים נוספות,   5שנים פלוס אופציה של  5מכרז. המכרז היה להתקשרות של 

ועצה לממש את האופציה של  הגיע מועד מימוש האופציה ומבוקש אישור המ

הקפה למטה. רק נבהיר, לבקשת החברה גם, שבמידה ואין את הרוב להאריך  

את זה אז למעשה אנחנו נצטרך להגיד להם, אני רק מבהירה, נצטרך לומר  

 לנוכחי לצאת החוצה ולפתוח בהליך מכרזי חדש.  

 בעד.   23מי בעד להאריך את חוזה ההתקשרות?  מר מוטי ששון: 

 אין נגד? אין נמנעים? נת דיין: גב' יו 

 אני עובר לסעיף הבא. .אושראין נגד, נמנעים? אין נמנעים.  מר מוטי ששון: 

 
הטוטו  .16 בהיכל  ומזנונים  מסעדה  להפעלת  התקשרות  להארכת  בקשה 

 חולון,  

חולון.   גב' יונת דיין:  הטוטו  בהיכל  והמזנונים  המסעדה  הפעלת  עם  ההתקשרות  הערכת 

ותקופת אופציות שצריך לממש עכשיו,  אותו הרעיון של   מכרז עם תקופה 

 ושוב גם פה אם אין את הרוב המתאים צריך להוציא אותם ולצאת למכרז. 

 , למה זה מגיע היום בתחילת אוקטובר?04.05.2020-זה נגמר ב  גב' אלינור מטלון:

 המכרז נגמר במאי והעסק היה סגור עקב הקורונה.  גב' יונת דיין: 

 אבל הטוטו לא היה סגור כל השנה וחצי האחרונות, למה זה מגיע רק כרגע?  ון:גב' אלינור מטל

 האולם היה סגור לדעתי כמעט כל הזמן. גב' יונת דיין: 

האולם לא היה סגור כל הזמן הזה באופן רצוף, וגם אם כן מה זה קשור? זה   גב' אלינור מטלון:

 ע רק היום? שהאולם סגור עדיין היה שם את הפעילות הזו, למה זה מגי
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החוזה?   מר מוטי ששון:  את  להאריך  בעד  מי  עכשיו.  בא  זה  נמנע?    16גם  נגד?  מי    6בעד. 

 .  אושרנמנעים. 

 
 קופת חולים כללית. –חוות דעת משפטית והסכם שמאות  .17

השמאויות  גב' יונת דיין:  כל  את  קיבלתם  חולים.  במקומות    קופות  מדובר  והרשימה, 

היסטוריים שקופת חולים בנתה את המבנים, הקרקע ניתנה על ידי העירייה  

שנים    3והקופה בנתה את המבנים. אחרי תהליך מאוד ארוך, כמעט לדעתי  

של תקשורת איתם ושמאויות ושמאויות חוזרות, הגענו סוף סוף להסכמות  

כול זה  בפניכם.  שהובאו  בהסכמים  מגובשות  לאפשרות  והן  התייחסות  ל 

שאם הם מפנים הוא חוזר אלינו, אם יש אפשרות לבנות מעל ויש פינויים  

זמניים, אין להם יותר זכויות בנייה, זה רק השטח הזה. אם הם בונים עוד  

 זה כמובן בתשלום. שוב, צריך את הרוב כדי שזה יעבור.

ות הדעת הזו, צירפתם לכל קופת  יש לי שאלה. אני רואה שאתם צרפתם לחו  גב' עינב קפלן בשארי: 

 חולים חוות דעת של כלכלנית ושמאית מקרקעין. 

 שמאות של שווי.  גב' יונת דיין: 

מ גב' עינב קפלן בשארי:  ב2016-כן,  נכס  כל  של  השווי  את  העריכה  והיא  אתן    2016-,  אני  לשנה, 

ב זה  את  העריכה  היא  אז  האשל  במרפאת  ואנחנו    170- דוגמה,  שקל  אלף 

אלף שקל, רציתי לדעת למה יש פער וככה זה בכל    113-את זה ב  נותנים להם

אם    5%-והם צריכים כל שנה לעלות ב  2016-קופות החולים? כן, האחוז מ

 אני לא טועה, אם הבנתי את זה נכון. 

 בואי נראה, אולי יש להם איזשהו תעריף מיוחד.  : 9דובר 

לחוות הדעת, נוהל מולם גם משא ומתן,  שנה, זה בהתאם    15-התקופה היא ל גב' יונת דיין: 

שנים. הם    5שנים בלי הקורונה, זה    3שנים, מסתבר שזכרתי    3אני זכרתי  

שנה. אמנון אתה זוכר את העניין של הסכומים? לדעתי    15- משלמים לנו ל

 דני התעסק עם זה.  

את  מוטי אני חושב שאתם צריכים להבין שאם הם קופת החולים לא תיקח   מר ניסן זכריה:

זה, אף אחד לא יקח את המקום שם. חבר'ה תאמינו לי, מניסיון. אין קופצים  

 על המבנים האלה. אין קופצים על המבנים.  

 מה זה רלוונטי?   גב' עינב קפלן בשארי: 

 אבל אין קופצים על זה, זה גם מחיר לא ריאלי.  מר ניסן זכריה:

יודע מ גב' עינב קפלן בשארי:  ה? רק תסביר לי מה הרציונל שעומד  אבל יש פה הרבה כסף. אתה 

 מאחורי זה. 
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אני אומר לך דבר חשוב, יכול להיות שניהלו משא ומתן והגיעו בסופו של דבר   מר מוטי ששון: 

 להסכמות כאלה ואחרות, אל תשכחי שהם היו גם סגורים. 

 מי ישכיר שם? אף אחד לא ישכיר שם. מר ניסן זכריה:

האנ מר מוטי ששון:  עם  שהעירייה  איתם  או  הגיעו  הגזברות  וגם  ההנדסה  מנהל  גם  שים, 

 להסכמות על הסכומים.  

לנו   גב' יונת דיין:  לשלם  צריכים  שהם  לזה  טוענים  מדינה  משרדי  או  מדינה  גופי  הרבה 

אלא נמוכים יותר, לפי    5%אחוזים לא כמו שאנחנו מחשבים בדרך כלל לפי  

הזה    2.5%-ב  מה שרשות מקרקעי ישראל לוקחת מהם. אנחנו תמיד נלחמים

ורוצים יותר מזה. שוב, גם שמאות, סליחה מראש בפני השמאים, היא לא  

החלטנו   אחרת.  ב'  ושמאי  ככה  להעריך  יכול  א'  ושמאי  מדויק  הכי  המדע 

ובמסגרת משא ומתן   ולשלם לשמאים,  זמן  זה  על  ולהפסיק לבזבז  לחסוך 

 טיפה זזו הסכומים ימינה ושמאלה, זה מה שאני זוכרת. 

 אז כאילו יש פרוטוקול של התדיינות בין הצדדים?  קפלן בשארי: גב' עינב 

 ניהל את זה סגן הגזבר אז אני לא זוכרת את הפרטים. גב' יונת דיין: 

שווי שימוש על הקרקע, הם דיברו    5%ההבדל בגדול שבתחילה אנחנו דרשנו   מר אמנון ארץ קדושה: 

ל2%על   הגיעו  ומתן  משא  אחרי  מקצ3.5-.  זה  שמאות  בסוף  שאתם  .  וע 

יודעים, יש מיקוחים, ולכן יש הפרש בין הערכת השמאי שלנו לבין מה שנסגר  

 בפועל.  

 התקבלה פה חוות דעת.  מר ראובן קייקוב: 

 . 3.5%אם תסתכלו בחוזים תראו שזה נסגר   מר אמנון ארץ קדושה: 

ת  לחוות הדע  12חוות הדעת הזו היא מטעה, הוא כותב פה במפורש בסעיף   מר ראובן קייקוב: 

וחוזה   נקבעו  השנתיים  השימוש  שדמי  כותב  הדין,  עורכי  אטיאס,  י.  של 

השימוש בהתאם לחוות דעת שמאית. חוות דעת שמאית כפי שפה עינב ציינה  

 באמת מציינים סכומים באמת הרבה יותר גבוהים.  

, ובסוף המשא ומתן  5%ואמר כרגע אמנון שהסכום בחוות הדעת הוא לפי   גב' יונת דיין: 

 .  3.5%-סיימו ב

 אם היינו סומכים על חוות הדעת ולא היינו מעיינים פנימה, אז היינו, מר ראובן קייקוב: 

, ובמשא המתן מול  5%אנחנו מציינים לפרוטוקול שהשמאויות התבססו על   גב' יונת דיין: 

 ובהתאם נגזר הסכום.  3.5%קופת החולים סוכם על 

אות מר ראובן קייקוב:  לתקן  אפשר  אם  הדעת,  של  בחוות  במקצועיות  ספק  להטיל  אפשר  ך, 

 משרד הזה י. אטיאס? 

הוא עושה כל כך הרבה חוזים כאלה עם כל כך הרבה עיריות, לדעתי לא אגיד   גב' יונת דיין: 

 שמה.   30לפני שנולדתי אבל לא רחוק משם. מעל 
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 מתי המכרז?  מר ראובן קייקוב: 

 זה לא מכרז.   גב' יונת דיין: 

 מול חברת אטיאס. מתי צריך חדש את ההתקשרות?   ההתקשרות מר ראובן קייקוב: 

הצעת ההחלטה היא כזו, מועצת העיר מאושרת בזאת כי לאחר קבלת חוות   גב' יונת דיין: 

דעת הייעוץ המשפטי, את ההתקשרות בין עיריית חולון לבין שירותי בריאות  

עותומנית   אגודה  זכות    99על    611כללית  כללית, למתן  חולים  קופת  להלן 

לשירותים    7-ב  שימוש מרפאות  ניהול  למטרת  להלן,  כמפורט  ציבור  מבני 

היא   המוענקת  השימוש  זכות  הצדדים.  בין  בחוזים  כמפורט  רפואיים 

של   שימוש  ה   15לתקופת  מיום  החל  בלבד,  ליום    01.01.20-שנה  ועד 

כל 31.12.2034 עם  בחוזי השימוש בקשר  שנקבעו  דמי השימו שהשנתיים   .

לחוו  בהתאם  הינן  מטעם  מרפאה  שמאים  ידי  על  שנערכה  שמאית  דעת  ת 

. כמו כן הוסדרו תשלומי  5%תשלום ולא    3.5%העירייה, כאשר בחוזה סוכם  

כספים וחוזי השימוש בגין העבר כמפורט בחוזים. המקרקעין עליהם מצויים  

מבני הציבור בהם מפעילה קופת החולים כללית את המרפאות הן, חלקה  

  683. חלקה  44ברחוב ישעיהו    6019בגוש    263-264, חלקות  6017בגוש    258

פינות הברוש  2ברחוב האשל    6021בגוש   ברחוב    7059בגוש    133. חלקה  4, 

  7127בגוש    93. חלקה  25רחוב הסנהדרין    7126בגוש    156. חלקה  4הפרדס  

פינת ששת הימים    2ברחוב הר הצופים    7341בגוש    47. חלקה  4ברחוב עין יער  

. הכל כמפורט בחוזים בין הצדדים  15ברחוב קפלן    7165בגוש    51. וחלקה  4

 בכפוף לאישור מליאת מועצת העיר ורוב חבריה.  

 מי בעד?  מר מוטי ששון: 

 צאלים לא מופיע פה?  גב' קרן גונן:

 האלה.  7-הוא לא במקבץ של ה גב' יונת דיין: 

 אני עובר לסעיף הבא.  . אושרבעד. מי נגד? אין נגד, אין נמנעים,  22 מר מוטי ששון: 

 תרשום בבקשה לפרוטוקול שחבר המועצה יפת צדקה יצא. גב' יונת דיין: 

 

ספר  .18 בית  כמזכירת  צדקה  הילה  הגב'  העסקת  אפשרות  לעניין  היועמ"ש  חו"ד 

 יסודי.

החבר צדקה יצא מהאולם ולא משתתף בדין, יש לכם את חוות הדעת שלי,   גב' יונת דיין: 

במכרז למזכירת בית ספר. ועדת המכרזים בחרה    הבת של צדקה התמודדה

בה בתור המועמדת המתאימה, מאחר והוא חבר מועצה נדרש גם הסדר ניגוד  

עניינים וגם לפנות לוועדת השירות, אבל לפני זה נדרשת החלטת או אישור  

 מועצת העיר ולכן זה מובא בפניכם. 
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 . אושר. 22אוקיי. מי בעד?  מר מוטי ששון: 

יש לי שאלה, האם יפת נמצא בוועדות חינוך? האם הוא לוקח חלק בוועדת   לון:גב' אלינור מט

 חינוך?  

 יפת לא בוועדת חינוך. הוא נמצא בוועדת ...  גב' נעה צ'פלינסקי:

 אוקיי. אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון: 

 אז הוא בנוער וצעירים.   גב' אלינור מטלון:

שיערך לו הסדר ניגוד עניינים בין היתר    10ת, בסעיף  כמו שכתבתי בחוות הדע גב' יונת דיין: 

 שלא יעסוק בענייני החינוך ובפרט בבית הספר בו ביתו תעבוד.  

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר. מר מוטי ששון: 

 

סוזן נתן  –חוזה מכר עיריית חולון    28/2021מכרז פומבי מס'    – חוות דעת משפטית   .19

 .149חלקה  6874וסוזן גל, גוש 

שטח   גב' יונת דיין:  למכירת  עירוני  מכרז  התקיים  הפומבי.  המכרז  בעקבות  מכר  חוזה 

, ועדת המכרזים אישרה את ההצעה  149חלקה    6874בבעלות העירייה בגוש  

אנחנו   המתאים  הרוב  בהיעדר  ששוב  לאישורכם.  מובא  וההסכם  הזוכה 

 ניאלץ לא לקיים החלטת מכרזים, אני מבקשת מכם שתאשרו אותה.

 אבל לטובת סוזן נתן,  מר מוטי ששון: 

כן, מועצת העיר מאשרת בזאת כי לאחר קבלת חוות דעת הייעוץ המשפטית   גב' יונת דיין: 

וסוזן גל ת.ז.    302598461ההתקשרות בין עיריית חולון לבית סוזן נתן ת.ז.  

תמורת    6874בגוש    149למכירת מלוא הזכויות העירייה בחלקה    301370524

של   שפורסם    2.820סך  הפומבי  המכרז  לתנאי  בהתאם  שקלים,  מיליון 

למכירת זכויות העירייה, בכפוף לאישור מליאת מועצת העיר ברוב חבריה.  

 מי בעד? 

בעד?   מר מוטי ששון:  נמנעים?    20מי  אין  נגד?  אין  מתוך    20בעד.  המועצה,    27בעד  חברי 

 אני עובר לסעיף הבא.   מאושר.אישרו. 

 

לעבו .20 לאישור  ת.ז.  בקשה  יעל  ניסן  הגב'  התמחות  בתקופת  נוספת  דה 

028568830. 

עם   50ניסן יעל זו מתמחה שהתחילה לעבוד אצלנו. מדובר באישה בערך בת  גב' יונת דיין: 

היא   שלה  ילדים,  הנוספת  בעבודה  למעשה  להמשיך  אישורכם  ביקשה 

שקורית רק בסופי שבוע, מענה טלפוני לחברת המעליות שינדלר. יש לעירייה  

הסכם אחד עם שינדלר על חלק ממעליות או בבתי ספר או במבני ציבור, אני  
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לא זוכרת כרגע אבל הם לא מטופלים על ידי עורכת הדין שאחראית עליה.  

 שמתעסקת עם ארנונה והכנסות ולא עם חוזים ומכרזים.  היא תחת אביבה 

 למה זה בא אלינו?  מר ראובן קייקוב: 

 כי פקודת העיריות מחייבת את אישור המועצה.  גב' יונת דיין: 

  21אדם עובד לא יכול לעבוד עבודה נוספת אלא באישור המועצה. מי בעד?   מר מוטי ששון: 

אני עובר לסעיף הבא,    אושר.עים.  בעד. מי נמנע? מי נגד? אין נגד, אין נמנ

 הוספת תבחינים. 

 

תיקון הוספת תבחינים לחלוקת תקציב התמיכות לעמותות ספורט לשנת  .15

2021 , 

לשנת   מר מוטי ששון:  הספורט  לעמותות  התמיכות  תקציב  לחלוקת  .  2021התבחינים 

 קיבלתם את התבחינים.  

 אפשר בתקציר מה המהות?  מר בר שי:

 אתה מאשר כל שנה.   ששון: מר מוטי 

 אין שינוי בתבחינים עצמם?  מר בר שי:

 לשני תבחינים.    2021יש שינוי רק בשנת  מר עצמון קצב:

 בגלל הקורונה.   גב' נעה צ'פלינסקי:

בגלל תקופת הקורונה, פנתה אלינו עמותת מכבי חולון שהפסידה הרבה כסף,   מר עצמון קצב:

ה שהיא  לתקופה  רק  התייחסנו  שהם  ואנחנו  לנו  הוכיחו  ובאמת  תכוונה 

 אלף ...   300-אלף שקלים שהם מקסימום מתוך ה 50יתאמנו ... זה 

 כפוף להוכחות כמובן.  מר יוסי זיידה: 

והנושא השני זה הליגה הבלקנית של הפועל חולון שלא מופיעים בתבחינים   מר עצמון קצב:

בלו שום  אבל אישרנו רק את המשחקים בחו"ל, על הזכייה שלהם הם לא יק

 דבר.

 מאחר והייתה להם הוצאה של משחקי אירופה.  מר יוסי זיידה: 

 נסיעות, נסיעות בעיקר. מר מוטי ששון: 

 גם לשנה הבאה?  מר בר שי:

 לא, השנה הזו.   מר מוטי ששון: 

 זה תבחין קורונה, זאת אומרת ההחלטה קורונה.  מר יוסי זיידה: 

נמ   21מי בעד?   מר מוטי ששון:  נגד? מי  נמנעים.  בעד. מי  נגד, אין  עובר  אושרנע? אין  . אני 

 נמנע.    1לסעיף הבא. 
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השאריות שיישארו מכל אלה שלא קיבלו את הכסף אנחנו נחלק את זה לכל   מר עצמון קצב:

 העמותות לפי הנהלים. 

 אני עובר לסעיף הבא.   מר מוטי ששון: 

 

 ,  2021אישור חלוקת כספי השגיות  .22

העמותות   מר עצמון קצב: של  ההישגיות  את  לנו  יש  בתבחינים,  שנה  כל  מחלקים  אנחנו 

והאגפים השונים. יש לכם הכל מסודר, בתבחינים יש לכם ממש כל הישג  

או אחרת,   כזו  בליגה  כזו  לחו"ל, תחרות  נסיעה  עבור  והישג מה מקבלים, 

לא ולא    למשל הליגה הבלקנית היא  ליגה אזורית  היא  כי  מופיעה בתבחין 

ליגה אירופאית, אנחנו לא אישרנו אותה. גם בשנה הבאה לא אישרנו אותה  

 וגם הפועל חולון לא נרשמו בכלל לליגה הבלקנית בשנה הבאה. 

 הם נרשמו.  מר בר שי:

 לא, לליגה הבלקנית הם לא נרשמו, הם נרשמו לליגה האירופאית.   מר עצמון קצב:

 לא, נרשמו גם לליגה הבלקנית. שי: מר בר

אוקיי, נרשמו, לא נרשמו, אנחנו לא מתקצבים אותם שנה הבאה, הם יודעים   מר עצמון קצב:

 את זה.  

 שורה תחתונה יש טבלת חלוקה שקיבלתם, שמבוססת על התבחינים.  מר יוסי זיידה: 

אגודה וגם לנו  בתקופות הקורונה אישרנו אותה חד פעמי בגלל שזה עזר ל מר עצמון קצב:

את   מאשרים  לא  אנחנו  בשוטף  אבל  משחקים,  בטלוויזיה  אותם  לראות 

של   הליגה  הזו.  שהגיעו    2021הליגה  כפי  ההישגיות  של  התבחינים  אלה 

התחרויות   כל  את  גמרו  שלא  כאלה  יש  כמובן  השונות.  העמותות  אליהם 

  , למשל האתלטיקה לא מופיעים פה2022-בעונה הזו אז הם יקבלו את זה ב

כי הם לא גמרו את כל האליפויות    2022-ברמה הגבוהה והם יקבלו חלק ב

 שלהם בשנה שעברה.  

 ? 70%? למה יש בטבלה 70%- אפשר הסבר על ה מר בר שי:

 מיליון.   2.361היה צריך  100%-כי ה מר עצמון קצב:

 כי הייתה הקטנה של התקציב? מר בר שי:

זה   מר עצמון קצב: הקטנה.  הייתה  היה    670התקציב,  לא  ההישגיות  תקציב    1.50אלף. 

 אלף.  620מיליון. הגדלנו את זה בעוד  1.670מיליון, והוצאות שחילקנו 

 מיליון?  2.300-אז מה ההבדל לעומת ה מר בר שי:

מיליון. ככל שיש לך יותר הישגים,    2.300היה צריך להיות    100%-כי בפועל ה  מר עצמון קצב:

 אבל אי אפשר ...
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אני  .  אושרבעד.    19? מי בעד?  2021-מי בעד אישור חלוקת כספי ההישגיות ל  ששון:  מר מוטי

 עובר לסעיף הבא. 

 

 מחיקת חובות בהסדרי פשרה. .23

בקשה לאישור מועצת העיר מחיקת חובות בהסדרי פשרה. על פי מכתבו של   מר מוטי ששון: 

ה מיום  הגבייה  מחלקת  הסדר2021באוגוסט    26-מנהל  בעד  מי  בקשה.  י  , 

לחייבים?   שהגיעו  נמנעים.    19הפרשה  אין  נגד,  אין  הסכום    אושר.בעד. 

 אגורות. אני עובר לסעיף הבא.  31-₪ ו  702,694המבוקש למחיקה זה סך של 

 
 חינוך.  -מחיקת חובות בהסדרי פשרה .24

נוסף, הסכום   מר מוטי ששון:  בקשה לאישור מועצת העיר למחיקת חובות בהסדרי פשרה 

בעד. אין נגד, אין נמנעים.   19אגורות. מי בעד?  60-₪ ו 28,223המבוקש הוא 

 אני עובר לסעיף הבא.  אושר.

 

מחיקת חובות שאינם ניתנים לגביה )חובות אבודים( אשר נתקבל לגביהם הפטר  * .25

 בערכאות שיפוטיות, )מצ"ב(.

ניתנים מר מוטי ששון:  שאינם  חובות  מחיקת  העיר  מועצת  לאישור  חובות    בקשה  לגביה, 

של   בסכום  משפטיות  בערכאות  הפטר  לגביהם  התקבל  אשר  אבודים, 

ו  247,726 סיון    44-₪  הגבייה,  מחלקת  מנהלת  של  מכתבה  פי  על  אגורות, 

. אגב גם הקודם היה על פי מכתבה של מנהלת  2021בספטמבר  02-אבוי, מה 

 מחלקת הגבייה. 

 הבקשה לא חתומה על ידי הגזבר. מר ראובן קייקוב: 

 הנה, הוא פה הגזבר.  מר מוטי ששון: 

 היא לא חתומה. הבקשה לא חתומה. יש בקשה חתומה?  מר ראובן קייקוב: 

 כבוד הגזבר, חתמת על הגזבר? גב' יונת דיין: 

 גם ראש העיר צריך לחתום פה. זה חתום?  מר ראובן קייקוב: 

 כבוד הגזבר, חתמת על הבקשה המקורית?  גב' יונת דיין: 

שיבואו אלינו לחתימה. מי בעד למחיקה של הפטר? הפטר לבית משפט. בעד   ששון: מר מוטי 

20  . 

יודע אם יש סמכות, פשוט זה לא חתום עדיין. שיחתמו אז תהיה   מר ראובן קייקוב:  אני לא 

 סמכות.  
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מתמחה   .26 הסמכת  כתב  ת.ז.    –אישור  צ'ילין  יוליה  עירייה    - 032839185עובדת 

 ים מקומיים בחולון, בהתאם לכתב ההסמכה,  להתייצב בביהמ"ש לעניינ

לפקודת העיריות נוסח    264מכתב לקדם הסמכה בתוקף סמכותה לפי סעיף   מר מוטי ששון: 

להסמיך את    03.10חדש, החליטה מועצת העיר וישיבתה שמן המניין מיום  

ת.ז.   מתמחה  צ'ילין,  יוליה  העירייה  ולתבוע    032839185עובדת  להתייצב 

לענ המשפט  עבירה  בבית  בשל  פלילית  תביעה  בכל  בחולון  מקומיים  יינים 

חולון.   העיר  של  שיפוטה  בתחום  נעברה  להלן אשר  המפורטים  החיקוקים 

 קיבלתם את המכתב, יש שם את כל הרשימה של חוקי העזר. בבקשה.  

 זו המתמחה שמלווה את התובעת של הפיקוח העירוני בעצם. גב' יונת דיין: 

 אני עובר לסעיף הבא.   .אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  32מי בעד?  מר מוטי ששון: 

 

 מורשי חשבונות במוסדות חינוך )גנים ובתי ספר(  .27

בגני הילדים עם פתיחת שנת   גב' יונת דיין:  וגם  בבתי הספר  גם  בעקבות השינויים שהיו 

הלימודים ומורשי חתימה בחשבונות, כספי הורים וכספי מוסדות, חילופי  

ת, מזכירה, חילופי ועד הורים, רוכזו כל הרשימות לפניכם ונדרש  מנהלת, גננ

 גם אישור מועצת העיר כחלק מדרישות משרד החינוך. 

 למה בעצם נדרש כאן?  גב' נעה צ'פלינסקי:

 זה החוק.  מר מוטי ששון: 

 זו פעם ראשונה שאנחנו דנים. מר ראובן קייקוב: 

 לא, עם הקורונה לא הספקנו לעשות את זה, זה היה לפני זה גם. גב' יונת דיין: 

 דרך אגב, ועדי ההורים לא מעודכנים. גב' נעה צ'פלינסקי:

איך שקיבלנו עדכון על הורים החלטנו. קורה גם לאורך השנה ואנחנו עושים   גב' יונת דיין: 

 זה פרטנית, למועצה אנחנו מרכזים כדי לא להמתין.  את

 יונת יש פה מישהי ...  גב' נעה צ'פלינסקי:

 יכול להיות שעוד לא שינו אותה. גב' יונת דיין: 

 ברשימה היא מופיעה.   גב' נעה צ'פלינסקי:

אני אשמח שתגידי לי כי יכול להיות שעוד לא עודכן שהיא הוחלפה מהמוסד   גב' יונת דיין: 

 וכי. החינ 

 לא, כי כנראה לא היו בחירות ועד שאין בחירות היא עדיין שם.  גב' נעה צ'פלינסקי:
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שאלה, כל המקומות שלא מופיעים האנשים או פרטים או משהו, האם זה   גב' אלינור מטלון:

 משהו שיימסר בהמשך? 

לא בכל מקום התחלפו. איך שמתחלף, אנחנו מעדכנים. אם נשארה אותה   גב' יונת דיין: 

ננת ואותה האמא אז אין לנו מה להחליף. אם נשארה אותה או אותו מנהל  ג

בית ספר, מזכירה ויו"ר ועד הורים אז אין לנו מה להחליף. כל מקום שיש  

מורים,  וחשבונות  ההורים  מצד  או  העובדים  מצד  או  חילופים  איזשהם 

מעדכנים אותנו, אנחנו מצבעים ישר החלפה פרטנית שאפשר יהיה להמשיך  

 ל את חשבון הבנק. אנחנו מרכזים לכם את כל השינויים האלה.  לנה

 למה בבתי הספר התיכוניים אין נציג הורים ברובם?  גב' אלינור מטלון:

 בתי הספר התיכוניים זה ניהול עצמי, אני לא בטוחה בכלל שזה עובר פה.   גב' יונת דיין: 

 למה? יש פה נציג הורים.  גב' אלינור מטלון:

 לכולם יש נציג הורים. סקי:גב' נעה צ'פלינ

 יכול להיות שלא התחלף להם. גב' יונת דיין: 

 לא נכון, אנחנו רשומה של חולון. גב' אלינור מטלון:

יכול להיות שלא התחלף להם, שלא הייתה שום החלפה. אלה רק החילופים,   גב' יונת דיין: 

 זה לא פתיחת חשבונות חדשים. יכול להיות שלא היו חילופים עדיין. 

אוקיי, ולמה בחלק מהמקומות יש רק מספר טלפון ולא רשימת התפקידים   גב' אלינור מטלון:

שלהם בגני הילדים? סתם דוגמה, בגנים, גן ינשוף לא רשום פה את התפקיד  

 שלהם גננת, הורה, מחליפה וכדומה. יש רק מספר טלפון. 

הטפסים, ההרשאות    לא אמורה להיות סיבה, אפשר לבדוק את זה פרטנית. גב' יונת דיין: 

מוגשים לבנקים, כתוב מפורש תפקיד, שם, שם מוסד, שם חשבון, ומלאים  

 לחלוטין. 

 מעולה אז אני אשמח לקבל את הרשימה המעודכנת.  גב' אלינור מטלון:

יונת אבל אנחנו לא נקבל עדכון כי הבחירות ברוב מוסדות החינוך עוד לא   גב' נעה צ'פלינסקי:

 כון, רק נקבל אותו בשנה הבאה. לא נקבל עכשיו. היו. אנחנו לא נקבל עד

יגיעו   גב' יונת דיין:  ההורים,  מצד  חתימה  מורשי  של  חילופים  יהיו  אם  הבחירות  אחרי 

כדי   לאישורים  העירייה  בתוך  יעברו  הן  החינוך,  למנהל  מרוכזות  פניות 

 שהחשבונות ימשיכו לפעול, לא לעכב את בתי הספר. 

 ורים לאשר אותם עוד פעם? אנחנו אמ גב' נעה צ'פלינסקי:

 זה נוהל משרד החינוך. כן.  גב' יונת דיין: 

בעד. אין    22מי בעד מורשי חשבון במוסדות חינוך וגנים ובתי ספר, מי בעד?   מר מוטי ששון: 

 . אני עובר לסעיף הבא. אושרנגד, אין נמנעים.  



  03.10.2021 –ליום   41חולון ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18 -מועצת העיר ה 

 535פרוטוקול 

 

64 
 

 

 . 2021יוני לשנת  -אישור דו"ח ועדת השקעות לחודשים אפריל  .28

 . 2021יוני -ועדת השקעות לתקופה אפריל מוטי ששון: מר 

יש פה דו"ח השקעות לחציון הראשון. אני רק אגיד את השורה התחתונה,   מר אמנון ארץ קדושה: 

מיליון שקל, שמתחלקים חצי    8.8סך הכל הבורסה עלתה, יש לנו רווחים של  

 שהולכים לשוטף וחצי שהולך לפיתוח.  

 לחוגים.  בקיצור יש כסף  מר שי קינן: 

 מי בעד?  מר מוטי ששון: 

אנחנו בתשואה השנה קצת יותר גבוהה ביחס לשוק המקביל אלינו, אנחנו   מר אמנון ארץ קדושה: 

 מוגבלים בעצם לפי חוזר מנכ"ל.  

 ביחס לאותם סוגי השקעות, אותם סוגי ...  מר ראובן קייקוב: 

 התשואה שלנו קצת יותר גבוהה מהרגיל.  מר אמנון ארץ קדושה: 

 עם איזו חברה אתם עובדים? זאב ניסים: מר

 אנחנו עובדים עם שבח.   מר אמנון ארץ קדושה: 

כמה חברות. מי שלא מביא תשואה כמו שצריך הוא נשאר אחרון, מחליפים   מר מוטי ששון: 

 . אושרבעד. אין נגד, אין נמנעים.  23אותו. מי בעד? 

 חוגים? למה מיועדים הכספים? אפשר לממן את ה מר ראובן קייקוב: 

 אני עובר לסעיף הבא.  מר מוטי ששון: 

 את החוגים אפשר לממן עם הכסף הזה?  מר ראובן קייקוב: 

ראובן אני אסביר לך, סופרים כסף במדרגות. השנה לא נגמרה. מחר אם חס   מר רחמים בינוני: 

 וחלילה אם תהיה בעיה בבורסה, הכסף הזה ירד. זה עוד לא אצלנו בבית.  

 את אומרת גם השנה נוכל לסיים בתקציב עודף? ז מר ראובן קייקוב: 

לא, הכסף הזה מתוקצב בתקציב הכנסות. יש לך בתקציב שאישרנו לשנה,   מר רחמים בינוני: 

 יש הכנסות מריבית, בנינו על זה שיהיו את ההכנסות האלה. 

 ראובן יש פה את שני האנשים שאתה יכול לסמוך עליהם. גב' נעה צ'פלינסקי:

 זה לא הכנסות עודפות.   י: מר רחמים בינונ

 בבקשה רחמים.  מר מוטי ששון: 

 

 , 2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .29
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, מתקציב של  2,616,030תוספת של    . סך הכל 2021עדכון תקציב רגיל לשנת   מר רחמים בינוני: 

של    1,486,264,942 הכנסות  1,492,880,982לתקציב  רואים  אתם  פה  יש   ,

 שקיבלנו ממשרד הרווחה.  

 כנגד הוצאה.  מר מוטי ששון: 

כנגד הוצאה, בדיוק, ההוצאה היא יותר גבוהה, העירייה מממנת. אם יש פה   מר רחמים בינוני: 

 שאלות אני יכול לענות.  

 ועדת כספים, האם היא המליצה?  קייקוב:  מר ראובן

נותן לך,   מר מוטי ששון:  אתה מקבל כסף, לא תיקח? לא ראיתי דבר כזה. משרד הרווחה 

 מיליון? זה כדי לשפר. 4כמה, 

היא   מר ראובן קייקוב:  ועדת כספים בדרך כלל  ועדת כספים,  יש  בגדול  זה לא מה ששאלתי. 

התקציב לגבי  העיר  למועצת  שממליצה  פעם  ועדה  כל  השוטף.  התקציב   ,

ועדת   אוטומטי.  היה  זה  ולכן  הכספים  בוועדת  הסכמות  היו  אז  שהיה 

ביקשו   הוועדה  חברי  מרבית  הוועדה,  חברי  החברים,  האחרונה,  הכספים 

כספים   עוד  להוסיף  ביקשנו  השוטף,  לתקציב  תקציבי  סעיף  עוד  להוסיף 

 למימון עלויות של מנהל ההנדסה לבדיקת מבנים מסוכנים. 

 אנחנו מדברים על תב"רים, זה עכשיו תקציב רגיל.  מר רחמים בינוני: 

 תקציב רגיל מדברים.  מר מוטי ששון: 

 אנחנו עוד מעט נגיע לתב"רים. מר רחמים בינוני: 

באופן שוטף זה תקציב של משכורות, שיהיו אנשים, נגייס אנשים טובים שם  מר ראובן קייקוב: 

 שיבדקו, זה יהיה תפקידם. 

 אני אומר זה פרויקט שזה תב"ר, זה לא תקציב רגיל.   בינוני: מר רחמים 

אפשר לשאול עוד שאלות? יש עוד תחומים כמו מנהל ההנדסה שהיו שמחים   מר בר שי:

 לעוד תקנים לוועדת שימור, יש חוסר בתקנים.

יש נוהל בעיריית חולון, יש ועדה בחינה, עולה לוועדת בחינה, ועדת בחינה   מר רחמים בינוני: 

וחנת את כל הצרכים, מה נדרש, ... זה מאושר. מועבר אחר כך לאישור ראש  ב

העיר ומוגש למועצה. אם זה לא מאושר בוועדת הבחינה כי אין צורך או שזה  

 לא הוגש על ידי מהנדסת העיר, אז זה לא עלה בכלל. 

 אבל ביקשתם ...  מר ראובן קייקוב: 

 אבל ראובן זה בפיתוח.  מר רחמים בינוני: 

 זה לא בשוטף.  ה צ'פלינסקי:גב' נע 

 יש תקציב פיתוח, זה רגיל.  מר רחמים בינוני: 
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לשנת   מר מוטי ששון:  הרגיל  התקציב  עדכון  בעד  ב  2021מי  ההוצאות  לצד  -שמסתכם 

,  ₪6,616,030 הן בצד ההכנסות, הן בצד ההוצאות תוספת של    1,492,880,972

 ₪ מי בעד?  

 אני נמנע.  מר ניסן זכריה:

 . אני עובר לסעיף הבא, תב"רים. אושרנמנעים.  2בעד. מי נגד?   22 מר מוטי ששון: 

 

 ,  2021עדכון תקציב פיתוח לשנת   .30

של   מר רחמים בינוני:   תוספת  כאן  לנו  יש  פיתוח,  לראות    16,862,638תקציב  שניתן  כמו   ₪

מיליון ₪ תמריצים מנתיבי איילון, אז הכנסנו אותם לתב"ר ... כנגד    7קיבלנו  

פה תב"ר משביל אופניים ברחוב מקווה ישראל, פינינו את זה לכל  זה העברנו  

מיני תב"רים. כמו כן קיבלנו ממשרד החינוך הנגשות כיתות שמע, שיפוצים  

... הנגשה פרטנית. ודבר נוסף זה שיפוץ ... משרדי העירייה באמות, לעירייה  

י  קיבלה מבנה באמות ואנחנו הולכים לשפץ שם כדי להעביר את חלק ממשרד

 העירייה ויש פה את הטבלה. 

 לשם? גב' נעה צ'פלינסקי:

 חלק.  מר רחמים בינוני: 

 לרווח את בניין העירייה.  מר יוסי זיידה: 

 לרווח את בניין העירייה, לרווח את,  מר מוטי ששון: 

 השירות לתושבים.  מר רחמים בינוני: 

 שירות התעסוקה של העובדים.  מר מוטי ששון: 

 אגף יעבור לשם? איזה  מר שי קינן: 

 עדיין לא הוחלט.  מר רחמים בינוני: 

 אנחנו בתהליכים של בחינה.  מר יוסי זיידה: 

פיילוט   מר בר שי: של החניות, את  רוצה להחריג את הסעיף  אני  לי שתי שאלות,  יש 

 חניות של המיליון וחצי שקל.

 הפיילוט עולה מיליון וחצי ₪ ? רק הפיילוט?  : 10דובר 

אני חושב שלפני שאתה רוצה להחריג אתה צריך להבין מה המשמעות של   : מר אמנון ארץ קדושה

, מחויבים לעשות את  38החריגה הזו. אנחנו גובים קרן חניה על כל תמ"א  

צמוד. אז אם אתה    6%-החניות האלה ואם לא אנחנו נצטרך להחזיר את זה ב

זו    רוצה שאני אתחיל להחזיר כספים בריביות שיעשו לנו תכנית חיסכון, אז

 ההחלטה. 



  03.10.2021 –ליום   41חולון ישיבת מועצה שמן המניין מס'  18 -מועצת העיר ה 

 535פרוטוקול 

 

67 
 

 בר זה כדאי.  מר שי קינן: 

 אני לא רוצה ...   מר בר שי:

צריך להבין, אנחנו מחויבים להקים חניות לתושבים כי הם שילמו כופר חניה   מר אמנון ארץ קדושה: 

. הפתרון שלנו בגלל שיש פה מצוקה של שטח לעשות פיילוט  38בגין תמ"א  

העיר. אתה בא ואתה אומר לי    של חניות, לגובה. וזה ייתן פתרון חניות לכל

שאתה רוצה להחריג את זה, אתם מכניסים אותנו לשתי בעיות, אחת אנחנו  

 בשנה.   6%לא ... ושתיים, ואנחנו צריכים להחזיר את הכסף צמוד עם 

 זה קיים בירושלים וזה מוצלח. מר שי קינן: 

מעות של מה שאתה אומר  זו החלטה של מיליונים שסתם נזרוק לפח, זו המש מר אמנון ארץ קדושה: 

 עכשיו. 

יש עוד פתרונות. דבר שני זה הנושא באמת שעלה בוועדת כספים לגבי הסקר   מר בר שי:

עכשיו   זה  את  לעלות  האם  רק  היא  השאלה  אולי  נכון,  זה  האם  מבנים, 

ה של  ההצעה  עם  זה  את  לחבר  או  בהצעה  או  שהיא    5-בתב"רים  מיליון 

 בנפרד? 

 פה, זה מופיע פה. אבל זה  גב' נעה צ'פלינסקי:

 לא, לא, הוא מדבר על משהו אחר.   מר שי קינן: 

 התשובה של ראש העיר שהייתה בוועדת כספים,   מר אמנון ארץ קדושה: 

מוטי אתה זוכר שבישיבה עלתה הסוגיה והיה לזה גם רוב בוועדה, רוב חברי   מר שי קינן: 

מסוכנ מבנים  מסוכנים.  מבנים  סקירת  שנעשה  שכדאי  חשבו  ים  הוועדה 

. יש בעיר  1980, זאת אומרת עד ינואר  413הכוונה מבנים שלא נבנו בתקן של  

בערך    1,500-כ מקצוע,  גורמי  של  ההערכה  זו  כאלה,  כאלה.    1,500מבנים 

עולה   של מבנה  של    1,000הבדיקה  בהוצאה  פה  אומרת מדובר  זאת  שקל, 

 מיליון וחצי שקל. זה העניין. 

שקל אלא חוק העזר    1,000א הבדיקה של מבנה עולה  לפי מה שאני יודעת ל גב' יונת דיין: 

לגבות   הבדיקה,  את  נעשה  שאנחנו  מבקש  אלינו,  שפונה  ממי  לנו  מאפשר 

 שקל. בפועל היא עולה יותר, אני לא זוכרת.  1,000

לנו   מר שי קינן:  עולה  זה  אז  עושים  אנחנו  אבל  המבנים  1,000לא,  כל  סקירת  לכן   .

 שקל  המסוכנים בעיר תעלה מיליון וחצי

 שקל זה מה שמותר לגבות.   1,000- לא, יותר. שוב, ה גב' יונת דיין: 

 כל ההקצאה היא מיליון וחצי? מר בר שי:

 זה לא מופיע פה.   מר מוטי ששון: 

 אמת. מר שי קינן: 
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 אני רוצה לאשר את התב"רים האלה.   מר מוטי ששון: 

 אני לא אומר. עלתה הסוגיה הזו. אם תזרום איתנו, תסכים להצעה הזו.  מר שי קינן: 

תקשיב שי, אני לא רוצה להיות פופוליסט אבל אני אומר, כל דבר אני בודק   מר מוטי ששון: 

שלא   דברים  על  לא  פה,  שמוגש  התב"ר  על  איתך  מדבר  אני  עכשיו  אותו. 

 מופיעים במה שקיבלתי. 

 הבטחת לי. מוטי בוועדת כספים   מר שי קינן: 

 לא הייתה שום החלטה, אני רק אומר, יש עכשיו תב"ר,  מר מוטי ששון: 

 מוטי בוועדת כספים הבטחת לי שבדיקה כזו מספרית תיעשה. מר שי קינן: 

 שי עכשיו מדובר על הצעה של גזבר העירייה.  מר מוטי ששון: 

 אני לא חולק עליה.  מר שי קינן: 

 אשר את זה. אז אני אומר, קודם כל ת מר מוטי ששון: 

 בואו נסיים את זה.  גב' נעה צ'פלינסקי:

 אבל מה אתה רוצה? לא לאשר את זה?  מר שי קינן: 

לא, אנחנו אפילו לא יודעים על מה, אנחנו לא היינו בוועדת כספים. קודם כל   גב' נעה צ'פלינסקי: 

 מה שעל סדר היום.

 אני רוצה להסביר למה.  מר ראובן קייקוב: 

 ש פה הצעה קונקרטית. אתה רוצה להחליט משהו שלא קיים? אבל י מר מוטי ששון: 

 כי היא חסרה.  מר ראובן קייקוב: 

 אבל היא לא קיימת.  מר מוטי ששון: 

 אבל אם זה חוקי?  מר שי קינן: 

 מי מעניק לך תקציב? אתה או שגזבר העירייה? לפי החוק.  מר מוטי ששון: 

 אפילו לא יודעת על מה אתם מדברים.זה לא על סדר יום ואני  גב' נעה צ'פלינסקי:

ב מר מוטי ששון:  שמסתכמים  התב"רים  התב"רים?  אישור  בעד  מי  .  .ש"ח16,862,658-מי 

 בעד?

 מבקשים ייעוץ משפטי מוטי. מר שחר האס: 

אני לא מבינה, יש פה משהו שהוא על סדר היום אז תנו לנו לסיים ואחר כך   גב' נעה צ'פלינסקי:

 תשאלו.  

סליחה אני לא מבין, זה לא על סדר היום פה. מה אתה רוצה להכניס דברים   מר מוטי ששון: 

 שהם לא על סדר היום? 

 אני רוצה לבחון את האפשרות של להוסיף את זה לסדר היום.   מר שחר האס: 
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צריך מולו סעיף של הכנסה, אחרת    משפט אחד. כדי להוסיף סעיף של הוצאה גב' יונת דיין: 

 שוב אתה במצב הלא מאוזן. 

 אבל לבטל את מכפילי החנייה ולהעביר את זה.  מר בר שי:

לא, אתה לא יכול כי מכפילי החנייה נעשים מקרן חניה, כסף צבוע וייעודי   גב' יונת דיין: 

 רק להקצאה מקומות חניה. 

 שנרצה לבטל. אנחנו נמצא. אז תנו לנו להציע איזשהו סעיף מר ראובן קייקוב: 

 אתם רוצים לעשות משהו שאנחנו בכלל לא מודעים, על כל הכבוד.  גב' נעה צ'פלינסקי:

מי בעד אישור התב"רים לפי מכתבו של אמנון ארץ קדושה, גזבר העירייה,   מר מוטי ששון: 

 מיליון ₪ ? מי בעד? 16.863-שמסתכם ב 26.08.21מתאריך 

יע מר שחר האס:  לא  זה  יעבור  מוטי  לא  זה  יעבור אם אתה מתעלם מאיתנו.  לא  זה  בור. 

 שאתה מתעלם מאיתנו. 

 . עובר לסעיף הבא. אושר. מי נגד? אין נגד. אין נמנעים. 12 מר מוטי ששון: 

הישיבה הזו לא ממשיכה וההצבעה הזו היא לא חוקית. אנחנו מבקשים את   מר שחר האס: 

 ההתייחסות של הגזבר. אתה לא תמשיך. 

 אתה לא תקבע. אני עובר לסעיף הבא.   שון: מר מוטי ש

את   מר שחר האס:  מבקשים  ואנחנו  עכשיו  תמשיך  לא  אתה  עכשיו.  תמשיך  לא  אתה 

התייחסות הגזבר, אנחנו מבקשים את ההתייחסות של הגזבר. ההצעה הזו  

 לא הייתה חוקית.  

 

 בדיקת עמודי תאורה תמרורים ושלטי רחוב,  –אישור תב"ר חדש  .31

בעד תב"ר   מוטי ששון: מר  מי  רחוב.  ושילוט  תאורה, תמרורים  עמודי  בדיקת  תב"ר חדש, 

 מיליון ₪?  2חדש, בדיקת עמודי תאורה, תמרורים ושילוט רחוב? מי בעד? 

 אנחנו רוצים את חוות הדעת של הגזבר.  מר שחר האס: 

ה בכוונה.  מי בעד? אתם מפריעים. אני מדבר לפי סדר יום. אתם עושים את ז מר מוטי ששון: 

 מיליון ש"ח לנושא של בדיקת,  2מי בעד? 

אתה מפריע לי לנהל את הישיבה. אני קורא לך פעם ראשונה לסדר, אני קורא   מר מוטי ששון: 

לך פעם שנייה לסדר. ואני מבקש ממך, אל תאפשר לי להוציא אותך. אני לא  

 רוצה.  

 ה? אבל אתה מבין שההצבעה שלך הייתה לא טוב  גב' אלינור מטלון:

סליחה, אני מביא מסמך, אתם צריכים לדון על המסמך. חבר'ה אני מבין   מר מוטי ששון: 

שהבאתם פה אנשים שיצלמו אתכם, אני עובד לפי, מי בעד אישור התקציב  
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ושילוט    2של   תמרורים  תאורה,  עמודי  בדיקת  עבור  עודפים  מקרן  מיליון 

. אני עובר  אושרע?  בעד. מי נגד? מי נמנ   12רחוב? מי בעד? )מדברים ביחד(  

 לסעיף הבא. 

מה אתה מחליט בשמי? מה אתה מחליט בשמי על מה אני מצביעה? מה אתה   גב' אלינור מטלון:

מחליט בשמי על מה אני מצביעה? תחזור בבקשה סעיף אחורה ותצביע כמו  

 שצריך.

 לא, אני ממשיך לפי סדר היום.  מר מוטי ששון: 

 לא הצבענו על הסעיף.  מר שחר האס: 

 אתם לא הצבעתם.  מוטי ששון:  מר

 אתה לא תחליט בשמי על מה אני מצביעה. גב' אלינור מטלון:

 אתם תצביעו לפי מה שעל סדר היום. אני קורא לך פעם ראשונה לסדר.   מר מוטי ששון: 

 בסדר, אין בעיה אבל זכותי להצביע מה שאני רוצה.  גב' אלינור מטלון:

 הצבעתם. אתם לא הצבעתם.  לא, אתם לא   מר מוטי ששון: 

 ... אתם יודעים שאני צודקת. אתם יודעים שאני צודקת.  גב' אלינור מטלון:

 

 ,  36, 38תכנון תב"ע היתרים לבניינים ברחוב סרלין   –אישור תב"ר חדש  .32

מיליון שקל. מי    3-ב   36,  38מי בעד תכנון תב"ע היתרים לבניין ברחוב סרלין   מר מוטי ששון: 

 מיליון ₪ לבניינים.  3בעד? 

 אתה לא תגיד לי מה אני הצבעתי.  גב' אלינור מטלון:

 את לא הצבעת בעד. לא הצבעת, שאלת, לא הצבעת.  מר מוטי ששון: 

אז הוא יעצור את הישיבה ויעשה הצבעה כמו שצריך, הוא לא יגיד לי על מה   גב' אלינור מטלון:

 והוא לא יקריא את זה לפרוטוקול.אני מצביע ועל מה לא 

 למה לא הוספתם את זה בסעיפים?  גב' נעה צ'פלינסקי:

הוא קובע על מה אני מצביע ועל מה אני לא, זה חוקי? זה חוקי הדבר הזה?   מר שחר האס: 

נותן   לא  חוקי?  זה  דיון,  לנהל  נותן  לא  חוקי?  זה  משפטי,  ייעוץ  נותן  לא 

 להתבטא, זה חוקי? 

מיליון שקל תכנון תב"ע והיתרים לבניינים ברחוב סרלין. מי בעד?    3ברים  ח מר מוטי ששון: 

 . מי בעד? 38, 36-מיליון שקל היתרים ותב"ע לבניינים ב 3

 לפני שמצביעים אני רוצה להגיד משהו בנושא הזה.   מר שי קינן: 
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מועצה,  גב' אלינור מטלון: חברי  בתור  פה  שלנו  המקום  זה  להצביע.  אפשר  להצביע.    אפשר 

להצביע. אני יכולה לבחור מה להצביע ואתה לא תגיד לי מה אני הצבעתי  

 ומה אני לא.  

 יונת אפשר להצביע על משהו שלא מופיע בסדר היום? אפשר? גב' נעה צ'פלינסקי:

 לא. מר מוטי ששון: 

 אז תצביעו. אז בואו נצביע.  גב' אלינור מטלון:

 ? 38,  36ם ברחוב סרלין מי בעד הסעיף תב"ע והיתרים למבני מר מוטי ששון: 

 היה יותר פשוט להסביר לאנשים שאם זה לא על סדר היום, לא ניתן להצביע. מר ניסן זכריה:

 אמרו.   מר מוטי ששון: 

 אבל אתה לא אומר את זה.  מר ניסן זכריה:

 אמרו.   מר מוטי ששון: 

 אז תצביע. אל תגיד בשמי, אז תעשה הצבעה מסודרת. גב' אלינור מטלון:

אני אחזור. אתם תפריעו לי לנהל את הישיבה, לא יעזור לכם. תב"ע והיתרים   מוטי ששון: מר 

 , מי בעד? 38,  36לבניינים ברחוב סרלין 

 אנחנו רוצים את היועצת המשפטית.  גב' אלינור מטלון: 

יש שאלה, אני שואל שאלה. האם העירייה ביצעה כתוצאה מנפילת המבנה,   מר ניסן זכריה:

יש מים  לא משנה איך   זה קרה, האם העירייה ביצעה בדיקת קרקע האם 

 מתחת, אולי יש בניין נוסף בסכנה, אני לא יודע, צריך לבדוק את זה מוטי.

ניסן אנחנו עושים שם גם את הנושא של היתרים, את תכנון הבניינים ברחוב   מר מוטי ששון: 

36  . 

ים בדיקת קרקע שם? משהו?  זה אני יודע, היתרים והתב"ע. אבל אתם עוש מר ניסן זכריה:

 אולי יש עוד בניין בסכנה? 

 אני אומר לך, הכל נעשה שם.  מר מוטי ששון: 

 לא נעשתה בדיקת קרקע?  מר ניסן זכריה:

 בודקים את הכל. בודקים שם. מר מוטי ששון: 

 מה הסיבה שזה התמוטט?  מר ניסן זכריה:

 אנחנו לא יודעים. עדיין בבדיקות.  מר מוטי ששון: 

 ההצבעות הן לא חוקיות, ... היועצת המשפטית, אני רוצה לשמוע את דעתך. גב' אלינור מטלון:

 אתם לא רוצים לאשר?  מר מוטי ששון: 
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אני רוצה לחזור אחורה לתב"ר ... כל מה שהיה. הוא לא יצביע בשמי והוא   גב' אלינור מטלון:

 לא יגיד מה היה פה. 

 מבקש ממך פעם שנייה.סליחה, את מפריעה, אני   מר מוטי ששון: 

 אני לא מפריעה, אני לא מוכנה שתצביע בשמי.  גב' אלינור מטלון:

 את אמרת שלא הצבעת, אתם לא הרמתם את היד בכלל.  מר מוטי ששון: 

 אתה לא עשית הצבעה.   גב' אלינור מטלון:

 אני עשיתי הצבעה. בבקשה, תחזור אחורה.   מר מוטי ששון: 

לחזור אחורה, שני הסעיפים, להתחיל מהתב"ר ולאשר אותם    יונת בבקשה  גב' אלינור מטלון:

 בהצבעה כמו שצריך. 

ביקשנו להחריג סעיף והתעלמו מהבקשה שלנו. מותר לנו להחריג את הסעיף   מר שחר האס: 

 בתב"רים? 

 אנשים מדברים. 4-אי אפשר היה לשמוע מילה אחת ש גב' יונת דיין: 

מיליון. האם זה נלקח    1.5-להחריג את ה  שי בר אמר שהיה שקט שהוא רוצה מר שחר האס: 

 בחשבון בהצבעה? 

 לא הגענו לשלב שיכולתי להבין אמרתם.  גב' יונת דיין: 

יפה. אז בבקשה לחזור אחורה, ההצבעה שלך לא חוקית. ביקשנו להחריג   מר שחר האס: 

 סעיף. 

 סליחה.  מר מוטי ששון: 

 אנשים ביחד.   4אתם שוב מדברים   גב' יונת דיין: 

 בר אולי תשקול את זה שוב? זה טוב לעיר.  קינן: מר שי 

 אנשים ביחד אי אפשר לשמוע ועכשיו אני גם לא יכולה לסיים משפט.   4 גב' יונת דיין: 

 בואו נעשה חניונים. מר בר שי:

 אבל אין חלופה כזו, אם הייתה חלופה היינו שוקלים אותה. אין חלופה כזו.   מר שי קינן: 

שמוע אבל אף מילה, אי אפשר להשלים אף משפט. יושבים פה  אי אפשר ל גב' יונת דיין: 

 כולנו, אנשים מבוגרים.  

 ממש. גב' אלינור מטלון:

 ? אנחנו לא מבוגרים? באמת אלינור.  18לא? אף אחד לא עבר פה את גיל  גב' יונת דיין: 

 פעמים, אני קראתי לך שתגיבי. לא הגבת.  10יונת תקשיבי, אמרו   גב' אלינור מטלון:

 אני לא יכולה לשמוע כלום אלינור. יונת דיין:  גב'

 יש לי מספיק חזק וצעקתי מספיק חזק כדי שתשמעו אותי. גב' אלינור מטלון:
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 אלינור צעקה ושחר צעק.  גב' יונת דיין: 

 נכון. כי מה הוא מתקדם? זה שני סעיפים שהוא הצביע בעצמו.  גב' אלינור מטלון:

לום חברים. צופים בכם תושבי העיר. בואו נעשה את  אבל אי אפשר לשמוע כ גב' יונת דיין: 

זה, ברשותך מוטי בכל זאת נעשה את זה מסודר כי אני לא יודעת מה נצליח  

-להוציא אחר כך מהפרוטוקול. אנחנו כרגע באמצע סעיף של התב"ר, של ה 

מסודר    3 מתועד  גם  שיהיה  האחרים  לשני  אחורה  נחזור  כך  אחר  מיליון, 

הסד למען  להוציא  בפרוטוקול.  נצליח  מה  יודעת  לא  אני  כי  מוטי,  ר הטוב 

מהפרוטוקול עם הצעקות שהיו פה, אני לא יודעת מה שמעו בתמלול. נהיה  

 מסודרים, נהיה טיפה סבלניים אחד לשני, ונצליח להתגבר. 

 ? 38, 36מי בעד התב"ר של תכנון תב"ע והיתרים לבניינים ברחוב סרלין   מר מוטי ששון: 

 ש להם שאלות. י גב' יונת דיין: 

 בבקשה, תשאלו.   מר מוטי ששון: 

 מיליון שקל, מה זה כולל? 3-ה מר ראובן קייקוב: 

 תב"ע נקודתית.   מר ניסן זכריה:

 כולל כל התכנון של המקום וכל הפעולות שנצטרך לעשות על המקום. מר מוטי ששון: 

 חלקן כבר נעשו.  גב' יונת דיין: 

 חזרה, נכון? מוטי אנחנו נקבל את הכסף   מר שי קינן: 

 זו הלוואה, לא?  גב' אלינור מטלון:

זו הייתה הכוונה. אתה דורש את זה מהקבלן, אתה עשית עבודה בשבילו,   מר מוטי ששון: 

אומר   ואתה  ממנו  זה  את  דורש  אתה  בשבילו.  תכננת  המקום,  את  פינית 

 'עכשיו תחזיר לי'. 

שאני שמעתי מאנשי המקצוע, אני אומרת הכל בזהירות כי אני    לפי המידע גב' יונת דיין: 

וחצי שקלים כבר הושקעו בחיזוקים,   לא אשת המקצוע הזו. בערך מיליון 

לבניין,   לעבוד מסביב  של הפסולת מהכביש, באפשרות  בפינויים  בפינויים, 

 לתת לבניינים האחרים לעבוד. זה כסף אחד. 

 ? מיליון וחצי כבר הושקעו מר שי קינן: 

בערך. אלה עלויות שכבר היו. עלויות דחופות למניעת סכנה לנפש ורכוש, אני   גב' יונת דיין: 

 חושבת שכולנו יכולים לאשר שבאמת מנענו פה סכנה מאוד חזקה לנפש. 

 כולל חיזוק כדי שאנשים יוכלו להיכנס ולהוציא דברים למשל. מר יוסי זיידה: 

 מחויבים לגור שם ...? הוא צריך לגור שם לפי מה שהבנתי. אבל הם עדיין  גב' אלינור מטלון:

 סכנת נפשות.  מר ניסן זכריה:
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 עוד לא סיימו את הבדיקות האלה לפי מה שהבנתי.  גב' יונת דיין: 

יוסי אתה מדבר על הבניין שצמוד אליו שלא קרס? אז למה לא נותנים להם   מר שי קינן: 

 להוציא דברים מהבניין? 

 נדסים עוד לא סיימו את הבדיקות. המה גב' יונת דיין: 

 אתה לא יכול להיכנס עד שהמהנדס יגיד לך.  מר מוטי ששון: 

המהנדסים עוד לא סיימו את הבדיקות מה אפשר לאפשר ובאיזה היקף או   גב' יונת דיין: 

באיזו צפיפות. אם יכולים כל הדירות להיכנס ביחד, אם יכולות להיכנס רק  

אח צריכים  הם  אם  מהדירות,  פה  חלק  יש  במקביל,  או  השנייה  אחרי  ד 

שאלות גם של עומס על המבנה שעדיין עומד. שאר הכסף מיועד לקדם תכנון,  

שחלק מהתכנון זה הצורך זה הצורך אולי בתב"ע נקודתית להגדיל זכויות.  

 בתוך תקנות התב"ע יש סעיף של החזר הוצאות התכנון. 

 ומיליון וחצי יספיק?  גב' אלינור מטלון:

 מה עם המיליון שקל של משרד השיכון?  זכריה:מר ניסן 

 קודם כל זה מיועד לתכנון ולשכירות. זה מחוץ לזה.  מר מוטי ששון: 

מוטי קודם כל אתה בטח יודע, הדיירים לא קיבלו עדיין שקל שכירות. לא   מר שי קינן: 

 קיבלו. 

 אני יודע.  מר מוטי ששון: 

 יכון. אנחנו עדיין מחכים לכסף ממשרד הש גב' יונת דיין: 

 הכסף עוד לא עבר לעירייה?  מר שי קינן: 

 לא.  גב' יונת דיין: 

השר, דיברתי איתו ביום שישי אחרי הצהריים, והוא אמר שהוא יעביר לנו   מר מוטי ששון: 

 את הכסף. 

 מתי?  מר שי קינן: 

 בפעימות. הוא נתן להם הנחיה להעביר את זה בפעימות.  מר מוטי ששון: 

 הראשונה?  כן אבל הפעימה מר שי קינן: 

 בסדר, העירייה תממן את זה. מר ניסן זכריה:

 צריך להעביר את זה. בינתיים אנחנו יכולים לעזור.  מר מוטי ששון: 

 השאלה האם מיליון וחצי יספיק להם? גב' אלינור מטלון:

 יספיק, יספיק.  מר ניסן זכריה:
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עירייה, מיליון זה, עד  מיליון ₪ שהולך לתכנון, מיליון ה  2זה לא מיליון. זה   מר מוטי ששון: 

 שיבוא אותו יזם שהם יבחרו.

כבר   גב' יונת דיין:  נותנות  הן  ביטוח,  חברות  שתי  של  לבורסה  הודעות  לפי  אגב  דרך 

 שכירויות למבוטחים שלהם. 

שבועות, הוא    3של המהנדס, כבר עברו    יש לי שאלה משפטית יונת. הדו"ח  מר שי קינן: 

קורה   מה  שבועיים,  עוד  שבוע,  עוד  לו  שייקח  נניח  בסדר  אבל  מתמהמה 

קורה   למגורים? מה  כשיר  שהבניין שלא קרס  אומר  ואותו מהנדס  במידה 

 במקרה כזה? האם המשפחות שפונו מפוצות? האם הן לא מפוצות? 

ס קובע מבנה מסוכן או לא, לא למדתי  אני לא יודעת להתערב באיך מהנד גב' יונת דיין: 

לא   אנחנו  אותם,  לפנות  וצריך  שהמבנה מסוכן  המהנדס קבע  הנדסה. אם 

ניקח סיכון ונשאיר אנשים בפנים. אם אחר כך הוא בודק אותו יותר לעומק,  

נותנים את הכלים איך אפשר   או  חיזוקים או אם מסבירים  אם מוסיפים 

ה  הכלים  את  לבצע  ואפשר  פנימה  לדירות  לחזור  יחזרו  שאנשים  כדי  אלה 

 האלה, אדרבא אנחנו נשמח.  

אנשים   מר שי קינן:  כי  המהנדס  הדעת  חוות  את  שתזרז  רק  זה  מבקש  שאני  מה  מוטי 

אומרים מה יקרה בסיטואציה שבה אני הולך, חותם חוזה שכירות, ואז הוא  

 אומר "אתה יכול לחזור" ואז אני מחויב בשנה עם חוזה שכירות אחר. 

שי רק שתדע שיש שם מישהו בקומה הרביעית שאני מכירה, שהבית שלו   ינור מטלון:גב' אל

 מקדימה, מהפרונט, ועכשיו הם צריכים לחזור לגור שם.  

והיא   מר שי קינן:  מוטי עוד דבר אחרון, אחרון. נציגה של דיירים דיברה איתי אתמול 

ין רפרנט  אומרת, והיא נציגת הדיירים, היא לא עוד דיירת, היא אומרת שא 

 מהעירייה שמתכלל את הסיפור. 

 למה? אני עומד מול נציגי הדיירים שנבחרו ואני מעדכן אותם.  מר יוסי זיידה: 

 אז אתה הרפרנט לצורך העניין?  מר שי קינן: 

"אני   מר יוסי זיידה:  להם  אמרתי  שם,  הוועדים  של  נבחרת  לנציגות  שלי  טלפון  נתתי  אני 

לכ ברור  שלא  לדברים  שלכם  להם,  הכתובת  עונה  ואני  אותי  שואלים  ם". 

 דיברתי אתמול, יש קשר. 

 טוב לדעת.  מר שי קינן: 

,  38,  36מי בעד אישור התב"ר תכנון תב"ע והיתרים לבניינים ברחוב סרלין   מר מוטי ששון: 

בעד. אין נגד, אין נמנעים. אושר. אני עובר לסעיף    24מיליון? מי בעד?    3בסך  

 הבא. 

 . 30שאנחנו עוברים לתב"ר, סעיף  לפני  גב' אלינור מטלון:
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על הבדיקה של עמודי התאורה? אני חוזרת אחד    מיליון ש"ח  2- התב"ר של ה גב' יונת דיין: 

 ועוד אחד.  

 כמה עמודים בתב"ר?  מר ראובן קייקוב: 

 אלף עמודי תאורה והכוונה.  12יש לנו הרבה. המון. יש בסביבות איזה  מר מוטי ששון: 

 מיליו ₪ לבדיקת עמודים? 2-אפשר להצביע על התב"ר של ה גב' יונת דיין: 

כל להבין מה הסיבה שהעמוד קרס,   מר ניסן זכריה: רוצה קודם  רוצה להתייחס. אני  אני 

והאם הוא קרס כתוצאה מקורוזיה? עכשיו יש כמה שאלות שנשאלות. האם  

העמודים שהוזמנו בזמנו או מי שעשה את המכרז של אותם עמודי תאורה  

ישנים דרך אגב, זה לא עמודים ישנים, האם מישהו בדק  שחלק ם הם לא 

זה עמוד   יודע,  לא  זה בכלל משהו שהוא תקני? אני  שמה שסופק לעירייה 

 שהתקפל, אני לא יודע. 

 עכשיו ניסן. עכשיו אנחנו רוצים לבדוק.   מר מוטי ששון: 

 זו המטרה של הבדיקה?  מר ניסן זכריה:

עושים כל הזמן, לא בכמויות האלה. עכשיו אנחנו רוצים  קודם כל בשוטף   מר מוטי ששון: 

 מיליון ₪ האלה.  2-את הכל במכה אחת. אז אנחנו רוצים את ה 

 המנכ"ל אומנם יצא אבל הוא מרכז את הבדיקה הספציפית של המקרה הזה.  גב' יונת דיין: 

ייקל  פנה בחור בשם מ  2016אני רוצה בהזדמנות הזו להזכיר משהו. בשנת   מר ניסן זכריה:

על   התריע  והוא  במקרה,  פה  יושב  והוא  לעירייה,  רשמי  במכתב  בוזגלו 

עמודים, במכתב רשמי למוטי, המכתב קיים, הזלזול בפנייה שלו הייתה ... 

היה   וזה  לעירייה  והעביר  מפגעים  שצילם  צלם  "הצלם".  אז  לו  קראו  כי 

  הכינוי שלו, "הצלם". ומסתבר שאותו צלם שיושב פה מאחור, והוא מצלם

גם במקרה, הוא פשוט זיהה נכון את הבעיה וזה אומר לנו משהו נוסף לדעתי,  

אם העירייה הייתה מתנהלת בצורה קצת יותר משתפת והייתה רואה בחברי  

המועצה גם שליחים של העירייה, שאם הם מתריעים על משהו, לא כל אחד  

  מתריע ורץ לפייסבוק לצלם את עצמו, כלומר גם מי שמצלם את עצמו זה 

נגד. אבל אני אומר אם החשיבה של העירייה מוטי הייתה   לא  בסדר, אני 

העם,   כאויבי  המועצה  בחברי  לראות  ולא  משתפת  יותר  קצת  שונה,  קצת 

וזה דרך אגב מתקשר לעוד דבר מאוד   כאויבים, כאנשים שבאים להפריע, 

מוזר, מוטי אתה יודע שתושב יכול לפנות למנהל מחלקה וחבר מועצה לא  

 נות? זה דברים אבסורדיים לדעתי. זה דברים אבסורדיים מוטי.  יכול לפ

 עבור עניינים שלא אישיים, כן. אוקיי ניסן הבנתי את ההערה שלך.  מר מוטי ששון: 

 האם זה כולל גם חיזוק של העמודים שנדרשים חיזוק?  מר ראובן קייקוב: 
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בדיקת מר מוטי ששון:  התב"ר  בעד  מי  הבדיקה.  את  עושים  עכשיו  תאורה,    אנחנו  עמודי 

בעד. מי נמנע? אין נגד.    21מיליון? מי בעד?    2תמרורים ושילוט רחוב בסך של  

 אושר.

 ועכשיו נחזור למה שעורר לנו את כל הצעקות.  גב' יונת דיין: 

 בעניין הזה של המיליון וחצי? מר מוטי ששון: 

 עכשיו עדכון תקציב פיתוח.  גב' יונת דיין: 

 מה ביקשת להחריג פה?  מר מוטי ששון: 

אנחנו יכולים להוסיף סעיף בתב"ר אם אנחנו אחרי זה נמציא מקור תחשיבי   מר בר שי:

 ביחד עם אמנון? 

שזה   גב' יונת דיין:  להגיד  צריך  עדיין  והגזבר  כנגד הכנסה,  הוצאה  להיות  שצריך  אמרנו 

 מאוזן ובר ביצוע. 

ם עבור הבדיקה של המבנים כמו  אם אנחנו מוציאים מיליון וחצי מקרן עודפי מר בר שי:

 ששי אמר קודם, זה משהו שאפשרי? 

עוד פעם, הדו"ח שהוגש לכם כאן, תסתכלו הוא בעל חשבון של, יש תפריט   מר אמנון ארץ קדושה: 

בעצם מאיפה המקורות. כדי לוותר על הדבר הזה צריך להוריד את המקורות  

מאיפ תסתכל  לא,  זה  עודפים  קרן  משם.  מגיע  שזה  מגיע  האחרים  זה  ה 

התקציב, תראה מאיפה מגיעים המקורות שלו. מגיע מהיטל השבחה, מגיע  

 מהקרנות, לא מקרנות עודפים. 

 זה נקרא תקציב בלתי רגיל.  גב' יונת דיין: 

 אבל שיפורי בטיחות מאיפה עשית בסרלין? מיליון וחצי?  מר שי קינן: 

לי בקרן העודפים וכרגע אין לי    מקרן עודפים. אבל הוצאתי את מה שהיה מר אמנון ארץ קדושה: 

מקור נוסף לקרן עודפים, אני אזכיר לך גם מה דיברנו במועצה. אתם צריכים  

של בדיקת שעונים   עוד פעם, העברתם הצעה קודם  להבין, אנחנו מדברים 

פרטיים. אתם מבקשים עכשיו לבדוק עוד פעם בניינים פרטיים, זה עוד פעם  

אלף    250-שוב פעם. עכשיו לא מדובר ב  כסף של עירייה על אחריות פרטית,

שניים. כאשר, ואני אמרתי לכם את זה שצריך  -שקלים, מדובר במיליון וחצי 

אני   נוספות, אם  יש השלכות  יודע אם  לא  אני  דיון מסודר,  לדעתי  לעשות 

עושה את הבדיקה האם מחר בבוקר ההשלכה היא על העירייה אם קורה  

נוסף, חבר'ה   נזק  לי  יש  כאילו  משהו, האם  על הדברים האלה,  לדון  צריך 

 בסוף אחרי שהעירייה, זה מיליארדים, זה לא מיליונים.

 אבל גם היום הנוהל הוא אותו נוהל.  מר שי קינן: 

 יש לי שאלה נוספת.  מר בר שי:
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היום הנוהל הוא אותו נוהל. מה שמשנה זה התושב ייתן את האלף או אתה.   מר שי קינן: 

 הנוהל הוא אותו נוהל.

יודע איך לבדוק את מי עושים, איך עושים, מה האחריות   אמנון ארץ קדושה: מר  אמרתי אני לא 

את   מפנים  מוצאים,  בסוף  אם  קורה  מה  הבודק,  של  האחריות  מה  שלנו, 

 הדיירים? אני צריך הסכמה שלהם בכלל להיכנס? זה לא "בואו נעשה וזהו".

חנייה, יש כאלה שבעד, יש  אנחנו עכשיו מדברים גם על תב"ר של מכפילי   מר בר שי:

 כאלה שנגד. 

להקים   מר אמנון ארץ קדושה:  מחויבים  אנחנו  חניה,  קרן  זו  לך  אמרתי  חנייה  מכפילי  של  תב"ר 

 חניה, הוא לא קשור לזה גם. הכסף הזה מיועד רק לזה. 

 אתה תצטרך להחזיר את זה ליזם. מר שי קינן: 

בלי שהפיילוט יסתיים כי אמרתם    תן לי רגע לסיים. אז אנחנו פותחים את זה מר בר שי:

שאתם רוצים לפתוח תקציב שאולי נשתמש בו ואולי לא, אז בואו נפתח את  

 התקציב הזה בשביל החיזוק.

 מה זאת אומרת נפתח? אולי נשתמש בו ואולי לא?  גב' יונת דיין: 

 אולי נשתמש בו, אולי לא, עד שהם יעשו את הבחינה.  מר בר שי:

פה יש לי תקציב, יש לי מקור. קרן חניה יש לי מקור ... ישבנו לעשות תכנון   קדושה: מר אמנון ארץ  

אז   פתרון  מצאנו  עכשיו  חנייה,  מקומות  לי  חסר  איפה  לראות  העיר  בכל 

 הבאנו אותו למועצה. מה זה קשור אחד לשני?  

 זה לא פתרון אופטימלי בר, אני מקבל את זה. אבל זה עדיף מכלום בר. מר שי קינן: 

 אני לא מדבר על החנייה.  ר בר שי:מ

אתם רוצים לעשות את זה? תביאו פתרון הצעה. יש ישיבה בנובמבר, תביאו   מר אמנון ארץ קדושה: 

 הצעה לסדר יום, תנהלו דיון מסודר על כל המשמעויות שלו.  

 אמנון עזוב, אני עכשיו דן בזה. אתם רוצים תצביעו נגד.  מר מוטי ששון: 

תביאו הצעה לסדר יום. תעשו דיון מסודר, תראו מה ההשלכות. לא לזרוק   מר אמנון ארץ קדושה: 

 מהמותן.

, תב"רים?  26.08.21- מי בעד אישור התקציב, מכתבו של גזבר העירייה מה מר מוטי ששון: 

. אין מתנגדים. אני עובר  אושרנמנע.    1בעד.    20מיליון ש"ח . מי בעד?    16.823

אנו אותו, מראש אני אומר לכם הבאנו  לסעיף הבא. תב"ר בית ספר נבון, שהב 

 אותו היום בגלל הדחיפות. 

הוא   מר רחמים בינוני:  אצלו  שהיה  בדיון  שלבים.  שני  בהתחלה  החליט  החינוך  משרד  פשוט 

גם את החלק    אמר שהוא רוצה את זה בשלב אחד, אז אנחנו כרגע מתקצבים
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השני של משרד החינוך. שנקבל את ההרשאה, נעשה את ההקטנה. הרחבת  

 בית ספר נבון.  

 מה, מבנים, יבילים? מה עושים? גב' נעה צ'פלינסקי:

 לא, לא, זה הקמת בית ספר.  מר רחמים בינוני: 

 במקום שני שלבים, אמרו תעשו שלב אחד ואז אנחנו לוקחים את ... הישן.  מר מוטי ששון: 

 איפה יש שם מקום?  גב' נעה צ'פלינסקי:

 את רואה, יש. מר מוטי ששון: 

 אין שם מקום פיזי.   גב' נעה צ'פלינסקי:

 איפה בונים על המתנ"ס? על המתנ"ס בונים? על המגרש של המתנ"ס?  : 3דוברת 

 יש כבר תכנון. היה תב"ר של תכנון מיליון וחצי.  מר רחמים בינוני: 

 אני רק אומרת איפה? הבנתי, גב' נעה צ'פלינסקי:

 תבואי לשם ותראי. נראה לך. מר מוטי ששון: 

 מה אני לא מכירה את בית ספר נבון?  גב' נעה צ'פלינסקי:

אבל אושר, גם משרד החינוך אישר את זה. ואישר גם תקציב. והוא עוד אומר   מר מוטי ששון: 

 מיליון" ש"ח. 3לך "אני אתן לך את זה בשלב אחד ותחסוך  

 אז תגידו על חשבון החצר. מקטינים את החצר לילדים.  לינסקי:גב' נעה צ'פ

  7התוספת    4221מי בעד תוספת אישור, הרחבת בית ספר תיכון נכון, תב"ר   מר מוטי ששון: 

בעד?    7מיליון שקל,   מי  תוספת.  נגד?    20מיליון שקל  מי  נמנע?  מי    5בעד. 

 . אני עובר לסעיף הבא.  אושרנמנעים. 

 

עינת דליהו כמורשת זכות חתימה ותוכל למלא את מקומה של הגב'  מינוי הגב'   .33

 איריס צור בהיעדרה. 

המינוי של סגנית ראש מנהל הרווחה והשירותים החברתיים, תוקף המינוי   מר מוטי ששון: 

וכל עוד היא תכהן בתפקיד זה, עינת דליהו, סגנית ראש    01.07.21-מיום ה 

 מי בעד?  מנהל השירותים החברתיים שנבחרה במכרז.

 ? 01.07-רגע, היא נכנסה לתפקיד ב  גב' אלינור מטלון:

 עכשיו. אביטל פרשה והיא נבחרה במכרז.   מר מוטי ששון: 

 והיא עובדת מנהל הרווחה כבר המון שנים, עובדת סוציאלית.  גב' יונת דיין: 

 הבא. אני עובר לסעיף  .אושרבעד. אושר. אין נגד. אין נמנעים.  23מי בעד?  מר מוטי ששון: 
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עו"ס ועובדת -אישור מינוי לוועד המנהל של "עמותת העליון", של הגב' שני דניאל .34

 הרשות

עליון.   גב' יונת דיין:  בעמותת  עירייה  עובדת  לנציגת  סוציאלית  עובדת  דניאל,  שני  מינוי 

 בוועד המנהל, חלופת הדירקטוריון של עמותת עליון. 

 .  052318565שמה הגברת שני דניאל, ת.ז.  מר מוטי ששון: 

היא לא יכולה להיות בוועד המנהל כי צריך שם נציגות גבר ובגלל זה שוקי   גב' אלינור מטלון:

 יהושוע גזית,  

ביקשו גם גברים וגם נשים ובשביל זה יש אותה ואת שוקי אחר כך. ... עובדת   גב' יונת דיין: 

 ש שניהם בתפקיד.  עירייה ושוקי נציג ציבור. בשביל זה י

 אני עובר לסעיף הבא.  . אושרבעד. אין נגד. אין נמנעים.  23מי בעד?  מר מוטי ששון: 

 

 מינוי מר שוקי גזית כמועמד לוועד המנהל "עמותת העליון",  .35

 וזה נציג ציבור. גב' יונת דיין: 

 שוקי יהושוע גזית. וועד מנהל דירקטוריון עמותת עליון, זה מה שאת אמרת,   מר מוטי ששון: 

יש לי שאלה מוטי, גם שאלתי את במייל וטרם קיבלתי תשובה, את נטע ואת   גב' אלינור מטלון:

שאר הזה בתור יושבת שם איתך בדירקטוריון, איך יכול להיות שמביאים  

גם   ונאמר  נטע  את  שאלתי  כי  איתו?  נפגשו  שלא  המועצה  לאישור  מישהו 

ו לו ראיון טלפוני, עשו תיאום ציפיות.  במייל שאתה מכותב עליו שהם רק עש

איך יכול להיות שאנחנו מביאים מישהו לוועד מנהל ולא נפגשו איתו פנים  

 מול פנים ועשו אישור בנושא?

 לדעתי הם קיבלו גם את קורות החיים שלו.  מר מוטי ששון: 

 יניים. ראיתי גם את קורות החיים שלו ועדיין יש הבדל לבין לראות בע  גב' אלינור מטלון:

 יפה, והוא עונה על הדרישות, והם אישרו אותו.   מר מוטי ששון: 

מועצת העיר מאשרת אותו, זה נציג בעצם הוועד המנהל שלנו בדירקטוריון,   גב' יונת דיין: 

לא עובדי עמותה יאשרו אותו. כמו שלא עובדי החברה לבידור ובילוי יאשרו  

 את נציג הציבור שמועצת העיר בוחרת.  

 איך זה יכול להיות שהם לא נפגשו עם הבן אדם הזה פנים מול פנים?  ור מטלון:גב' אלינ

מי? עובדי העמותה? עובדי החברה יאשרו נציג לוועד המנהל שם? את רוצה   גב' יונת דיין: 

שמנכל החברה לבילוי ובידור ייפגש ויאשר לך לאשר את הנציג הבידור שאת  

 שמה שם?

הראוי שאם עושים תיאום ציפיות טלפוני שגם יפגשו פנים    אני חושבת שמן  גב' אלינור מטלון:

 מול פנים. אף אחד לא מכיר אותו. 
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 ומה עשו כשעוד הייתה הקורונה ולא יכלו.  מר מוטי ששון: 

זה הגיע מפה לאוזן, פנו פנייה מי רוצה להיות וועד מנהל, אני יכולה להקריא   גב' אלינור מטלון:

 לכם בדיוק את האימייל. 

 את יכולה להתנגד. מי בעד אישור?  ון: מר מוטי שש 

 אני בעד שיהיה דבר כזה אבל לא בצורה כזו.  גב' אלינור מטלון:

 אוקיי, הערת את ההערה שלך, בסדר.  מר מוטי ששון: 

 ... לאחת מהתנועות הפוליטיות כאן?  מר בר שי:

 מהתנועות הפוליטיות?  מר מוטי ששון: 

 . 2015מועצה עד אשתו הייתה חברת  גב' יונת דיין: 

 והייתה מנהלת בית הספר הרצוג.  מר מוטי ששון: 

 באיזו סיעה?  מר בר שי:

, שהוא  43565647סיעת ראש העיר. מי בעד אישור שוקי יהושוע גזית, ת.ז.   מר מוטי ששון: 

מלכהן פסול  ואינו  בתקנון  הקבועים  הכשירות  בתנאי  כדירקטור    עומד 

לפי תקנה   נידון  לתקנות, בהתאם לשאלון שהוא מילא. מי    4בחברה שבה 

 . אני עובר לסעיף הבא.  אושר  נמנעים. 4בעד. מי נגד? מי נמנע?  20בעד? 

 

 מינוי חבר מועצה לוועדת שימור במקום חבר המועצה מר זאב ניסים,   .36

 שי ביקשתי ממך שם במקום זאב. מר יוסי זיידה: 

הנוסף   נן: מר שי קי  במקום  זאב  את  ותכניס  שימור,  בוועדת  זאב  במקום  אותי  תכניס 

 שהתפנה לי בוועדת המכרזים. דיברתי על זה עם יוסי. 

 אז צריך להביא את וועדת המכרזים למועצה הבאה.  גב' יונת דיין: 

לא, נוסף לי מקום. אתה זוכר שהיה לנו הסכם עם צעירים, שניים בוועדת   מר שי קינן: 

א  בוועדת  משנה,  מקום  לי  נוסף  אז  מתחלפים.  זה  ואחרי  מכרזים,  חד 

 מכרזים, זאב נכנס לשם. לא מתחלף, נוסף לי בן אדם.

 במקום שחר, זאב ניסים. גב' אלינור מטלון:

 כי הגיע הזמן שלו. לא נוסף לו. הגיע הזמן שלך לקבל את המקום.   מר מוטי ששון: 

 במקום זאב.  אז זאב מכרזים ואני נכנס בשימור מר שי קינן: 

 מבחינת כולם זה בסדר כי זה לא סעיף על סדר היום?  גב' יונת דיין: 

 זה על סדר היום. מר מוטי ששון: 

 ועדת שימור בסדר היום. שי מבקש גם לעשות את ההחלפה האוטומטית.   מר יוסי זיידה: 
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לראובן  אז מבקשים גם אנחנו לעשות החלפה בוועדת ביקורת בין יעקב בבלי   מר ראובן קייקוב: 

 קייקוב.

 תגיש בקשה מסודרת.  מר מוטי ששון: 

 צריך לאשר את שי לוועדת שימור.  גב' יונת דיין: 

. שי תביא את זה לוועדת מכרזים, מי  24מי בעד שי בוועדת שימור אתרים?   מר מוטי ששון: 

 יוצא, מי נכנס, תביא לנו. 

 שחר יוצא, זאב נכנס. זה במכרזים.  מר שי קינן: 

 תביא את זה לישיבה הבאה, נעשה את זה מסודר. מר מוטי ששון: 

 זה מסודר גם עכשיו מוטי. יוסי, שחר יצא, זאב נכנס למכרזים. מר שי קינן: 

 אפשר לעבור להארכות שירות בבקשה?  גב' יונת דיין: 

ם, אחרי חצי קדנציה יורד  אני אסביר. חצי קדנציה היו שני חברים לצעירי מר שי קינן: 

לוועדת השימור   נכנס. עכשיו שהוא הגיע  זאב  יורד,  להם חבר. שחר האס 

 ביקשת שם, במקום זאב תכניס אותי. זהו. 

 מינויו של זאב ניסים בוועדת מכרזים, במקום שחר האס.  מר יוסי זיידה: 

גם   מר מוטי ששון:  שם  אתה  שי  בעבר.  זה  את  אישרנו  לי.  נדמה  בעבר  היה  לא?  זה  ככה, 

 אישרנו את זה מאז, הם מתחלפים ביניהם.  

 

לגב'   .37 ת  עירית שריר, פסיכולוגית מומחית, אחראית על ההתמחוהארכת שירות 

 .30.9.2022הקלינית בשפ"ח, הארכת שירות עד 

הארכות שירות בבקשה, זה צריך להופיע בפרוטוקול של המועצה מסודר.   גב' יונת דיין: 

הפסיכולוגית המומחית שאחראית על זה שיש לנו גם יחידה  עירית שריר היא  

של התמחות קלינית בשפ"ח, משרד החינוך ומי שאחראי על הפסיכולוגים  

נוכחות של מומחית ברמה שלה כדי להמשיך ולתת לנו את הרישיון   דורש 

 ליחידה הקלינית. זה תורם רבות לשפ"ח ולפעילות שלו עם הילדים. 

 ל הייתה להם יחידה קלינית.אב גב' נעה צ'פלינסקי:

רק מאז שהגיעה עירית יש לנו אישור ליחידה קלינית ולהתמחות, לאפשר   גב' יונת דיין: 

ובעצם ההעסקה שלה מאפשרת   אצלנו בשפ"ח  ביחידה הקלינית  התמחות 

לספטמבר    30את זה אז אנחנו מבקשים להאריך את זה, זה כרגע יוצא עד  

 . מי בעד? 2022

 אושר. בעד. אין נגד. אין נמנעים.  23בעד? מי  מר מוטי ששון: 
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גזברות, לתקופה    –הארכת שירות של גב' שרה דניאלסקי מנהלת ענף תקציב רגיל   .38

 חודשים. 18נוספת של 

אני רואה שכתבנו   גב' יונת דיין:  כל תיקון קטן,  דניאלסקי, קודם  לשרה  הארכת שירות 

אני חושבת שאתם    חודשים. שרה,  12-חודשים וההמלצה היא ל 18בטעות  

כבר מכירים מפעמים קודמות, אישה עם מצב גם משפחתי וגם אישי מאוד  

משרה באישור רפואי. היא עדיין    70%-מאוד מיוחד, היא עובדת מהבית ב 

 תורמת רבות לרחמים, ולתקציב, ולעריכה שלה. 

 .אושרבעד. יש נגד? יש נמנעים? אין.   23חודש. מי בעד?   12-ל מר מוטי ששון: 

 

  יקימוב זויה, מורה ורכזת כימיה בתיכון הרצוג, הארכת שירותהארכת שירות לגב'   .39

 . 31.8.2022 עד

 

הרצוג.   גב' יונת דיין:  בתיכון  כימיה  ורכזת  מורה  זויה,  יקימוב  לגברת  שירות  הארכת 

האחרונה   השנה  זו  הקרובה.  הלימודים  לשנת  מבוקשת  השירות  הארכת 

 מגמה. זה לשנה אחת. מי בעד? יב' שמסיימים את ה-למעשה של ה

 . אושרבעד. אין נגד. אין נמנעים.   23מי בעד? כולם בעד?   מר מוטי ששון: 

 

 מדריך במוזיאון הילדים,  , אישור העסקה של מר ישראל אליקים .40

מדריך   מר מוטי ששון:  זה  הילדים.  במוזיאון  מדריך  אליקים,  לישראל  ההעסקה  הארכת 

ועכשיו הוא    עיוור. קורונה  בעקבות הקורונה הוא היה במה שנקרא חל"ת 

מסכים לחזור לעבוד ומאוד קשה למצוא מדריכים עיוורים ואיכותיים. הם  

 ביקשו את זה, החברה.  

 אושר.בעד. אין נגד. אין נמנעים.    23מי בעד אישור ההעסקה שלו? כולם בעד?   מר מוטי ששון: 

 

הרשות   . 41 נציג  ש"ס,  בחירת  סיעת  אמת,  סיעת  הדתית,  למועצה  המקומית 

 מצטיינים בחינוך, צעירים.

 

 אני עובר לנושא של המועצה הדתית.  מר מוטי ששון: 

המועצה הדתית, צריך לבנות הרכב חדש למועצה הדתית. המועצה הדתית   מר חיים זברלו: 

מ שהם    9חברים.    9-מורכבת  מה  הראשיים,  הרבנים  של  אחד  יש  חברים, 

  4נציגים שהמועצה מחליטה, ויש    4ם זה את הנציג שלהם, יש עוד  מחליפי

נציגים מטעם המועצה אבל מומלצי השר, זה פחות או יותר. אני לא הולך  

בגלל שהוא סיעה    2להתווכח כדי שזה יעבור חלק. ..., מוטי טוען שמגיע לו  
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ד,  מגיע אחד לאח  2, ולכל מפלגה אחרת מגיע ... גם סיעה של  2גדולה, בסדר,  

זה צריך להתחלק ככל שניתן. כמו שמוטי בזמנו בוועדות משנה נתן גם לזה,  

 הוא אמר גם תתנו לזה, תתנו לזה. 

 פה אי אפשר.  מר מוטי ששון: 

 .  2פה אפשר פחות או יותר. אתה תקבל  מר חיים זברלו: 

 אתה לא יכול לחלק בלי שזה מאושר.  מר מוטי ששון: 

יש   מר חיים זברלו:  עוד  אוקיי.  יש  מומלצי המועצה,    4כאן הסכמה. אם המועצה תחליט, 

יכול   לא  השר  יותר,  או  פחות  כולם  אם  למעשה  לשר.  ממליצה  המועצה 

להתערב, אף אחד לא יכול להתערב אם זה הולך פחות או יותר שווה בשווה,  

שאין התנגדויות. אני חושב שנעשה פה, אפשר להגיד שזה פחות טוב, יותר  

נשים שביקשו    3יש כאן רשימה שמתוכה צריכות להיות גם    טוב, זאת אומרת

נשים ברשימה, חייבו את זה. אז כל    3נשים, שיהיו    3מהמועצה, השר ביקש  

הסדר.   על  זה  את  לעלות  הולכים  ואנחנו  שלה  השמות  את  נתנה  מפלגה 

היחידה שיש לה כרגע בעיה ואמרה שהיא מוותרת זה ..., דיברתי איתה על  

 ה.  זה, אין שום בעי 

 שלמה אלפסי, סיעת שי קינן,   -מומלצי המועצה הם, סיעת אמת מר מוטי ששון: 

 מרגלית פילוסוף.  מר שי קינן: 

 זה לא מה שנתתם לי.  מר מוטי ששון: 

 נשים אז אני עושה על פי חוק.   3כי נדרש  מר שי קינן: 

 שלמה לוי, צעירים,  -מצטיינים בחינוך  מר מוטי ששון: 

 ברק משה סגל.  מר בר שי:

אתה צריך להביא אישה. אנחנו צריכים אישה. אם אין נשים אז אין בעיה.   מר מוטי ששון: 

 שרה לילך רחימי.  -אמת

 צעירים מי אמרתם?  מר יוסי זיידה: 

 ברק משה סגל.  מר בר שי:

שלמה    -ש"ס, עידן חדש  -שרה לילך רחימי, עמוס ברנס  -מומלצי השר, אמת מר מוטי ששון: 

 אחד.  עזרה, נשאר לנו עוד מקום

 צריך עוד אישה, נכון? חסרה לנו אישה.  גב' יונת דיין: 

 מיכל שרביט של ישראל ביתנו.  מר חיים זברלו: 

 אוקיי, מיכל שרביט.  מר מוטי ששון: 

 ומומלץ הרב?   מר יוסי זיידה: 
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 . אושרבעד.  23משה בן ישי. מי בעד?  - מומלץ הרב מר מוטי ששון: 

 אני נגד.   מר זאב ניסים:

 

לתיאטרון     .42 בחברה  כדירקטורים  זוהר  ומינה  הרשטט  שאול  של  כהונה  הארכת 

 מוסיקה ומחול בע"מ.

 .42סעיף  מר יוסי זיידה: 

הארכת כהונה של שאול הרשטט ומינה זוהר כדירקטורים בחברה לתיאטרון   גב' יונת דיין: 

 מוסיקה ומחול, נציגי העירייה.

 כמה קדנציות?  מר ראובן קייקוב: 

 ראשונה, וזו השנייה עכשיו.  : גב' יונת דיין

   אושר.נמנע.   1נגד. מי נמנע?  4בעד. מי נגד?  17מי בעד?  מר מוטי ששון: 
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